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Zápisnica 

z IX. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach, ktoré sa konalo dňa 

28.februára 2024, t. j. v stredu o 16,30 hod., v zasadačke mestského úradu v Šaštíne-

Strážach. 

 

Prítomní pp.: Ing. Radovan Prstek – primátor mesta, Ing. Lucia Flajžíková, p, Marcel Žák, Bc. 

Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Vladimír Sofka – zástupca primátora,  p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová 

 

Neprítomný – ospravedlnený pp.: p. Lukáš Letko 

 

Prítomní pp. : Ing. Jozef Pavlík – prednosta mestského úradu 

 Mgr. Ing. Vladimír Sloboda – kontrolór mesta 

     p. Alena Poláková – zapisovateľka 

 

Hostia pp: JUDr. Lucia Hrdličková PhD. prokurátorka 

        JUDr. Katarína Filová 

        JUDr. Terézia Lang 

  

Zo zasadania Mestského zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach sa vyhotovuje audiovizuálny 

záznam. Zápisnica je spracovaná v zmysle platného Rokovacieho poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach. 

1/ Otvorenie 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, pán viceprimátor, vážení hostia, dovoľte mi, aby 

som špeciálne privítal Okresnú prokurátorku Okresnej prokuratúry Senica, doktorku 

Hrdličkovú. Zároveň privítal právničku mesta doktorku Filovú s jej asistentkou, doktorkou 

Lang. Takže vážené dámy a páni, vítam vás na deviatom riadnom zasadnutí Mestského 

zastupiteľstva Šaštín Stráže, ktoré sa uskutoční dnes 28. februára 2024 o 16.30 v zasadačke MÚ 

v Šaštíne Stráže. Ďakujem vám, než predám slovo viceprimátorovi, ktorý povedie 

zastupiteľstvo, chcem vám len povedať, že pokiaľ vaše rokovanie bude presahovať hodiny, 

dáme krátku, niekoľko minútovú možnú 10 minútovú prestávku. Ďakujem vám. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

V prvom rade by som dal hlasovať o dnešnom programe. Má niekto k tomu nejaké pripomienky 

programu? Nech sa páči, pán Sofka. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ja by som chcel bod 22 dať návrh na vyradenie, nakoľko tam nie sú všetky uvedené údaje, ceny 

atď. A možno to posunutie tak do ďalšieho zastupiteľstva, keď to bude ucelené.  
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Nerozumel som ti.  

Vladimír Sofka (poslanec) 

Keď to bude kompletné celé aj s cenou, so všetkým.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

22? 22 vyhodiť. To je Návrh na zámer prevodu – zámenu časti pozemku parc. č. C-KN 1461/2 

vo výmere cca 468 m2 v k.ú. Šaštín. Je tu nejaký problém. Takže nech sa páči pani Flajžíková. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja by som chcela poprosiť, aby sa nám bod Interpelácie a podnety číslo 5 presunul pred bod 

Rôzne, to je bod číslo 30. Lebo mám pocit, že vlastne keď riešime nejaké veci, interpelácie a 

podnety, ktoré smerujeme teda na pána primátora, tak veľakrát sa potom spomínajú ešte v bode 

Rôzne, tak potom zbytočne strácame čas. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak daj, toto môže byť 30 všeobecný súhlas?  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Lebo potom my v podstate, prepáčte, v podstate si zamieňame, v bode tie interpelácie s 

Rôznym. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže bod 5 ako 30. Takže dám hlasovať o tom bode 22. Prosím. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Návrh na Zámer prevodu zámenu časti pozemkov parcelnej číslo C-KN 1680/1 vo výmere cca 

842 metrov štvorcových kú Šaštín a časti pozemkov parcelné číslo E-KN 1116/1 vo výmere 

cca 3950 m² kú Stráže nad Myjavou. Jedná sa materiál na základe návrhu Jozefa Sušilu. Prosím, 

aby sa to zaradilo pod číslom 30. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Pán zástupca, my musíme vlastne každý návrh, každý návrh zmeny programu, my potom 

musíme separátne hlasovať, najskôr musíme odhlasovať program unblock a potom následne tie 

jednotlivé zmeny a potom následne zahlasujeme program s tými jednotlivými zmenami. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dávam hlasovať o programe. Predložený program tak, ako ste ho dostali aj v 

elektronickej podobe aj v písomnej. Kto je za. Takže budem, čítať mená vždycky ako do kruhu. 



  

3 
 

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s programom IX. zasadania mestského 

zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený prijalo, 

 

 

Uznesenie MsZ č. 252/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Schvaľuje 

program rokovania mestského zastupiteľstva 

v Šaštíne-Strážach dňa 28.02. 2024. 

1. Otvorenie 

 2. Voľba návrhovej komisie  a overovateľov zápisnice 

 3/ Protest prokurátora zo dňa 08.01. 2024, spis. zn. Pd 3/24/2205-2 – proti Všeobecne 

      záväznému nariadeniu mesta Šaštín-Stráže č. 3/2023 o prevádzke, parkovaní a odstavení 

      vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách zo dňa 19.05. 2023. 

  4/ Protest prokurátora zo dňa 08.01. 2024, spis. zn. Pd 84/23/2205-5 – proti Uzneseniu MsZ 

      mesta  Šaštín-Stráže č. 143/2023 zo dňa 28.06.2023. ktorým bol schválený Prevádzkový 

      poriadok dočasného parkovania motorových vozidiel v meste Šaštín-Stráže – Námestie 

     Slobody 

  5/ Interpelácie a podnety  

  6/ Oznámenie primátora mesta o odvolaní  poslankyne Ing. Lucie Flajžíkovej z funkcie  

      zástupcu primátora 

  7/ Oznámenie primátora mesta o poverení poslanca Bc. Dušana Waldeckera zastupovaním  

      primátora – zástupcu primátora. 

  8/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 8 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže  na rok 2023   

  9/ Návrh – Rozpočtové opatrenie č. 9 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 

10/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 

      2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025 - 2026  

11/ Návrh rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025 – 

      2026  

12/ Návrh – na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2024  

13/ Návrh – VZN č. 1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta  

      Šaštín-Stráže 

14/ Návrh - VZN č. 2/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Šaštín – Stráže 

15/ Návrh – Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže 

16/ Návrh na  prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/84 v k.ú. Šaštín –  diel 2 

      parc.č.  C-KN 1808  vo výmere 9 m2 v k.ú. Šaštín 

17/ Návrh na  prevod časti mestského pozemku parc. č. E-KN 589/78 v k.ú. Stráže nad 

      Myjavou –   

      novovytvorené parc.č. C-KN 1403/10 vo výmere 25m2, C-KN 1403/11 vo výmere 24 m2 

      v k.ú. Stráže nad Myjavou 

18/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. E-KN 589/78 a 589/33 v k.ú. 

      Stráže nad Myjavou –  novovytvorená parc. č. C-KN 1274/1  vo výmere 161 m2  a C-KN 

      1274/3 vo  výmere 8m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou 

19/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1245/3 a E-KN 212/4 

      a 1442/5 v k.ú. Šaštín –  novovytvorená parc.č. C-KN 1282/4 vo výmere 151m2 a parc.č. 

      C-KN 1245/5 vo výmere 8 m2 v k.ú. Šaštín 

20/ Návrh na prevod  mestského pozemku parc. č. C-KN 1486 v k.ú. Šaštín vo výmere 455m2 

21/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024  Územného plánu 

      mesta Šaštín – Stráže v k.ú. Stráže nad Myjavou. 
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22/ Návrh na  zámer prevodu – zámenu časti pozemku parc. č. C-KN 1461/2 vo výmere cca  

     468 m2 v k.ú. Šaštín. 

23/ Návrh na  zámer prevodu mestského majetku: pozemkov parc.č. C-KN 418/1, 418/2, 419,  

     420/1, 420/2, 420/4  v k.ú. Šaštín a stavieb: rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2,  

     garáž na pozemku parc.č. 419, hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 v k.ú. 

     Šaštín. 

24/ Návrh na zriadenie vecného bremena:  

      -právo uložiť, umiestniť, zriadiť, viesť a prevádzkovať Verejný vodovod, zaťažujúce časť  

       pozemku parc.č. E-KN 2723/11, C-KN 1730/89 v k.ú.  Šaštín v rozsahu ako je zakreslené 

       Geometrickým plánom č. 69/2022  

      -právo užívania, údržby, opravy, kontroly, úpravy, odstránenia, rekonštrukcie, 

       modernizácie 

       Verejného vodovodu, zaťažujúce časť pozemku E-KN 2723/11, C-KN 1730/89  v k.ú. 

       Šaštín v rozsahu ako je zakreslené  Geometrickým plánom č. 69/2022, ako aj 

      -právo vstupu, prechodu a prejazdu peši, motorovými a nemotorovými dopravnými  

       prostriedkami, strojmi a mechanizmami v rozsahu ako je zakreslené Geometrickým  

       plánom č. 69/2022 na pozemku parc.č. E-KN 2723/11,C-KN 1730/89  v k.ú. Šaštín za  

       účelom uloženia, prevádzkovania, využívania, kontroly, opravy, úpravy, odstránenia, 

      rekonštrukcie, modernizácie, výmeny alebo údržby verejného vodovodu, v prospech 

      Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

25/ Návrh na  uzatvorenie DODATOK Č. 3 K ZMLUVE O NÁJME POZEMKU zo dňa 

      08.10.2010, 

      pozemok parc.  č. C-KN 1962/11 v k.ú. Šaštín  vo výmere 690 m2 

26/ Návrh na schválenie projektového zámeru  a  predloženie žiadosti o nenávratný finančný  

      príspevok na obnovu mestského úradu v znení výzvy: Výzva na podporu energetickej  

      efektívnosti 

      a využívania OZE vo verejných budovách PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR 

27/ Návrh na schválenie projektového zámeru  a  predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

      príspevok na obnovu kultúrneho domu (Šaštín) v znení výzvy: Výzva na podporu 

      energetickej 

      efektívnosti a využívania OZE vo verejných budovách PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR 

28/ Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 173/2023 zo dňa 20. septembra 2023 

29/ Návrh na schválenie - obstaranie nového viacúčelového vozidla 

30/ Rôzne 

31/ Diskusia 

32/ Záver 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, 

Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže teraz budeme hlasovať o tých zmenách. Takže najprv začneme s bodom 5 na preloženie 

do bodu rôzneho. Pred bod rôzne, tak, pardon. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom poslankyne Ing. Lucie Flajžíkovej 

presunúť bod č.5 Interpelácie a podnety pred bol Rôzne prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 253/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Schvaľuje 

presunutie bodu Programu zasadania mestského 

zastupiteľstva  dňa 28.02. 2024 č. 5 Interpelácie a podnety 

pred bod č. 30 Rôzne. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ďalší bod je vyradenie bodu 22 z dnešného zasadania a bodu. Kto je za, aby sa tento bod vyradil.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na vypustenie bodu č. 22 Návrh na  

zámer prevodu – zámenu časti pozemku parc. č. C-KN 1461/2 vo výmere cca 468 m2 v k.ú. 

Šaštín prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 254/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Schvaľuje 

vypustenie bodu č. 22 Návrh na  zámer prevodu – zámenu 

 časti pozemku parc. č. C-KN 1461/2 vo výmere cca 468 

 m2 v k.ú. Šaštín z programu mestského zastupiteľstva  

dňa 28.02. 2024. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 
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Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 9 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý,  

p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0     

 

Zdržali sa: 1 Mgr. Vladimír Hladík 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ďalší, ďalší bod. Máme tu zámenu pozemkov. Jasne, díky za upozornenie. Dobre. Takže ja som 

za. Ďalší bod pri zmene je práve ten návrh zámeny pozemkov pána Sušilu Jozefa. Ten by sme 

zaradili ako bod 31. Dobre, hovorím? Kto je za zaradenie tohto bodu. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ten bod. Nemal by mať či číslo, on by mal byť pred Rôzne, resp. Pred tými interpeláciami, čiže 

mal by mať číslo 30. Áno, ako pán aj Hladík hovorí, nie úplne nejako.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak, koľko to vychádza? Takže pod číslom 30. Kto je za, kto je proti, kto sa zdržal hlasovania?  

Takže, proti: pán Šedivý, pán Vávra. Takže ešte raz, prosím vás.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom Bc. Dušana Waldeckera – zástupcu 

primátora mesta na doplnenie Programu mestského zastupiteľstva prijalo, 

 

 

Uznesenie MsZ č. 255/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Schvaľuje 

Doplnenie  Programu zasadania mestského zastupiteľstva 

dňa 28.02. 2024 o nasledovný bod: 

Návrh na zámer prevodu – zámenu časti pozemkov parc.č. 

C-KN 1670/1 vo výmere cca 842 m2 v k.ú. Šaštín a časti 

pozemku parc.č. E-KN 116/1 vo výmere cca 3950 m2 

v k.ú. Stráže nad Myjavou.  

 
Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  
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Za: 0 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa:10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

     Návrh nebol prijatý. 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prosím vás páni poslanci a poslankyne, máme tu nejaký zámer, ktorý by sa týkal zlepšenie stavu 

nášho námestia. Jedná sa o dotáciu. Pán prednosta vám k tomu dá nejaký materiál, že by sme 

to zaradili. Ako posledný bod pred Rôznym. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Môžem. My sme už o tom spomínali na porade komisie pre ekonomiku a správu majetku. Ale 

to sme iba hovorili o tom, vôbec to nebolo, ako vtedy sa povedalo, že to nebudeme naraz, teraz 

to dostavali, takže ja som z toho teda zaskočené. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nemusíš byť zaskočená, ja by to nenavrhoval jak formou uznesenia, uznesenia, skonzultujeme 

to, prezentujeme to na, v rôznom. Dobre a tam preberieme situáciu, či áno alebo nie. Dobre, 

nemusí to byť formou dnes uznesenia, lebo je to rýchle. Áno, toto je rýchla informácia v 

priebehu pár dní, ktorú sme dostali. Áno, však ja preto hovorím, že. 

 

2/ Voľba Návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tieto body máme ukončené, len teda sa vrátime k tomu kto je ospravedlnený. Ešte je nás tu 

prítomných 10, ospravedlnený je 1, pán Letko. Takže sme uznášaniaschopní.  

Návrh na zloženie návrhovej komisie: Ing. Lucia Flajžíková, - predsedníčka návrhovej komisie, 

p. Mgr. Ľudmila Menšíková a p. Jana  Dalajková Suchá. 

Hlasovanie: 

Prítomní:  10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p Vladimír Sofka, 

Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová,  
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Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová,  

Proti: 0     Zdržali sa: 0 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

Určenie overovateľov, p. Marce Žák a p. Marek Šedivý.  

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p Vladimír Sofka, 

Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová,  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Ivana Prokopiusová,  

Proti: 0     Zdržali sa: 0 

p. Marcel Žák (poslanec) 

Môžem k tomuto programu takú technickú poznámku, že či by nebolo vhodné, keď už prídeme 

sem do rokovacej sály, aby to bolo už určené, aby sme tu nemuseli chodiť z jednej stoličky na 

druhú, že proste tí členovia návrhovej komisie, aby tam boli už nejaké menovky alebo niečo 

dopredu alebo dopredu to dopredu informovať do budúcna. Iba taká technická poznámka k 

tomu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, samozrejme, je to logická poznámka, len vieš, to ospravedlnenie napr. pána 

poslanca, Letka došlo pred chvíľou. Vieš, že ale dobre, súhlasím, nie je problém to robiť v 

priebehu dňa alebo deň predtým, ale hovorím, teraz sa ospravedlnil pred pol hodinou. Dobre, v 

poriadku. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

Robievali sme to tak aj v minulosti.  

 

3/ Protest prokurátora zo dňa 08.01. 2024, spis. zn. Pd 3/24/2205-2 – proti Všeobecne 

záväznému nariadeniu mesta Šaštín-Stráže č. 3/2023 o prevádzke, parkovaní a odstavení 

vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách zo dňa 19.05. 2023. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Dobre. Takže prechádzame k bodu 3. Je to protest prokurátora zo dňa 8. 1. 2024. Spis Pd 

3/24/2205-2 – proti Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Šaštín-Stráže č. 3/2023 o 

prevádzke, parkovaní a odstavení vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných 

priestranstvách zo dňa 19.05. 2023. Prosím pani prokurátorku, a odovzdávam jej slovo. 

JUDr. Lucia Hrdličková - prokurátorka 

Ďakujem za slovo. Tak ja by som sa teda v krátkosti dotkla toho protestu prokurátora proti 

všeobecne záväznému nariadeniu. V zásade pokiaľ ide o oblasť úpravy dočasného parkovania 

v rámci preneseného výkonu štátnej správy, tak v tomto smere je potrebné, a to bezpodmienečne 

dodržiavať ustanovenia príslušných zákonov a v tomto smere sa teda jedná o najmä cestný 

zákon, do všeobecne záväzného nariadenia, ktoré je teda vydané podľa toho § 6 a cestného 

zákona sa nemôžu zahŕňať oblasti, ktoré s touto tzv. parkovacou politikou nesúvisia, na takúto 

úpravu nesúvisiacu s tou parkovacou politikou a s úpravou dočasného parkovania mesto nie je 

splnomocnené žiadnym zákonným ustanovením, čiže tým pádom, že sa jedná o prenesený 

výkon štátnej správy, je potrebné splnomocnenie výslovne v zákone a dodržiavať zákon, a 

konať teda v jeho medziach. Mesto môže v tomto smere upraviť vo všeobecne záväznom 

nariadení výlučne iba úseky miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel a 

stanovištia vozidiel taxislužby, spôsob zabezpečenia prevádzky parkovacích miest, výšku 

úhrady za parkovanie spôsob jej platenia, spôsob preukázania jej zaplatenia a toto vlastne 

zákonodarca výslovne vymedzil v tom dotknutom § 6 a ods. 1 cestného zákona, pokiaľ ide o tú 

formuláciu ustanovení VZN, ktoré bolo napadnuté protestom prokurátora, tak vo všeobecnosti 

by som k tomuto uviedla, že je potrebné, aby, a nielen toto, ale každé vydané všeobecne záväzné 

nariadenie bolo zrozumiteľné, aby bolo teda prehľadné, výstižné a aby obsahovalo konkrétne 

ustanovenia a používalo aj odborne a jazykovo správnu terminológiu, najväčší alebo teda 

zásadný problém pri tomto všeobecne záväznom nariadení bol v tom, že obsahovalo definície 

pojmov, ktoré boli upravené spôsobom odlišným od zákona, napr. sa jednalo o pojem verejné 

priestranstvo, miestna komunikácia, vozidlo, držiteľ vozidla, staré vozidlo a pod. V tomto 

smere teda odporúčam vyhnúť sa preberaniu a hlavne modifikovaniu zákonných pojmov do 

všeobecne záväzného nariadenia, lebo po tomto spôsobuje jednak rozpor s tými zákonnými 

ustanoveniami, ktoré upravujú definície pojmov a jednak aj neprehľadnosť a nezrozumiteľnosť. 

Ďalej taktiež nemožno v prípade, keď je VZN vydané podľa cestného zákona zasahovať do 

odlišných zákonov, k tomu došlo napr. V prípade zákona o odpadoch, úprava a povinnosti 

držiteľa vozidla pri odstraňovaní vozidla vyradeného z evidencie alebo v prípade definície 

starého vozidla, taktiež ak zákon taxatívne vymedzuje dôvody napr. odstránenia vozidla alebo 

ak ustanovuje povinnosti vodičov v cestnej premávke, tak v tomto smere nie je možné vo 

všeobecne záväznom nariadení buď zúžiť alebo rozšíriť alebo obmeniť katalóg tých povinností 

vodičov, lebo v tomto smere opäť sa jedná o prenesený výkon štátnej správy a nemožno ukladať 

povinnosti fyzickým, právnickým osobám nad rámec zákona, v tomto smere je teda VZN 

podriadené zákonu. Taktiež tam bol nedostatok v tom, že zákon o odpadoch sa novelizoval, bol 
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tam uvedený ten neúčinný zákon, rovnako tak, pokiaľ ide o napr. znečisťovanie ciest vozidlom, 

prepravu nákladu a pod. tak toto bolo obsiahnuté vo VZN, ale to upravuje zákon o cestnej 

premávke, ten upravuje napr. aj následky v prípade porušenia povinnosti vodičom alebo teda 

držiteľom vozidla. Ďalej tam bol problém pri individuálnych výnimkách a to najmä teda za tej 

situácie, že vo VZN nemôže mesto určiť nejaké konanie o individuálnej výnimke vtedy, ak to 

upravuje zákon o cestnej premávke a v tomto smere to povoľuje vlastne orgán Policajného 

zboru. Čiže opäť to bolo upravené inak, ako ustanovuje zákon. Taktiež mesto nesprávne 

upravilo tzv. Vyhradené parkovacie miesto, pretože toto právny poriadok Slovenskej republiky 

spája s existenciou parkovacieho preukazu a vozidlom prepravujúcim osobu s ťažkým 

zdravotným postihnutím. Nie je to vlastne to isté a nemožno to stotožňovať napr. s kúpou alebo 

prenájmom parkovacieho miesta pred bytovkou. Ďalej tam bol nedostatok v oblasti priestupkov 

na úseku cestnej premávky. Tieto sú vlastne taxatívne stanovené v zákone o cestnej premávke 

a aj v cestnom zákone a vo VZN sa upravili akoby nové skutkové podstaty priestupkov alebo 

správnych deliktov, taktiež tam bol upravený nový nezákonný postup pri ukladaní sankcií a 

taký ten akoby, že ako to má nasledovať za sebou chronologicky. A toto je teda nesprávne, lebo 

v tomto smere aj pri priestupkoch koná obec alebo teda mesto v rámci preneseného výkonu 

štátnej správy a presne zákon upravuje skutkové podstaty sankcie a pod. Ďalej tam bolo 

napadnuté ustanovenie VZN o kontrole dodržiavania VZN. Toto býva častým nedostatkom pri 

všeobecne záväzných nariadeniach, kedy si obec alebo teda mesto mýli pojmy kontrola 

dodržiavania VZN, ktorá teda podľa § 18 d zákona o obecnom zriadení prináleží hlavnému 

kontrolórovi s nejakým vykonávaním VZN alebo so skúmaním podmienok nezaplatenia 

parkovného a pod. Že to je tiež potrebné rozlišovať a následne odkaz na prevádzkový poriadok 

je nesprávny z dôvodov, ktoré vlastne uvediem v prípade, keď sa bude rozhodovať o tom 

proteste proti prevádzkovému uzneseniu. To je z mojej strany všetko. Ďakujem.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ďakujem. Má niekto nejakú doplňujúcu otázku na pani prokurátorku? Nech sa páči, pán Žák. 

Takže nikto. Takže uznesením Mestského zastupiteľstva Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne 

Strážach konštatuje, že protest prokurátora zo dňa 8. 1. 2024 spis značka Pd 3/24/2205-2 je 

dôvodný a zaväzuje sa zrušiť všeobecne záväzné nariadenie mesta Šaštín Stráže číslo 3/2023 o 

prevádzke, parkovaní a odstavení vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných 

priestranstvách zo dňa 19. 5. 2023 v celom rozsahu. 

Poprosím o hlasovanie. 

Marcel Žák (poslanec) 

Teraz by som chcel k tomu bodu niečo, lebo ja som nemal otázku na pani prokurátorku, ja som 

chcel vlastne ohľadom tohoto znenia uznesenia, ja som vám to aj rozdal, máte to tam pred 

sebou. Čiže by som to uznesenie zmenil v tomto znení. Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne 

Strážach konštatuje, že protest prokurátora zo dňa 8. 1. 2024 sp. zn. Pd 3/24/2205-2 je po a) 
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dôvodný, po b) Mestské zastupiteľstvo vyhovuje protestu prokurátora po c) ruší všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Šaštín Stráže číslo 3/2023 o prevádzke, parkovaní, odstavení vozidiel 

na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách zo dňa 19. 5. 2023 v celom rozsahu. 

Takže by som poprosil zahlasovať za tento môj návrh. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dám hlasovať o návrhu pána Žáka, poslanca Žáka, kto je za. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím ešte, kým budeme hlasovať, mali by sme sa oboznámiť s návrhom uznesenia, tzn. že 

poprosím teda, aby ste sa oboznámili ešte raz s tými podkladmi, ktoré dal pán Žák a následne 

teda potom odhlasovali, lebo neviem, či všetci ste oboznámení s daným návrhom. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Ide o to, aby sme pochopili, že sa nám nezdalo správne znenie vlastne uznesenia, že mali by 

sme teda najprv hlasovať o tom, že teda návrh je dôvodný, áno, potom, že teda Mestské 

zastupiteľstvo vyhovuje protestu a potom teda, že ruší vlastne to všeobecne záväzné nariadenie. 

Ďakujem. Ja len na vysvetlenie, aby ste vedeli, že o čo ide, že prečo sme to takto urobili. 

Ďakujem. 

Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór mesta) 

Ak môžem. V tom uznesení po pôvodnom je napísané, že protest je dôvodný a zaväzujeme sa 

zrušiť, ale nerušíme ho, tzn. že to VZN ostáva stále v platnosti. A zároveň o bode 13, ak sa teda 

posunuli, tak v terajšom už bude 12. Zároveň prijímame nové VZN nové znenie a tam ani v 

uznesení, ani v tom VZN nie je napísané, že my sme rušili to pôvodné VZN, takže by sme mali 

2 platné o tom istom, takže určite je to dobre, že ten bod tam je.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dáme hlasovať o návrhu pána poslanca Žáka  

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. poslanca Marcela Žáka na úpravu 

znenia uznesenia k Protestu prokurátora zo dňa 08.01. 2024 proti VZN č. 3/2023 o prevádzke, 

parkovaní a odstavení vozidiel na miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách zo dňa 

19.05. 2023 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 256/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Schvaľuje 

     návrh na úpravu znenia uznesenia MsZ k Protestu 

     prokurátora zo dňa 08.01. 2024 proti VZN č. 3/2023 

     nasledovne: 

Mestské zastupiteľstvo konštatuje, že protest prokurátora 
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 zo dňa 08.01.2024, spis.zn.Pd3/24/2205-2 je:  

a) dôvodný 

b) mestské zastupiteľstvo vyhovuje protestu prokurátora 

c) ruší  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Šaštín – Stráže 

č.3/2023 o prevádzke, parkovaní a odstavení vozidiel na 

miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách zo 

dňa 19.05.2023 v celom rozsahu. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ďalším bodom je bod číslo 4. Protest prokurátora zo dňa 8. 1. 2024, spis Pd značky. Počkaj, my 

sme odhlasovali celý, celý tento návrh. 

Ing. Lucia Flajžíková(poslankyňa) 

My sme hlasovali za návrh pána Žáka, ktorý vlastne špecifikoval znenie uznesenia a teraz 

vlastne by sme mali opätovne hlasovať za celý, celé uznesenie doplnené vlastne o ten návrh 

pána Žáka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dávam znovu hlasovať o tom návrhu, o tom doplnení pána Žáka. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Protestom prokurátora zo dňa 08.01. 2024 proti 

VZN č. 3/2023 o prevádzke, parkovaní a odstavení vozidiel na miestnych komunikáciách 

a verejných priestranstvách zo dňa 19.05. 2023 prijalo, 

 
 

     Uznesenie MsZ č.  257/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Konštatuje,  

že protest prokurátora zo dňa 08.01.2024, 

spis.zn.Pd3/24/2205-2 je:  

a) dôvodný 



  

13 
 

b) mestské zastupiteľstvo vyhovuje protestu prokurátora 

c) ruší  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Šaštín – Stráže 

č.3/2023 o prevádzke, parkovaní a odstavení vozidiel na 

miestnych komunikáciách a verejných priestranstvách zo 

dňa 19.05.2023 v celom rozsahu. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

 

4/ Protest prokurátora zo dňa 08.01. 2024, spis. zn. Pd 84/23/2205-5 – proti Uzneseniu 

MsZ mesta Šaštín-Stráže č. 143/2023 zo dňa 28.06.2023. ktorým bol schválený 

Prevádzkový poriadok dočasného parkovania motorových vozidiel v meste Šaštín-Stráže 

– Námestie Slobody. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ideme na bod číslo 4 protest prokurátora zo dňa 8. 1. 2024. Spis značka Pd 84/23/2205-5 – proti 

Uzneseniu MsZ mesta Šaštín-Stráže č. 143/2023 zo dňa 28.06.2023. ktorým bol schválený 

Prevádzkový poriadok dočasného parkovania motorových vozidiel v meste Šaštín-Stráže – 

Námestie Slobody. Prosím pani prokurátorku o slovo. 

JUDr. Lucia Hrdličková PhD. (prokurátorka) 

Ďakujem. Tak vo vzťahu k druhému protestu proti prevádzkovému poriadku, resp. uzneseniu, 

ktorým bol schválený, tak na úvod, pokiaľ ide o problematiku prevádzkových poriadkov, by 

som uviedla, že v našom právnom poriadku Slovenskej republiky absentuje legálna definícia 

takéhoto pojmu. Z toho znenia prevádzkový poriadok možno vyvodiť, že účelom takéhoto 

poriadku je upraviť podmienky prevádzky, určitej činnosti alebo služby. V tomto smere, ako 

už bolo uvedené, je oblasť parkovacej politiky, prenesený výkon štátnej správy a pri 

prenesenom výkone štátnej správy môže mesto tak konať len na základe zákonného 

splnomocnenia a v jeho medziach, no a platná právna úprava v tomto smere, teda najmä už 

spomenutý cestný zákon nepredpokladá prijatie prevádzkového poriadku za účelom úpravy 

podmienok dočasného parkovania, ten § 6 a) cestného zákona predpokladá výlučne prijatie 
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všeobecne záväzného nariadenia, takže možno dospieť k záveru, že v danej veci absentuje 

splnomocňovacie ustanovenie na prijatie prevádzkového poriadku a teda podľa názoru 

prokuratúry prijatie takéhoto prevádzkového poriadku nie je dôvodné, ani účelné v oblasti 

parkovacej politiky a všetky teda výšky, spôsob úhrady, prípadnú dočasnú bezodplatnosť 

parkovania alebo práva a povinnosti mesta ako prevádzkovateľa musia byť upravené výlučne 

vo všeobecne záväznom nariadení tým, že k ich úprave došlo do prevádzkového poriadku, tak 

došlo vlastne k obídeniu až porušeniu zákona o cestnej premávke a to má za následok aj 

zmätočnosť úpravy toho dočasného parkovania motorových vozidiel v meste a aj z hľadiska 

budúcnosti by sa takýmto postupom, kedy je upravená napr. Spôsob úhrady alebo suma za 

dočasné parkovanie v prevádzkovom poriadku mohol obísť aj proces zmeny podmienok 

dočasného parkovania, a to tým, že by sa o tom konalo iba zjednodušeným procesom bez 

riadneho legislatívneho postupu, aký sa vyžaduje pri všeobecne záväznom nariadení, a preto 

vlastne bolo v proteste prokurátora aj navrhnuté toto uznesenie, ktorým bol schválený 

prevádzkový poriadok, zrušiť ako nezákonné. Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Má niekto doplňujúcu otázku. Nie. Dáme hlasovať. Nech sa páči, pán Žák.  

Marcel Žák (poslanec) 

Ja to chápem tak, že zase otázku na pani prokurátorku, ale nemám, ja mám v podstate návrh 

zase zmeny toho textu a to v znení Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne Strážach konštatuje, že 

protest prokurátora zo dňa 8. 1. 2024 v sp. zn. Pd 84/23/2205-5 je dôvod po a) dôvodný, po b) 

Mestské zastupiteľstvo vyhovuje protestu prokurátora, po c) ruší uznesenie mestského 

zastupiteľstvo Mestského zastupiteľstva mesta Šaštín Stráže číslo 143/2023 zo dňa 28. 6. 2023, 

ktorým bol schválený prevádzkový poriadok dočasného parkovania motorových vozidiel v 

meste Šaštín Stráže Námestie slobody v celom rozsahu. Poprosím o tomto návrhu dať hlasovať.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dáme hlasovať o tom návrhu pána Žáka, kto je za: všetci. Takže hlasujeme za uznesenie.  

Tak, ako ho koncipoval pán Žák.  

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. poslanca Marcela Žáka na úpravu 

znenia uznesenia k Protestu prokurátora zo dňa 08.01. 2024 proti Uzneseniu MsZ mesta Šaštín-

Stráže č. 143/2023 zo dňa 28.06. 2023, ktorým bol schválený Prevádzkový poriadok dočasného 

parkovania motorových vozidiel v meste Šaštín-Stráže – Námestie Slobody prijalo, 

  

Uznesenie MsZ č. 258/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Schvaľuje 

     návrh na úpravu znenia uznesenia MsZ k Protestu 
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     prokurátora zo dňa 08.01. 2024 proti Uzneseniu MsZ mesta 

             Šaštín-Stráže č. 143/2023 zo dňa 28.06. 2023, ktorým bol  

schválený Prevádzkový poriadok dočasného parkovania  

motorových vozidiel v meste Šaštín-Stráže – Námestie 

                                                                Slobody nasledovne: 

Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach konštatuje,  

že protest prokurátora zo dňa 08.01.2024, 

spis.zn.Pd84/23/2205-5 je:  

a) dôvodný 

b) mestské zastupiteľstvo vyhovuje protestu prokurátora 

c) ruší  

Uznesenie MsZ mesta Šaštín – Stráže č.143/2023 zo dňa 

28.06.2023, ktorým bol schválený Prevádzkový poriadok 

dočasného parkovania motorových vozidiel v meste 

Šaštín-Stráže – Námestie Slobody v celom rozsahu. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Protestom prokurátora zo dňa 08.01. 2024 proti 

Uzneseniu MsZ mesta Šaštín – Stráže č.143/2023 zo dňa 28.06.2023  prijalo, 

 
 

     Uznesenie MsZ č.  259/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Konštatuje,  

že protest prokurátora zo dňa 08.01.2024, 

spis.zn.Pd84/23/2205-5 je:  

a) dôvodný 

b) mestské zastupiteľstvo vyhovuje protestu prokurátora 

c) ruší  

Uznesenie MsZ mesta Šaštín – Stráže č.143/2023 zo dňa 

28.06.2023, ktorým bol schválený Prevádzkový poriadok 

dočasného parkovania motorových vozidiel v meste 

Šaštín-Stráže – Námestie Slobody v celom rozsahu. 
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Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Pán zástupca, ešte kým vlastne vy vyzvete poslancov na hlasovanie, tak ja by som mala ich 

upozorniť na to, aby sa oboznámili s návrhom, ktorý majú predložený, resp. ktorý im bol 

predložený, resp. doplnený, tzn. že kým vlastne vy vyzvete poslancov za hlasovanie, tak ja im 

uvediem takú vstupku ešte k tomu pred tým hlasovaním samotným.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže ďakujem pani prokurátorke za jej prednes vysvetlenie záležitosti. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Poprosím vás, aby občania vzadu sa nerozprávali, lebo naozaj sa to tu ozýva. Je to všetko počuť 

dobre, lebo oveľa potichšie, vy si myslíte, že hovoríte potichu, ale naozaj sa to tu ozýva a potom 

ja aj zle počujem, dobre, tak poprosím vás, nerozprávajte sa dobre, ja len prehodím pani 

prokurátorku a pokračujeme. 

Neviem, či neviem, kam odbehol pán prednosta, nepovedal nám nič, neviem či ho budeme 

čakať alebo nebudeme. Tak neviem.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Čiže môžme pokračovať tým ďalším bodom. hej? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja myslím, že áno. Hlasovali, hlasovali, pán poslanec. Hlasovali.  

 

5/Oznámenie primátora mesta o odvolaní poslankyne Ing. Lucie Flajžíkovej z funkcie 

zástupcu primátora  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Takže teraz by mali nasledovať Interpelácie, ale tie sme presunuli, takže ideme k bodu 6. 

Oznámenie primátora mesta o odvolaní poslankyne Ing. Lucie Flajžíkovej z funkcie zástupcu 

primátora. Berieme na vedomie, je to na vedomie. Dostali ste to oznámené písomne, aj 

elektronicky. Dávam hlasovať, teda hlasovať no, teda berieme na vedomie. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, poprosím poslanci, aby sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia v 

elektronickej podobe. A následne teda pán zástupca vyzve k hlasovaniu. Poprosíme posunúť na 

bod číslo 6. Máme poverenie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže ideme na bod 7. Takže dobre. Takže hlasujeme o bode číslo 6. Oznámenie primátora 

mesta odvolaním poslankyne Ing. Lucie Flajžíkovej z funkcie zástupcu primátora. Je to na 

vedomie, dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s informáciou primátora mesta o odvolaní poslankyne Ing. 

Lucie Flajžíkovej z funkcie zástupcu primátora mesta k 31.12. 2023 prijalo, 

 

 

     Uznesenie MsZ č. 260/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Berie na vedomie 

informáciu primátora mesta,  o odvolaní poslankyne Ing. 

Lucie Flajžíkovej  z funkcie zástupca primátora k 31.12. 

2023, v zmysle ustanovenia § 13b ods. 1 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov.  

  

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 0 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa:10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

     Uznesenie nebolo prijaté. 
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6/ Oznámenie primátora mesta o poverení poslanca Bc. Dušana Waldeckera 

zastupovaním primátora – zástupcu primátora. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod číslo 7. Oznámenie primátora mesta o poverení poslanca Bc. Dušana Waldeckera 

zastupovaním primátora zástup primátora. Berieme na vedomie, dávam hlasovať.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ešte kým budeme hlasovať, poprosím, aby sa poslanci oboznámili s návrhom uznesenia, ktorý 

je predložený v elektronickej podobe. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s informáciou primátora mesta o poverení poslanca 

Bc. Dušana Waldeckera zastupovaním primátora mesta prijalo, 

 
 

     Uznesenie MsZ č. 261/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Berie na vedomie 
informáciu primátora mesta, že poverený zastupovaním 

primátora, je  poslanec Bc. Dušan Waldecker, ktorý je v 

zmysle § 13b ods. 2 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  členom mestskej rady.  

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

 

7/ Návrh - Rozpočtové opatrenie č. 8 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín–Stráže na rok 2023 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ideme k bodu číslo 8. Návrh - Rozpočtového opatrenia číslo 8, zmena rozpočtu mesta Šaštín-

Stráže na rok 2023. Otváram rozpravu k tomuto bodu. Pokiaľ nikto nemá nič. Prosím pani 

predsedníčku návrhovej komisie, aby predniesla návrh na uznesenie. 
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Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s 

predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie č. 8 – zmena rozpočtu 

Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 262/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Berie na vedomie 

Rozpočtové opatrenie č. 8 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín 

- Stráže  na rok 2023. 

 

 
 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 5 Bc. Dušan Waldecker,  p. Marcel Žák, p. Vladimír 

Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Ivana Prokopiusová

   

Proti: 0     

 

Zdržali sa: 5 Ing. Lucia Flajžíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík 

 

     Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Bežné príjmy 5 279 701       129 773          5 409 474       

Kapitálové príjmy 591 633          26 486           618 119         

Finančné operácie príjmy 136 302          143 773          280 075         

Príjmy spolu 6 007 636       300 032          6 307 668       

Bežné výdavky 5 260 324       140 480          5 400 804       

Kapitálové výdavky 531 576          81 429           613 005         

Finančné operácie výdavky 198 663          48 641           247 304         

Výdavky spolu 5 990 563       270 550          6 261 113       

Hospodárenie mesta + RO 17 073            29 482           46 555           

Rozpočet  mesta + RO
 Rozpočet rok 

2023 
 Návrh zmeny 

 Rozpočet po 

zmene 
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Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Môžem sa spýtať, lebo tým, že zapisujem aj mená. Nesedí mi počet, musím sa ospravedlniť. 

Lebo tiež som nová v tejto pozícii, za mám štyroch, pán Žák, pán Sofka, aha, pardon, piatich, 

pán Žák, pán Sofka, pani Prokopiusová, pani Menšíková, pán Waldecker. Aha, vlastne pán 

Letko nám chýba, takže v poriadku, pardon, ospravedlňujem sa.  

 

8/ Návrh – Rozpočtové opatrenie č. 9 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže ideme k bodu číslo 9. Návrh rozpočtového opatrenia číslo 9, zmena rozpočtu mesta 

Šaštín-Stráže na rok 2023. Má k tomu niekto nejaké pripomienky? Ďakujem. Prosím pani 

predsedníčku návrhovej komisie, aby predniesla návrh na uznesenie. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s 

predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dávam hlasovať 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočtové opatrenie č. 9 – zmena rozpočtu 

Mesta Šaštín-Stráže na rok 2023 prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 263/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Berie na vedomie 

Rozpočtové opatrenie č. 9 – zmena rozpočtu Mesta Šaštín 

- Stráže  na rok 2023. 

 

 
    

Hlasovanie:  

Bežné príjmy 5 409 474       -                  5 409 474       

Kapitálové príjmy 618 119          -                  618 119         

Finančné operácie príjmy 280 075          -                  280 075         

Príjmy spolu 6 307 668       -                  6 307 668       

Bežné výdavky 5 400 804       10 604           5 411 408       

Kapitálové výdavky 613 005          6 830             619 835         

Finančné operácie výdavky 247 304          -                  247 304         

Výdavky spolu 6 261 113       17 434           6 278 547       

Hospodárenie mesta + RO 46 555            17 434 -          29 121           

Rozpočet  mesta + RO
 Rozpočet rok 

2023 
 Návrh zmeny 

 Rozpočet po 

zmene 
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Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 3 Bc. Dušan Waldecker,  Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Ivana Prokopiusová,  

 

Proti: 0     

 

Zdržali sa: 7 Ing. Lucia Flajžíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, 

 

     Uznesenie nebolo prijaté. 

 

9/ Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na 

rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025 – 2026. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prichádzame k bodu 9. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta 

Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025-2026. Prosím pána kontrolóra 

slovo. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ďakujem pekne, predkladám vám návrh môjho odborného stanoviska teda k návrhu rozpočtu s 

tým, keďže sa nemenil rozpočet, nemenilo sa ani moje odborné stanovisko preto to zjednoduším 

na záver tým, že sme si ho prechádzali, toto stanovisko už na decembrovom zastupiteľstve na 

základe vyhodnotenia návrhu zverejneného rozpočtu a následne spracovaného stanoviska a v 

skutočnosti v ňom uvedených odporúčam poslancom zastupiteľstva v Šaštíne-Strážach schváliť 

zverejnený návrh rozpočtu na rok 2024 a návrh viacročného rozpočtu na roky 2025 a 2026. 

Zobrať na vedomie. Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Má tu niekto nejaké doplňujúce otázky? Prosím pani predsedníčku návrhovej komisie. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s ním 

pred hlasovaním. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Tak dáme hlasovať 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s Odborným stanoviskom hlavného kontrolóra k návrhu 

rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na r. 2024 a viacročného rozpočtu na roky 2025-2026 prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 264/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

Berie na vedomie 
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

mesta Šaštín-Stráže na 2024 a viacročného rozpočtu na roky 

2025-2026. 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

10/ Návrh rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 

2025 – 2026. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ideme k bodu 10. Návrh rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na 

roky 2025-2026. Má k tomu niekto nejaké pripomienky? 

René Vávra (poslanec) 

Tak ja mám pripomienku. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Dávam návrh k rozpočtu mesta Šaštín-Stráže. Takže dávam návrh na rozpočtu mesta Šaštín 

stráže na rok 2024 a viacročného rozpočtu na roky 25-26. Vzhľadom na to, že pán primátor 

pozastavil výkon uznesení číslo 197/23, 200/23, zo dňa 13. 12. 23. Navrhujem, aby sme 

odhlasovali znovu o týchto uzneseniach. A tým potvrdili tieto uznesenia. Uznesenie Mestské 
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zastupiteľstvo číslo 197/2023, uznesenie Mestského zastupiteľstva z číslo 198/23, uznesenie 

Mestského zastupiteľstva 199/2023 a uznesenie Mestského zastupiteľstva číslo 200/2023.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, ak dovolíš, preruším na sekundu. A poprosil o názor pani doktorky Filovej, ktorá 

myslím, že je tu, aj preto som dnes pozval na toto zastupiteľstvo, aby vám dala istý rámcový 

obraz a profesionálny k týmto zmenám a uzneseniam, ktoré ste navrhovali minulé 

zastupiteľstvo, aj vlastne teraz v tomto momente, pani doktorka, nech sa páči. 

JUDr. Katarína Filová (právnička) 

Ja som bola oslovená kvôli tomu, že v decembri 2023 bol nejakým spôsobom navrhnutý 

poslanecký návrh rozpočtu mesta napriek tomu, že zverejnený bol návrh, ktorý vypracoval 

aparát MÚ a poslanecký návrh vôbec nebol zverejnený, čiže tam došlo k procesným 

pochybeniam podľa môjho názoru a primátor mesta oprávnene toto uznesenie vetoval, čiže 

nepodpísal ho a opäť je to môj právny názor, posunul celú vec na Okresnú prokuratúru na 

preskúmanie takéhoto uznesenia. Informácie, ktoré mám k dnešnému dňu sú také, že zatiaľ sa 

prokurátor k tomu uzneseniu alebo teda k podanému podanej žiadosti mesta o preskúmanie 

nevyjadril. Čiže tá vec je stále otvorená. Ja by som určite odporúčala v tomto bode situáciu 

neriešiť alebo nehlasovať opätovne za takéto uznesenie, pretože naozaj tam došlo k procesným 

pochybeniam. Zákon presne hovorí, že návrh rozpočtu mesta musí byť 15 dní, minimálne 15 

dní vopred zverejnený, k tomuto nedošlo, čiže máte 2 návrhy rozpočtu, 1 bol formálne správne 

zverejnený, o tom nebolo hlasované, druhý nebol v poriadku, ten prvý krok, ten prvotný krok 

nebol v poriadku a o tomto návrhu sa hlasovalo. Pripomínam, že primátor mesta je povinný 

nejakým spôsobom kontrolovať zákonnosť prijímaných uznesení, a preto využil to svoje právo 

veta. Takže v tomto momente by som neodporúčala hlasovať o poslaneckom návrhu práve z 

dôvodu, že celá vec je na preskúmaní na Okresnej prokuratúre. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

 

Ďakujem, pani doktorka. Verím tomu, že ste všetci pochopili, pardon, nech sa páči. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Ak by som ešte mohla doplniť kolegyňu. To nebola jediná procedurálna chyba, ku ktorej 

pravdepodobne došlo na decembrovom zasadnutí a práve aj to je predmetom prešetrovania na 

prokuratúre v Senici. Totiž pán poslanec Vávra predložil pozmeňujúci návrh k návrhu rozpočtu 

na rok 2024 a v podstate po tej ďalekosiahlej rozprave poslanci hlasovali iba o tomto 

procedurálnom návrhu, tzn., že tu malo dôjsť k hlasovaniu dvojfázovo prvýkrát hlasovanie o 

procedurálnom návrhu, či vôbec Mestské zastupiteľstvo pripustí tento pozmeňujúci návrh a 
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následne malo dôjsť k hlasovaniu o merite veci, takže aj toto je predmetom skúmania 

prokuratúry a nie je to uzavreté. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Ak môžem povedať, určite sme odhlasovali najprv návrh a potom tú zmenu a k pani právničke. 

Takisto. Rozpočet bol zverejnený na stránke mesta, a my sme ho nemenili celý, len 2 body 

alebo 3. Takže on bol a my máme návrh, neboli zohľadnené do toho rozpočtu veci, ktoré sme 

sa dohodli na finančnej komisii, preto sme dali tento návrh a ten rozpočet, opakujem ešte raz, 

bol zverejnený v takom čase, ako mal byť, my sme pomenili len 2 body, nie celý rozpočet. 

Dobre. 

JUDr. Katarína Filová (právnička) 

Ak dovolíte. Tam zase platí zákon o obecnom zriadení, novelou z roku 2018 bolo do zákona o 

obecnom zriadení zakomponované ustanovenie, ktoré sa vzťahuje aj na zmeny rozpočtu, postup 

je obdobný ako pri schvaľovaní nejakých zmien, všeobecne záväzných nariadení, čiže na 

všeobecne záväzné nariadenia alebo návrh rozpočtu musia byť zverejnené minimálne 15 dní 

vopred a riadnym procedurálnym návrhom sa dávajú pripomienky k týmto zverejneným 

návrhom, či už VZN k alebo návrhu rozpočtu, tieto pripomienky majú byť zverejnené, nie je 

akceptovateľné a je protizákonné, ak sa tie pripomienky dajú priamo na zastupiteľstve, pretože 

malo by to byť v lehote takej, aby sa stihli tie pripomienky vyhodnotiť a minimálne 3 dni vopred 

musí Mestské zastupiteľstvo vyhodnotenie pripomienok dostať k dispozícii, čiže ten samotný 

proces, ktorý predvída zákon o obecnom zriadení v decembri, jednoznačne zo strany Mestského 

zastupiteľstva nebol dodržaný. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán kontrolór. 

 

 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ďakujem pekne. Čo sa týka samotného procesu, tak v prvom rade treba si porovnať ten 

rozpočet, ktorý bol predložený zastupiteľstvu a ten, ktorý bol zverejnený. To si treba v prvom 

rade porovnať, keď už hovoríme o zmenách. Druhá vec je, čo sa týka zmien aj zmeny, 1 vec sú 

pripomienky a druhá sú priamo zmeny všeobecných záväzných nariadení počas hlasovania, 

vyhodnotenie pripomienok a zmeny, ktoré predkladajú poslanci priamo na zastupiteľstve to sú 

2 rozdielne veci a sú možné. Koniec koncov, keďže tu bola pani prokurátorka, rovno som sa jej 

na to pýtal, tak ako ste povedali, nemá to uzavreté, poslancom nič nebráni, aby prijali to 

uznesenie, aby platil rozpočet, čo je dôležité, aby platil rozpočet, aby nebolo provizórium. A v 

tom okamihu, v tom okamihu, keď pani prokurátorka skonštatuje, že tie uznesenia nie sú v 
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poriadku, nič nebráni zastupiteľstvu sa zísť a zmeniť tie svoje uznesenia, to je v prvom rade a 

v druhom tie jednotlivé body, to, čo ste spomínali, to nie sú procedurálne návrhy, to sú vo veci 

návrhy, si troška pletiete procedúry a obsah, lebo hovorili ste opakovane o procedurálnych 

návrhoch, to nie sú procedurálne návrhy, že zmeníte obsah uznesenia. Ale to nie je procedurálny 

návrh. Keď presúvate jednu položku do druhej, to nie je. Procedurálny návrh je o tom, že chcete 

napr. Hlasovať o každom bode extra, to je procedurálny návrh, to si trochu mýlite, ale čo je 

dôležité, hlasovali o každom jednom z tých abecd, pardon. Tie 2 CD boli pohromade, tie ostatné 

boli samostatne, tzn. Že tak, ako hovoril pán Hladík, treba si pozrieť to video. Určite ste ho 

videli a podľa toho si pozrieť, že čo sa reálne dialo na tom samotnom zastupiteľstve. Ďakujem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nech sa páči. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Ak môžem zareagovať na pána hlavného kontrolóra, bol predložený na decembrovom zasadnutí 

pozmeňujúci návrh k zverejnenému návrhu rozpočtu, to súhlasím, však pán poslanec Vávra, 

citujem, povedal, ja som tento návrh neriešil sám, riešil som to s poslancami a s hlavným 

kontrolórom, tzn. že skutočne sú tu dôvodné obavy z toho a nie obavy, ale potvrdzuje sa to, že 

takýto poslanecký návrh nevznikol na zastupiteľstve, nevznikol deň predtým, ale existoval v 

dostatočnom časovom predstihu, nikto nerozporoval to nikto z poslancov, ani teda vy, že nebol 

dodržaný ani rokovací poriadok komisií, ani rokovací poriadok mestskej rady, ani rokovací 

poriadok Mestského zastupiteľstva, pretože vyžaduje sa stanovisko aj komisie, aj keby len per 

rollam hlasovanie. Neviem, kedy takýto, kedy takýto návrh vznikol a neviem teda, keď pán 

poslanec Vavra hovorí, že riešil som to s poslancami, že či teda ako zastupuje poslancov a 

ktorých poslancov, keďže mandát sa vykonáva osobne a je nezastupiteľný a takisto sa nedala 

šanca ani mestskému úradu, aby sa k takémuto pozmeňujúcemu návrhu vyjadril a vyhodnotil, 

pretože má to vplyv nielen na celkový predložený rozpočet, ale takisto na správu úradu a takisto 

aj na oblasť bezpečnosti v meste. A najviac ma prekvapilo teda, keď spomenul, že teda 

pozmeňujúci návrh riešil teda aj s hlavným kontrolórom, teda neriešil som to sám, riešil som to 

s poslancami a hlavným kontrolórom, tu naozaj vzniká otázka, však hlavný kontrolór vykonáva 

svoju funkciu nestranne, nezávisle a ja teda som sa naozaj nestretla vo svojej praxi, aby 

kontrolór tvoril pozmeňujúci návrh poslanca, pretože takýto pozmeňujúci návrh vlastne sa stáva 

súčasťou uznesenia, ktorý vy následne kontrolujete, takže hlavne kontrolór by nemal 

kontrolovať sám seba a v tejto súvislosti by som rada poukázala aj na platnú judikatúru, 

judikatúra je dôležitá z toho dôvodu, že je všeobecne záväzná, nejde o výklad zákona, ale je tu 

o v podstate rozhodnutie súdu, ktorý riešil konkrétny prípad, tak mi dovoľte to prečítať alebo 

citovať z judikatúry. Charakter pomoci hlavného kontrolóra môže byť metodická konzultácia 

alebo interné preverenie, vždy je dôležité dodržiavať zásadu objektivity pri výkone kontrolnej 

činnosti, tj. aby hlavný kontrolór nekontroloval to, čo sám si vytvorí alebo vyhotoví pre 
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poslancov alebo pre podmienky úradu. Princíp nezávislosti, nestrannosti a objektívnosti musí 

byť najvyšším kritériom profesionálneho spôsobu konania hlavného kontrolóra pre splnenie 

tejto požiadavky je hlavný kontrolór povinný zdržať sa konania, ktoré by mohlo spochybniť 

jeho nezávislosť a nestrannosť. Takže skutočne ako celé to indikuje, že došlo k 

netransparentnému postupu pri konaní Mestského zastupiteľstva a vyzerá to tak, že takýto 

pozmeňujúci návrh existoval už v dostatočnom časovom predstihu pred Mestským 

zastupiteľstvom, ale nedalo sa možnosť príslušným orgánom, aby sa k veci vyjadrili a 

vyhodnotili dopad na rozpočet. Ďakujem.  

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ďakujem pekne. Predpokladám v prvom rade, že materiály, ktoré predkladajú poslanci a nebol 

to jediný poslanecký návrh na tom danom zasadnutí, vznikajú nie v ten daný deň. Ale je na 

poslancoch, akým spôsobom ten, ten svoj návrh prednesú. Môžu ho predniesť mesiac dopredu, 

2 týždne dopredu, deň dopredu, môžu ho predniesť priamo na zastupiteľstve, dokonca ústne ho 

môžu predniesť, nemusia ho ani písomne dávať, tzn. že je to vyslovene na tých poslancoch, čo 

sa týka, čo sa týka mojej nezávislosti alebo zaujatosti, ja som to povedal už opakovane 

poslancom na stretnutiach. Ktokoľvek z nich, keď potrebuje odbornú radu, im pomôžem, tzn. 

že ja som tu hlavný kontrolór zastupiteľstva, tzn. Že mám im odborne radiť, ani to sa netýka 

len toho, že sedím tu na zastupiteľstve, pretože to, že teraz sa ma niekto spýtal napr. na to, že 

či je v poriadku nejaké uznesenie, to je úplne rovnaká rada ako to, že keď niekto iný sa spýtam 

mimo zastupiteľstva, či to uznesenie je v poriadku a či je správne, tak ako je. Takže z tohto 

pohľadu, áno, kľudne môžte povedať, že som zaujatý, nech sa páči, keď to preukážete, nech sa 

páči. Každopádne dané uznesenie, tak, ako ste dôležito povedali, ak ste ich predkladali, 

povedzme, predkladal to 1 poslanec v mene viacerých poslancov, ktorí na ňom robili, tak je to 

ich spoločná vec. To vôbec nie je o tom, že to nekoná. Ospravedlňujem sa tu pre ten presný 

pojem, neviem, že musí to konať vo svojom mene, osobne, ten svoj poslanecký mandát, tak 

jednoducho, pokiaľ to, ale neviem, zle som to naformuloval, ospravedlňujem sa. Vy ste 

povedali presnejšie, jednoducho on to ten návrh predkladal, ako on to, že k tomu ešte povedal, 

že to nerobil sám, je už druhá vec. Dôležité je, že kto je predkladateľom samotného návrhu? 

Koniec koncov tie návrhy určite, keď si všimnete, každý 1 z týchto materiálov, ktorý tu je, je 

predkladateľ a spracovateľ. Nikomu to nebráni. A teraz, čo sa týka rokovacieho poriadku, 

dovolím si vám prečítať, pretože to isté bolo takisto spomenuté aj v novinách a rovnako je to tu 

dnes spomenuté, že musí byť materiál prerokovaný komisiou. Predkladateľom materiál, 

ospravedlňujem sa. Materiály určené na zasadnutie Mestského zastupiteľstva sa spravidla 

prerokujú Mestskou radou a v príslušných komisiách to neplatí, ak ide o materiály spojené so 

správami o výsledkoch kontrol, predkladané hlavným kontrolou mesta. Materiály predkladané 

ústne, to je to, čo som spomínal, že s kľudne mohli povedať aj ústne, nemuseli predložiť plat, 

žiadny dokument a materiály, o ktorých zaradení do programu rozhodne Mestské zastupiteľstvo 

pri schvaľovaní programu rokovania, to bol napr. zhodou okolností materiál, ktorý bol pump 
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track, ktorý bol dobre pripravený a bol predložený priamo na zastupiteľstve, rovnako tam boli 

ďalšie materiály, ktoré boli predložené priamo na zastupiteľstve a tým pádom o nich nerokuje 

ani komisia, ani mestská rada. Ja neviem, to predpokladám, že čítate ten rokovací poriadok a je 

tam napísané, takže nemôže nikto tvrdiť, že to malo byť prerokované komisiou, je to ideálne, 

keď je to prerokované komisiou, preto je tam napísané to slovo spravidla. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Ja by som sa chcela teda vyjadriť, keďže som predsedkyňa komisie pre ekonomiku a správu 

majetku, že vlastne v decembri sme mali komisiu zvolávať, viackrát, teda som oslovovala, že 

kedy dostaneme materiály, materiál, ani na komisiu rozpočtu sme nemali, mali sme ho len 

vysvietený. Rozumiete, že my proste tiež sme, keď dostaneme neskoro materiály, tak ich, si ich 

neskoro máme, jednoducho ich študujeme až vtedy naozaj, keď sme v časovej tiesni, v časovej 

tiesni, áno? Čiže my tiež, keď dostaneme materiál neskoro, nemohli sme vlastne ho ani 

odporučiť na schválenie v tom decembri. Áno? Čiže ako o to ide v tomto zmysle, že naozaj my 

sme ho nemali v rukách na tej komisii, my sme ho mali iba takto vysvietený. Asi predstavte, že 

Veronika, je to tak, že sme ho mali iba vysvietený. No tak teda tak dobre, iba to sa pýtam. V 

poriadku, ale jednoducho na komisii sme nemohli zaujať stanovisko, na to, dobre, ja sa len k 

tomu chcem vyjadriť. Veronika, však hádam môžem. Takže to je, to je teda 1 vec a druhá vec 

je, že naozaj akože ak, pardon. Ak sedíme teda naozaj nad tými číslami a vy viete veľmi dobre, 

že prečo sme vlastne zmenili to, že mali sme na mysli aj Školskú, áno ulicu, kde proste 

odchádzajú dvaja nájomníci alebo už odišli. Teraz nemám vôbec žiadnu informáciu o tom, nikto 

nám túto informáciu nedal a bolo treba teda riešiť aj teda vlastne vrátenie zábezpek, my sme 

chceli vlastne v prospech týchto občanov niečo zabezpečiť. Áno? Čiže vlastne v tomto bolo. 

Ďalej ďalší bod, teda, ktorý chcem povedať, že na komisii, ktorá predchádzala tomuto 

zastupiteľstvu, sme odporučili teda to, že vlastne, keďže pán kontrolór, tam sme vlastne v 5.1, 

5.2, 5.5, 5.6 robili tie zmeny. Áno, čo sa týkali teda miest, tak sme teraz odporučili na druhom, 

na druhej komisii, že teda mestu, aby vlastne postupovalo tak, ako dopadla kontrola, čiže mesto 

mohlo upraviť tieto finančné prostriedky na tú sumu, ktorú potrebuje, pretože sme to tak 

odporučili. To, že to tak nie je, tak to už nie je moja záležitosť. Dobre, čiže my sme chceli 

prispieť k tomu, dokonca už sme teda hovorili, že ak teraz, keď sme videli tento rozpočet, ktorý 

bol vyvesený, tak sme si aj teda rozprávali o tom, že jednoducho určite na ďalšom zastupiteľstve 

musí prísť rozpočtové opatrenie, aby naozaj tieto mzdy tam boli doplnené. Áno, už hovorím to 

hneď teraz na začiatku, keďže sa jedná o rozpočet, aby naozaj pracovníci kamerového systému, 

aj mestské hliadky mali kryté mzdy, ktoré sú nutné, áno, že jednoducho, keď si vykonávajú 

svoju prácu, aby to mali, čo mám informáciu, teda mali by financie na to byť. Áno, tak som sa 

teda dozvedela aj teda pán prednosta na konci našej komisie povedal, že peňazí bude dosť. 

Takže ale to už iba tak a to teraz vážne hovorím, myslím, že teda naozaj na toto peniaze budú, 

takže nemyslím si, že by sme mali z toho robiť nejaké teda haló, išlo nám o to, aby sme naozaj 

zabezpečili aj tých ľudí zo Školskej. A teraz teda nám ide o to, aby sme zabezpečili, zabezpečili, 
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pardon. Mám suché hrdlo. Financie aj teda na tieto mzdy a ostatné veci, vždy všetko sa dá teda 

ešte rozpočtovým opatrením urobiť. Myslím si, že teda to je všetko, čo som chcela k tomu 

povedať. Ďakujem.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani Bízková 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) 

Neviem, či má význam teraz sa k tomu ešte vracať, ale ja som len chcela, že tú komisiu sme 

mali naozaj skôr pred zastupiteľstvom, ale 21. 11. Ten rozpočet visel na úradnej tabuli mesta aj 

vlastne online, aj fyzicky, takže tam nebol problém pripomienkovať to aj na pracovnej porade 

poslancov ešte pred zastupiteľstvom. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Spýtam sa ešte raz lopatisticky, aby všetci tomu rozumeli, kedy bol vyvesený rozpočet, dátum 

presne? 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) 

21. novembra 2023. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Kedy bola komisia? 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) 

Bola pred týmto termínom, teraz.  

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Boli tam pripomienkované tieto veci, my sme to pripomienkovali a vy ste to nezohľadnili. Boli 

tam, my sme presne toto v komisii, som členom komisie bolo nás tam viac, bolo tam aj hlavný 

kontrolór, všetci sme tam boli, nebolo to zohľadnené, ale a potom sa o nás v médiách píše, za 

čo ďakujeme, že mzdy nechceme navýšiť. My sme len hľadali vtedy, aby bol vyrovnaný 

rozpočet situáciu a takýto spôsob a sľúbili sme, že akonáhle sa nájdu peniaze na tie mzdy a na 

kamerový systém, aj na hliadku, že určite to schválime a len na nás je vytváraný tlak a hovorí 

sa o nás a keby sme chceli dopriať zamestnancom mesta alebo iným peniaze alebo teda mzdu. 

Vtedy, keď sme mali finančnú komisiu, presne o týchto bodoch sme sa bavili, neboli 

zapracované, preto sme takto pokračovali. 

Ing. Veronika Bízková Člunková (referentka pre rozpočet) 

Ale ja som nemohla porušiť zákon alebo.  

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 
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Ja nehovorím. Nikto na vás nehovorí. Ale tie pripomienky z komisie neboli akceptované v tom 

rozpočte, ktorý bol vyvesený dvadsiateho prvého, preto sme my takto pokračovať. Ešte raz, my 

niekomu nezávidíme mzdu a keď budú peniaze, každému pridáme aj v zmysle zákona, aj 

naviac, keď si niekto zaslúži, prečo nie? A nieže potom sa o nás píše v médiách, že my si 

zvýšime náhrady a ja neviem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec už trošku zavádzaš, ale vyriešime to, neviem, kto chce prvý priestor, či pani 

doktorka alebo pán kontrolór, nech sa páči. 

JUDr. Katarína Filová (právnička) 

Drobné upozornenie podľa zákona o rozpočtových pravidlách verejnej správy je subjekt 

verejnej správy, ktorým je aj mesto povinné pri používaní verejných prostriedkov zachovávať 

hospodárnosť, efektívnosť a účinnosť ich použitia. Takéto ustanovenie znamená aj to, že veci, 

ktoré viete dopredu, že vás čakajú, tak na tie vyčleníte peniaze a u veci, ktoré nie sú napr. 

Zazmluvnené alebo neexistujú také požiadavky na financovanie, tak nevyčleňujete zbytočne z 

rozpočtu. Pokiaľ mám dobré informácie, tak tie zábezpeky na vrátenie k tým bytom na školskej 

ulici zatiaľ nebola uzavreté tá žiadna zmluva a aj to vaše uznesenie, ktorým sa schvaľujú 

podmienky vracania zábezpek, hovorí o tom, že je tam minimálne polročná lehota na vrátenie 

zábezpek, tzn. Že je koniec februára, možno prichádza vrátenie zábezpek do úvahy niekedy v 

septembri, v októbri, možno tento rok vôbec nie a vy idete vyčleňovať finančné prostriedky vo 

výške 25.000 EUR, čiže to my tak trošku koliduje s tým, že ste povinní zachovávať toto 

zákonné ustanovenie, ktoré som vám citovala. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

A chcete povedať, že sme konali nehospodárne? Chcete to tak povedať? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec? 

JUDr. Katarína Filová (právnička) 

To nie je o hospodárnosti, to je o účinnosti napr. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Ja sa vás chcem spýtať, ak vy vložíte do, do mesta peniaze a niekto rozhodne, že sú, že mesto 

sa neoprávnene obohatilo, nepatria tie peniaze naspäť ľuďom? Toto chcete povedať? Ako 

právnička? Teda ďakujem 

JUDr. Katarína Filová (právnička) 
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Nie nechcem. Viete čo, nebolo prijaté žiadne uznesenie o tom, že sa idú vracať peniaze, nebola 

uzavretá žiadna zmluva a nebolo žiadne právoplatné rozhodnutie, ktorým sa vracajú financie, 

čiže nie je žiaden titul na vyplácanie v tomto momente, kedy sa ide schvaľovať rozpočet. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, poprosím. Dôležitá je tu jednu vec, nech sa dostanete do takto závažnej 

polemiky. Ani jeden z týchto dvoch doteraz nedal žiadosť, to ukončenie nájmu. Tak o čom sa 

tu, prosím vás prijete? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Môžem, môžem si požiadať. O slovo? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Nech sa páči. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Obyvatelia Školskej majú s mestom uzatvorenú zmluvu, podľa ktorej bola, bolo zostavené aj 

uznesenie na decembrovom zastupiteľstve o vrátení zábezpeky v definovaných splátkach, tzn. 

aj vlastne v zmluvách, ktoré majú obyvatelia školskej uzatvorené s mestom je definované, že si 

môže žiadateľ, resp. nájomca, ktorý teda odchádza z bytu, požiadať o vrátenie zábezpeky, ktorá 

bude vyplatená z mesta v lehote do šiestich mesiacov od uplynutia opustenia bytu. Teraz to 

hovorím, že takže z prvej, nemám to tu, neviem to konkrétne prečítať, preto teda volím takto 

možno slová také jednoduchšie a nie úplne teda také ako vy právnici, sa ospravedlňujem. Ale 

pointa je vlastne tá, že rodina, resp. žiadateľ, nájomca, ktorý dá výpoveď, ktorý teda informuje 

mesto, že teda opustí daný byt, čo teda tieto 2 rodiny, ktoré sme na decembrovom zastupiteľstve 

riešili, tak vykonali. Nasledujúcim krokom je teda výpoveď z bytu, táto výpoveď z bytu bola z 

jedného bytu odoslaná 18. 12. 2023 na mesto. Tá 1 rodina opustila byt v januári na konci januára 

2024. Od 1. 2. 2024 na tomto byte býva nová rodina, ktorá bola vybraná v rámci poradovníka 

v rámci svojej žiadosti cez komisiu bytovú. Je to tak, je to tak, tzn. Že tá rodina, ktorá si tie 

peniaze pýtala, momentálne nebýva na tom, na tom byte, opustila byt. To bola tá požiadavka, 

ktorú ste pred chvíľočkou spomínali. A ja sa potom teda chcem spýtať, kde, lebo kde pristála 

teda táto výpoveď z toho bytu, keď bola odoslaná ešte v decembri 18. 12. 2023? Dneska máme 

28. 2. 2024. A byt bol odovzdaný na predpokladám nasledujúcu vybranú rodinu cez 

zamestnanca mesta? Ďalšia moja otázka v súvislosti s danou témou, akým spôsobom si 

zamestnanci mesta MÚ odovzdávajú informácie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ešte raz, aby som to pochopil, takže 1 rodina, nebudem rozprávať mená, áno. Dala riadnu 

žiadosť o ukončenie nájmu. Tak tu mám pochopiť? Lebo ja sa pýtam na toto. Ale, ale predsa 
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my sme riešili vyplatenie nájmu. Ale musí dať žiadosť o ukončení nájomnej zmluvy. Aspoň tak 

to ja chápem, mám pravdu, či nemám. Preto sa pýtam. Riešime, že sa oni, že sa oni odsťahovali? 

Ja aj predsa, ani ja, ani nikto z vás, určite či v pondelok, lebo piatok, pokiaľ sa rodina 

odsťahovala, mala dať, myslím si, možno sa mýlim, žiadosť o ukončení nájmu, vymyslím si k 

31. 1. Hotovo vybavené, pokiaľ ste dali, tak neviem, kde tá žiadosť je, mali ste ju? Ja som ju 

nevidel, pokiaľ ste ju dali v poriadku, ja sa tu nechcem teraz prieť o to, či ste ju dali, lebo nedalo, 

teraz sa, teraz ste tu debata o peniazoch, ale nech to má poriadok. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja len ešte teda sa spýtam. My sme vlastne, ja som teda pred týmto zastupiteľstvom odbehla na 

finančné oddelenie, kde som sa teda dopytovala v súvislosti teda inou témou na, na tieto veci a 

teda prišli sme k tomu, že ani ekonomické oddelenie nevedelo o tom, že daná rodina dala 

výpoveď, ja sa teda pýtam, že kde vlastne skončila tá výpoveď? Kde je v ktorom šuflíku? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pardon, o slovo sa hlási pán kontrolór. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Predpokladám, že rodina, ktorá je spomenutá, že od 1. 2. Tohto roka býva v nájomnom byte, 

ktorý už bol predtým opustený, má uzatvorenú nájomnú zmluvu, predpokladám nájomnú 

zmluvu uzatvára pán primátor. Nikto iný. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Tzn. Že predpokladám, že ste museli tým pádom vedieť, že ten byt je voľný.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

V poriadku. Ja len pýtam, či sa stala teda chyb v prípade tej jedny rodiny. Vy dobre viete, aký 

máme problém teraz so zamestnankyňou na tomto oddelení? Vy to všetci dobre viete. Mali sme 

ale 2-3 týždne veľké problémy. Nechcem nič tým povedať, ale pokiaľ je pán prednosta zajtra 

zistí, kde tá žiadosť o ukončení skončila. Vybavené, ale toto nie je teraz predmetom tohto 

riešenia. Predmetom sú peniaze. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Práve o tie tu ide a následne aj kvôli tomu bola vykonaná táto zmena. To, resp. Návrh poslanca 

pána Reného Vávru, aby sa vlastne vytvorila položka pre vrátenie tých peňazí, zábezpeky pre 

tie 2 rodiny, ktoré nás v dostatočnom predstihu pred poslednou poradou minulého roka 

informovali o tom aj mailom, aj písomne, že plánujú teda ukončiť zmluvu nájomnú a budú 

žiadať teda a teda resp. žiadajú o vrátenie zábezpeky. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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O slovo sa hlási, pán prednosta. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Môžem, len doplním. Takže my sme dotyčnú našu zamestnankyňu, ktorá je vážne chorá, 

nahradili novou zamestnankyňou. Tá sa teraz v podstate dostáva k všetkým materiálom a ja 

mám takú informáciu a teda viem, že 1 žiadosť tam bola a to je 1 vec žiadosť, druhá vec je 

zmluva o ukončení nájmu a tá nie je žiadna podpísaná, pretože dotyčná naša pani, ktorá to mala 

mať na starosti, tak náhle ochorela, v podstate teraz to dávame do poriadku a zisťujeme 

skutkový stav. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ak môžem teda dokončiť svoju otázku a potom, tzn. že na 1 byt sú aktuálne, v súčasnosti platné 

2 nájomné zmluvy, ako mohla byť uzatvorená nájomná zmluva na byt, kde už je iný nájomca? 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Dobre, pýtate sa na také veci, ktoré ja tieto informácie nemám, že by boli nejaké 2 zmluvy, ale 

dotyčná zamestnankyňa, ktorá ešte stále zamestnankyňa neodpovedá a nereaguje na žiadne 

otázky, pretože vo vážnom zdravotnom stave, takže my sme ju oslovili už viackrát, ale v 

podstate ona s nami momentálne nekomunikuje, ale toto je, hovorím, že to si zistíme a 

preveríme. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Tzn. Že ak to teda tak zoberiem, tak sedliacky, tzn. že keď ja som zamestnanec mesta a 

preberám od niekoho byt, nepreverujem si u kompetentného referenta MÚ, či je to v poriadku, 

či má iná rodina nárok na to, aby tam býval. Idem tam, dostanem asi teda nejaký pokyn, idem 

tam, preberiem kľúče a kľúče odovzdám následne ďalšie rodine bez ohľadu na, bez ohľadu na 

to, či sú splnené podmienky tej rodiny, ktorá odchádza, či sú splnené podmienky, ktorá 

prichádza. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Súhlasím s prvou časťou, ale či má nárok, nemá nárok, na to je komisia, to už je predsa bytová 

komisia, pridelenie bytov a či je spôsobilý dostať takýmto spôsobom mestský byt, to je za prvé 

v tejto situácii, aj keď predmetom tejto debaty nebolo teraz nájomná zmluva, ale financie, jak 

vystúpila pani poslankyňa Menšíková. Dostali sme sa tam, kde sme sa nechceli a mám taký 

pocit, že len zneužívate momentálne tej situácie, ktorá je na tom bytovom oddelení je, že naozaj 

nekomunikovali sme. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 
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Pán primátor, toto, proti tomuto slovu sa ohradzujem. Že zneužívame. Prepáč, pán primátor, 

toto v žiadnom prípade, aby ste, aby si na nás ty povedal, že jednoducho my zneužívame, 

jejdanečky. To nemyslíš vážne toto. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Prečo pani poslankyňa odišla úplne niekde inde od tvojej otázky? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja riešim zábezpeky, ktoré boli súčasťou návrhu poslanca pána Reného Vávru, ako 

odôvodnenie predkladaného návrhu zo strany mesta je na strane 69 našich podkladov. Neviem, 

či to máte aj v tej elektronickej takto podobe. Je to pod kapitolou číslo 3. Dôvodová správa A3, 

citujem mesto ku dňu vyhotovenia pripomienok návrhu rozpočtu neeviduje žiaden zmluvný 

vzťah, rozhodnutie súdu, ani inú právnu skutočnosť, na základe ktorých by mesto vznikla 

povinnosť vyplácať zábezpeku pri vrátených bytoch na Školskej ulici, vzhľadom na nastavené 

podmienky vrátania zábezpek podľa uznesenia Mestského zastupiteľstva. Číslo 230 b a 231 b 

zo dňa 13. 12. 2023 nie je možné predpokladať vyplatenie zábezpek minimálne do septembra 

2024. Preto je možné považovať vyčlenenie finančnej rezervy v objeme 25.367 EUR za 

neodôvodnené, nereflektujúce reálne potreby mesta v prípade, ak pre posledný štvrtok 2024 

vznikne potreba výplaty zábezpeky, je možné požiadavku na finančné krytie riešiť 

rozpočtovým opatrením. Ak dovolíte, ja mám teda zopár poznámok. Povinnosť vyplácať 

zábezpeku pri vrátených, pri vrátených bytoch, byt bol vrátený. Ak hovoríme o tej rodine, ktorú 

som spomínala, preto som teda sa chytila slova, sa ospravedlňujem ak to teda niekomu vadí. Tá 

povinnosť je definovaná v zmluvných podmienkach, ktoré som takisto povedala. Aj napriek 

tomu 12. 6. minulého roka sa konalo stretnutie na Okresnom súde v Senici, kde pani sudkyňa 

sama pánovi primátorovi odporučila, aby boli ďalej platné dané zmluvy a teda vykonávali sa 

všetky povinnosti a záväzky uvedené v daných zmluvách. Ďalej je tu uvedené na nastavené 

podmienky vracania zábezpek podľa uznesenia Mestského zastupiteľstva. V daných 

uzneseniach sme schválili, aby dané rodiny dostali, ak sa teda nebudem mýliť, sa 

ospravedlňujem ak áno. Dostali za vrátenie zábezpek maximálne piatich splátkach do šiestich 

mesiacov od doby, od doby uplynutia výpovednej lehoty, tzn. že ak berieme túto rodinu, ktorá 

už opustila dom, ale upustila byt, dala výpoveď v decembri, výpovedná doba uplynula na konci 

januára, tzn. od februára mi plynie výpovedná doba, ak rátam 6 mesiacov, tak som na konci 

júla, nie v septembri, tzn. že ak by sme my pristúpili na tento bod a akceptovali vlastne toto, 

túto pripomienku, tak by sme sa dostali do rozporu s uznesením, ktoré bolo schválené v 

decembri. Podľa môjho názoru. Ďalšie neodôvodnené, nereflektujúce reálne potreby mesta. 

Myslím si, že v rámci problému Školskej je obyvateľstvo veľmi dobre zorientované a myslím 

si, že pri tomto probléme vôbec neboli zohľadnené ani potreby samotných obyvateľov mesta. 

A mám taký pocit, že sa robí všetko preto, aby im bolo zabránené minimálne k vráteniu tých 

peňazí, na ktoré podľa môjho názoru majú tí ľudia právo. A ešte tu mám vlastne poslednú 
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poznámku, už budem končiť. Požiadavku na finančné krytie riešiť rozpočtovým opatrením. Je 

to necelých 30 000, tzn. že neni to malý obnos peňazí, ktorý sa neľahko hľadá a žiaľ, neviem si 

predstaviť, že by sme vrátenie zábezpek riešili cez rozpočtové opatrenie. A to poviem, prečo si 

to myslím, lebo akonáhle mestská pokladňa má nejaké financie, tak kým sa to Mestské 

zastupiteľstvo dozvie, tak už sú nejaké plány, už sú tie peniažky rozkotúľané a my vlastne len 

schvaľujeme dodatočne len nejaké zmeny uznesenia. Podľa môjho názoru, ak by to, aby sme 

sa dohodli a schválili by sme teda takúto formu riešenia vrátenia zábezpek, tak obyvatelia 

Školskej by sa tých peňazí nedočkali. Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja len veľmi krátko budem reagovať na príspevok pani poslankyne, to, čo si tu uviedla, závery. 

V prvom rade myslím, že tam sú aj svedkovia vzadu nikdy som nebránil, práve naopak, som 

bol vždy za to, aby tie rodiny boli vyplatené, to je za prvé. Takže vidím, že tu používaš pani 

poslankyne slová, ktorá sa mi nepáčia. Zajtra mám zasadnutie s obyvateľmi Školskej ulice o 

pol piatej. Neviem, či teda prizvali aj teba, ale viem, že.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Môžme sa na to spýtať aj tuto vlastne. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Neprerušuj ma pani poslankyňa, prosím ťa. Takže zajtra o trištvrte na 5 tu mám sedenie s 

obyvateľmi alebo teda nájomníkmi, nájomníkmi bytových domov Školskej, ktorý práve sú 

ústretoví k akejkoľvek dohode a hlavne tých mimosúdnych, na ktoré som takisto upozorňoval, 

nikto alebo aspoň z mojich úst ste isto nepočuli. Tam opakujem, sedia svedkovia, že by som ja 

alebo nikto iný nejakým spôsobom bránil, to je za prvé, za druhé, celý problém si jej pani 

poslankyňa veľmi zjednodušila a myslím, že tak by vykladá jednostranne. Riešení, pokiaľ 

nedôjde k dohode a verím tomu, že zajtra večer dôjde k tej záverečnej dohode medzi mnou a 

nájomníkmi, pokiaľ nedôjde k dohode, no tak budeme sa súdiť ďalej. V tomto momente. Viac 

k tomu ja nemám čo povedať, ale súhlasím s tým, čo aj hovorila, teda pôvodne príspevok pani 

poslankyne Menšíkovej, ja to akceptujem, ale už tvojho príspevku sme sa dostali niekde úplne 

a pokiaľ teda niekto z vás, páni poslanci. Zajtra o trištvrte na 5 chce byť u stretnutia s 

nájomníkmi bytových domov. Nech sa páči. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam slovo pani doktorke Langovej. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Ja by som ešte chcela faktickú poznámku na vstup hlavného, pána hlavného kontrolóra, teda 

jeho reakciu na môj príspevok. Ja mám rokovacie poriadky načítané ako veľmi dôsledne. Ja 

som nepovedala, že poslanec nemôže dať ústny pozmeňujúci poslanecký návrh, ja som 
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povedala, že pozmeňujúci návrh pána poslanca Vávru bol pripravený pravdepodobne v 

dostatočnom časovom predstihu, aby to bolo minimálne doručené úradu, aby táto pripomienka 

mohla byť vyhodnotená a aby úrad mohol odkomunikovať vlastne dôsledok takéhoto 

poslaneckého návrhu na správu úradu a tak isto na oblasť bezpečnosti. Sám určite potvrdíte, že 

pri tvorbe rozpočtu sa predovšetkým kryjú záväzky mesta a platy zamestnancov nepatria do 

záväzkov mesta. Pretože pokiaľ ja chápem správne a to, čo povedal pán poslanec Hladík, že 

však keď sa pod peniaze nájdu, tak sa to doplní, ak sa potom prečerpá tá položka. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Môžem ešte raz, ďakujem vám za váš subjektívny názor. A my nikdy sme nespochybňovali 

platy zamestnancov a vždy podporíme ich aj tie platy. Tam tá bolo iné veci, že bola vytvorené 

nejaké iné pracovné miesto, ktoré sme ešte nevideli a zrazu chceli pokryť rozpočtov. A 

navrhujem, tieto debaty nejdú, dokonca navrhujem prejsť k tomu bodu rokovať a chcete, dajme 

si k tomu zvlášť schôdzu, môžme si to rozdiskutovať, lebo toto nemá konca kraja, vy si hovoríte 

svoj názor, ja navrhujem hlasovať o tomto bode. Súhlasíte? 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

No myslím si, že o tom, o tom rozhoduje predsedajúci. Ešte možno faktickú, len faktickú 

poznámku. Tieto miesta, keď boli vytvorené, tak je to plne v kompetencii primátora a primátor 

o tom informoval zastupiteľstvo. Áno, dobre, v poriadku. Platy zamestnancov v roku 2023, 

poviem, že sa mu to nepáči, ale boli naviazané ešte na pracovné pozície, ktoré zamestnanci 

vykonávali predtým, tzn. No tak ako vás to nezaujímala? Tých zamestnancov to zaujíma aj 

možno aj verejnosť, pretože nevie o tom, tzn. Že platy boli naviazané na pracovné pozície, ktoré 

mali tí zamestnanci pred organizačnou zmenou, mali inú náplň práce, inú zodpovednosť, inú 

rizikovosť práce. Povedali si, dobre, v poriadku, ale na rok 2024 sa teda na rozpočtujú finančné 

prostriedky na mzdy tak, aby to zodpovedalo ich pracovných pozícií. A vy vravíte, že nebolo 

odkiaľ vziať, no tak vy ste si vybrali dvoch referentov, kde ste našli vlastne peniaze na Školskú 

a na kamerový systém. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

To je váš subjektívny názor. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Nie je to subjektívne, to j fakt, však vy ste odobrali, vy ste odobrali mestskej hliadke a vy ste 

odobrali kamerovému systému. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

To je váš názor. Tak isto zaujatý dobre, no keď sa bavíme, ešte raz, my sme nepovedali, že 

hliadke ani nikomu nezvýšime plat, to sme nepovedali a prípadne sa im dorovná. A momentálne 

v tom, v tomto bode ste zaujatá zasa vy dobre. 
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JUDr. Terézia Lang (právnička) 

No ja nie som zaujatá. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Ešte raz. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Vlado kľud. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Navrhujem ísť hlasovať, lebo to nemá konca kraja tento bod a zavolajme si schôdzu zajtra, 

pozajtra. Môžeme si to tu rozdiskutovať aj po ekonomickej, aj po právnej stránke, lebo toto je 

nekonečný príbeh. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani Dalajková. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ďakujem za slovo. Ja iba mám jednu takú poznámku, teda 2 jednu poznámku, že tento rozpočet, 

ktorý sme dneska predložili, bol prerokovaný na finančnej komisii, ak by sme mali mestskú 

poradu poslancov, túto debatu sme si mohli riešiť na porade poslancov, ktoré nemáme. 

Ďakujem. A ja by som sa ešte chcela spýtať pána primátora, že o koľko sme si my poslanci 

navýšili odmeny. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

K tomu sa dostaneme v rámci, keď budeme ešte prerokovať položky rozpočtu. Ja viem, ty 

používaš klebety z ulíc? Však mi to je jasné, to sú tie klebety z ulíc. Takže pokiaľ ste si vy 

navýšili počet zasadnutí a k tomu sa vrátime, aj k tomu časovému horizontu, kde často 

používate vetu nemali ste čas, nemali ste priestor, nedalo sa, kľud, nerozčuľuj sa, nerozčuj sa. 

Takže tým, že sa navýšili počty rád, počty zasadnutí, samozrejme sa navýšili aj vaše odmeny. 

To je snáď logické, to je 1 vec. Ja to myslím v dobrom pani poslankyňa, nerozčuľuj sa, teraz je 

problém reagovať rýchlo na mnoho vecí, výzvy, situácie. Dnes ste rozprávali, že vlastne 

znalecký posudok sme dostali len včera večer. Áno, bohužiaľ. Taká je doba všetko, ide veľmi 

rýchlo. Ale pokiaľ aj ste navrhli zasadnutie zastupiteľstiev, každé 2 mesiace budú medzitým 

rady, jaký tam je časový priestor na všetko na komisii, jak to bude vyzerať? Mám pravdu alebo 

nemám, lebo sa mýlim, keď sa mýlim, v poriadku. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

My sme len sa snažili o to, alebo teda ja, bol to môj poslanecký návrh, aby sme nerokovali o 

600 stranových dokumentoch, ale mali ich rozdelené možno na 200 stranové a ako tentokrát. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale je logické, že to navýši vaše odmeny. Logicky to vysvetlíme verejnosti, je logické. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Môžem. Dobre, takže vážení občania, lebo toto je téma Šaštína, my sme si navýšili odmeny, 

odmeňovanie za poslancov je zverejnené na stránke mesta, na základe akého uznesenia? My 

sme si to navýšili. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

O koľko sa navýšila tá položka? 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja viem, o koľko sa navýšila. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nech to povie ona.  

Ing. Veronika Bízková Člunková  (referentka pre rozpočet) 

Cca o 5000, čo si dobre pamätám. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Dobre, ja môžem dokončiť, na základe akého uznesenia? My sme si navýšili, my sme si navýšili 

o 2 zastupiteľstvá navyše, tzn. že napr. doteraz bolo narozpočtovaných 10 000 na 4 

zastupiteľstvá, na 6 zastupiteľstiev to išlo logicky na 15 000. Toto vravím obrazne, áno, že to 

takto je, občania aj všetci. Naše odmeny sú zverejnené www.mestosastinstraze.sk, 

transparentné mesto a pod tým transparentným mestom si môžte pozrieť, odkedy platí 

odmeňovanie poslancov. Je to z roku 2019, lebo bolo novinách. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Povedal som pred tebou to isté. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Toto, vy ste nás vlastne zavádzali, nás nie, ale zavádzali ste občanov vašimi klamlivými 

výrokmi, akože takto to vidím ja, nehnevajte sa na mňa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Klamlivé, to nie je klamlivé. Navýšila sa tá položka alebo nenavýšila. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Navýšila. Vy ste v novinách napísal, nezabudli si navýšiť odmeny, ale to neni pravda.  
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Odpovedal som pánovi poslancovi Hladíkovi, to nebol môj článok. Ja som odpovedal na otázky, 

pán poslanec Hladík sa pýtal, kto platil ten článok? Nikto ho neplatil. 4× som odmietol 

rozhovory Tlačovej agentúry Slovenska aj Záhoráku, nechcel som sa k tomu vyjadrovať. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ale bolo to aj na sociálnej sieti, nebolo to iba v Záhoráku. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Potom, že sa vyjadril na základe otázok, hotovo. Viac k tomu komentár nemám. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Dobre, ale bolo to naše pošpinenie v miestnych novinách alebo v okresných novinách a tak isto 

to bolo na sociálnej sieti zverejnené, že my sme si navýšili, my sme si navýšili počet 

zastupiteľstiev, ale žiadne uznesenie sme neprijali na navýšenie odmien. My máme za 1 

zastupiteľstvo 33 EUR, či rokujeme 600 strán v hrubom, pardon, v hrubom, či tu sedíme 2 

hodiny alebo 6 hodín. Dobre, ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani doktorka Langová. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Možno iba faktická poznámka, áno, poslanci navýšili o svoje odmeny, resp. počet mestských 

zastupiteľstiev nad rámec zákona. No tu je možno len kameň úrazu v tom, že mestské 

zastupiteľstvá zvoláva primátor a či sa teda niekto pýtal primátora, či zvolá nad rámec zákona 

tie mestské zastupiteľstvá. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Pán primátor podpísal uznesenie a bol s tým oboznámený. A on povedal, že s tým súhlasí, takže. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

No ale predtým ako ten, jak ten poslanecký návrh odznel. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán kontrolór sa hlásil slovo. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ďakujem pekne. Dôležité, čo nezaznelo to slovíčko minimálne navýšili si nad minimálny počet 

zastupiteľstiev, to je dôležité, lebo minimum sú 4, tzn. Že nad minimum vôbec menej rokovať 

ani nemôžu, takže asi toľko. Zaznelo tu pred chvíľou nejaké návrhy a boli nesprávne 
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interpretované z vašej strany. Tak pre istotu odcitujem zase rokovací poriadok. O ukončení 

rozpravy k bodu programu môže rozhodnúť Mestské zastupiteľstvo hlasovaním bez rozpravy, 

na odôvodnenie, bez rozpravy na odôvodnený návrh poslanca, takže nie, samozrejme, 

hlasovaním logicky, ale nie, nerieši to predsedajúci, nemusí, môže to byť jeho návrh, ale môže 

to byť poslanecký návrh. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

No ale Mestské zastupiteľstvo nehlasovalo o tom, takže rozprava stále trvala. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Veď to je v poriadku, len ste hovorili, že to musí urobiť predsedajúci, aby skončil rozpravu. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

No však momentálne áno, pretože nepadol poslanecký návrh, no tak a hlasovalo sa o tom? 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ale návrh ste počuli, že? 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Ale hlasovalo sa o tom, však kým sa o tom nehlasuje, tak nie, ja sa len pýtam. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ale to sú dve veci, ja som sa pýtal, či ste počuli návrh, nie, že či sa o tom hlasovalo. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

No tak ale kým sa o tom nehlasuje, tak nie je to účinné. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

To je samozrejme, ale ja som sa vás nepýtal, že či to účinné, ale že či ste počuli návrh. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prosím vás tieto prestrelky. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

To stačí.  

JUDr. Terézia Lang  (právnička) 

No nestačí.  

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Mne to stačí. To je ako s tým minimálnym počtom zasadnutí, nepoviete slovo minimálne. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dohodli sme sa, dohodli sme sa tu všetci poslanci, že tie zábezpeky sa im vyplatia za každú 

cenu. Je to normálne, je to ľudské. V podstate. Ten rozpočet pôvodný sa môže kľudne, kľudne 

schváliť, pretože nejaké peniaze určite budú. Je jedno, nemôže sa, myslím pôvodný. Pôvodný. 

A tá zmena v priebehu roku môže dôjsť, pretože to sú určité mandatórne výdavky, ktoré by sa 

nemali meniť. Tie, ktoré si navrhol, je to, je to len môj názor, záleží od vášho hlasovania, to je 

ako. Nech sa páči, pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Ja chcem iba doplniť k tomuto bodu, že naozaj je to veľmi zaujímavé, že si tu človek môže 

takto využiť, vypočuť si právne strany. Určite tam je veľa debaty okolo tohoto naozaj, ale ja 

som predniesol návrh a chcem k tomu návrh iba doplniť toľko, že tá mestská hliadka aj 

kamerový systém nemajú v podstate úplne zadefinované tie mzdy, áno, chýbajú im tam nejaké 

čiastky, ale v prípade rizika by to hrozilo tak v decembri alebo v novembri, že by im chýbali 

financie, takže momentálne to nie je absolútne žiadny problém na chod týchto vecí a my s 

poslancami sme sa o tom rozprávali a naozaj chceme podporiť mestskú hliadku a myslíme si, 

že tu v meste je to určite užitočné a určite sa na tomto všetci zhodneme. Takže to sa môžu 

vyjadriť potom neskoršie. No ale chcem dopovedať, predniesol som návrh. Tak poďme k tomu 

hlasovaniu.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dám hlasovať o. Ukončujem rozpravu a prosím pani predsedníčku návrhovej komisie, 

hlasujeme o rozpočte. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa)  

Po správnosti, by sme mali teraz o zahlasovať za návrh pána Vávru a následne podľa toho, ako 

vlastne bude, bude zahlasované za daný návrh pána Vávru potom zahlasovať celkové 

uznesenie, ktoré je predpripravené buď so zmenou alebo bez zmeny. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Nech sa páči. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Len drobné upozornenie, nie návrh, ale návrhy, tam je viacero uznesení. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa)  

No tak som myslela, áno, že jeden celok, áno. 

René Vávra (poslanec) 

Nie jeden celok postupne. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Máš to písomne? 

René Vávra (poslanec) 

Však ja som všetko odovzdal. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa)  

Návrhy boli odovzdané, máme ich k dispozícii. Kto nemá, nech povie, lebo tuto si myslím, že 

ešte dva sú. 

René Vávra (poslanec)  

Posielame pani Polákovej všetko.  

JUDr. Katarína Filová (právnička) 

Len pre upresnenie, ide sa teraz potvrdzovať vetované uznesenie, čo vetoval pán primátor? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa)  

Dobre, čiže poprosím, poslanci, oboznámte sa s daným návrhom pána Vávru.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Nech sa páči. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ospravedlňujem sa, len pre úplnosť, aby sme teda, aj keď budete vy, pán Waldecker počítať 

hlasy a ak bol výkon uznesenia obecného zastupiteľstva podľa ods. 6 pozastavený, môže 

obecné zastupiteľstvo toto uznesenie trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov potvrdiť, tzn. 

Že treba si prepočítať, koľko to je poslancov, ktorí musia zahlasovať za, aby to prešlo. 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže o čom teraz hlasujeme?  

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

To znamená, že ak som správne počítal, tak musí byť 7 poslancov za to, takéto uznesenie, aby 

bolo platné. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dávam hlasovať o návrhu, zmene pána poslanca Vávru. Čo dal túto. Kompletne. Nie to 

dáme, či pre každú zvlášť? Takže dobre. Uznesenie 197/23.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Pardon. Ešte raz, aby som aj ja rozumel, lebo trošku sa, sme sa v tom stratili. Mali by sme 

hlasovať o pôvodnom, áno, ešte raz, pôvodnom, ktorý bol aj kontrolórom mesta doporučený, 

áno, alebo teda kladné stanovisko. Teraz potom by sme mali schvaľovať tie zmeny. Dobre som 

to pochopil. 

René Vávra (poslanec) 

Nie, ja by som, ja by som do toho vstúpil takto, poprosil by som pána Waldecker, aby toto 

viedol jeden človek a ja som dal návrh o zmene a tá zmena je. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, to mi je jasné, tomu rozumieme, ale znovu sa pýtam. 

René Vávra (poslanec) 

Nie o pôvodnom o zmene návrhu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pôvodný rozpočet, so stanoviskom hlavného kontrolóra, ten by ste mali hlasovať áno alebo nie, 

alebo sa zdržali a následne na to hlasovať za zmeny, ktoré je si ty, predložil. Dobre, hovorím. 

Alebo nie? 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ak môžem, jediný program je výnimočný v tom, že to, ja si myslím, že to poslanci v Národnej 

rade zle schválili, že najprv sa hlasuje o celku a potom o jeho zmenách, lebo procesne to vyzerá 

naozaj, že zle, nikdy sa to tak predtým týmito zmenami nerobilo, ale bohužiaľ, tak pri programe 

to je tak nešťastne urobené, ale pri všetkých ostatných bodoch, keď máme, najprv sa hlasuje o 

zmenách a potom sa hlasuje ako o celku toho uznesenia, ktoré bolo menené. 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Takže opačne, áno. Takže dobre.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani doktorka Filová. Nie, dobre. Takže pristúpime k hlasovaniu o uznesení Mestského 

zastupiteľstva číslo 197/2023. Je to návrh pána poslanca Vávru. Pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom pána Vávru.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  
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Mestské zastupiteľstvo sa oboznámilo  s návrhom p. poslanca Reného Vávru aby sa znovu 

hlasovalo o Uzneseniach MsZ č. 197/2023 až 200/2023 zo dňa 13.12. 2023, ktorých výkon 

pozastavil pán primátor. 

 

a/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. poslanca Reného Vávru na Rozpočet 

mesta Šaštín-Stráže na rok  2024 vrátane programov a podprogramov prijalo, 

 

     Uznesenie MsZ č. 265/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach  

     Schvaľuje 

     a/ Rozpočet mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 vrátane 

     programov a podprogramov.  

 

 
 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 8 , Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír 

Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík,    

 

Proti: 1 p. Ivana Prokopiusová 

  

Zdržali sa: 1 Bc. Dušan Waldecker 

 

 

Ideme na uznesenie Mestského zastupiteľstva číslo 198/2023. Mestské zastupiteľstva v Šaštíne-

Strážach ruší uznesenie číslo 178/2015 zo dňa 15. 12. 2015. Prosím pani predsedníčku, aby.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby sa poslanci oboznámili s predloženým návrhom pána poslanca, pána Vávru. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bežné príjmy 4 802 496,74     4 843 579,80   4 880 132       5 279 011      5 228 357       5 338 802       5 562 022       

Kapitálové príjmy 922 283,38        747 214,91      190 000          591 633         62 000            -                  -                 

Finančné operácie príjmy 1 302 027,30     570 968,55      -                  210 263         -                  -                  -                 

Príjmy spolu 7 026 807,42     6 161 763,26   5 070 132       6 080 907      5 290 357       5 338 802       5 562 022       

Bežné výdavky 4 444 460,40     4 622 764,89   4 873 407       5 235 564      5 137 364       5 151 227       5 150 479       

Kapitálové výdavky 1 916 266,72     397 230,68      -                  636 994         -                  -                  -                 

Finančné operácie výdavky 445 559,23        838 347,51      195 390          198 663         152 172          152 609          149 832         

Výdavky spolu 6 806 286,35     5 858 343,08   5 068 797       6 071 221      5 289 536       5 303 836       5 300 311       

Hospodárenie mesta + RO 220 521,07        303 420,18      1 335             9 686            821                34 966           261 711         

 Rozpočet rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2025 

 Rozpočet rok 

2026 

 Skutočnosť rok 

2021 

 Skutočnosť rok 

rok 2022 

 Očakávaná 

skutočnosť rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2024 Rozpočet  mesta + RO
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Má k tomu niekto niečo? Prosím pani predsedkyňu? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Už, už by malo ísť hlasovanie, pán, pán zástupca. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

No, takže hlasujeme. 

Mestské zastupiteľstvo sa oboznámilo  s návrhom p. poslanca Reného Vávru aby sa znovu 

hlasovalo o Uzneseniach MsZ č. 197/2023 až 200/2023 zo dňa 13.12. 2023, ktorých výkon 

pozastavil pán primátor. 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. poslanca Reného Vávru na zrušenie 

Uznesenia MsZ č. 178/2015 prijalo, 

 
Uznesenie MsZ č. 266/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

                                                           Ruší  

                                                           Uznesenie č. 178/2015 zo dňa 15.12. 2015. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír 

Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík,    

 

Proti: 0 

  

Zdržali sa: 2 Bc. Dušan Waldecker, p. Ivana Prokopiusová 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

K návrhu uznesenia Mestského zastupiteľstva číslo 199/2023. Na rozpočtové opatrenia 

primátora mesta právomoci primátora mesta, prekročiť výdavky pri dosiahnutí vyšších príjmov, 

presunúť. Presunom sa, nemenia celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu, resp. viazať iný 

výdavok na úhradu rozpočtového nezabezpečeného výdavku v rámci kategórie oddiel, funkčnej 

klasifikácie, hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie do výšky 10.000 EUR v priebehu 

celého rozpočtového roka ustanovuje § 14 ods. 2 písmena a) b) c) d) zákon č. 583/2004, zbierky 

zákonov o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene, doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov. Uvedená právomoc sa týka bežného kapitálového 
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rozpočtu, má k tomu niečo. Ja len pripomeniem v tomto prípade, že to bolo 30 000. A bolo to 

ešte aj za primátora Hladkého Jana. Dneska je situácia troška iná finančne aj inflačne. Takže ja 

by som sa prihováral skôr za tých 30 000, ako to bolo. Má niekto tomu pripomienku k môjmu 

návrhu? Dám hlasovať. Pardon, pani predsedkyňa Flajžíková. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím poslancov, aby sa oboznámili s predloženým návrhom pána poslanca Vávru.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dám hlasovať 

Mestské zastupiteľstvo sa oboznámilo  s návrhom p. poslanca Reného Vávru aby sa znovu 

hlasovalo o Uzneseniach MsZ č. 197/2023 až 200/2023 zo dňa 13.12. 2023, ktorých výkon 

pozastavil pán primátor. 

 

d/Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s poslaneckým návrhom p. Reného Vávru 

k rozpočtovému opatreniu primátor mesta prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 267/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

 

d/Rozpočtové opatrenie primátora mesta: v právomoci 

primátora mesta je prekročiť výdavky pri dosiahnutí 

vyšších príjmov, presunúť /presunom sa nemenia celkové  

príjmy a celkové výdavky rozpočtu/, resp. viazať iný  

výdavok na úhradu rozpočtovo nezabezpečeného 

výdavku v rámci kategórie oddielu funkčnej klasifikácie 

a hlavnej kategórie ekonomickej klasifikácie do výšky 

10.000,- € v priebehu celého rozpočtového roka 

/ustanovenia § 14 ods. 2 písm. a,b,c,d, zákona č. 583/2004 

Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov/. Uvedená právomoc sa týka 

bežného i kapitálového rozpočtu.  

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 8  Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír 

Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík,    

 

Proti: 1 Bc. Dušan Waldecker 
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Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Uznesenie je  bez výroku. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Uznesenie Mestského zastupiteľstva číslo 200/2023 Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne- 

Strážach, berie na vedomie návrh rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na roky 2025 26, vrátane 

programov a podprogramov. 

Má niekto niečo k tomu? Poprosím pani predsedkyňu návrhovej komisie. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím vás, poslanci, aby ste sa s predloženým návrhom oboznámili. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo sa oboznámilo  s návrhom p. poslanca Reného Vávru aby sa znovu 

hlasovalo o Uzneseniach MsZ č. 197/2023 až 200/2023 zo dňa 13.12. 2023, ktorých výkon 

pozastavil pán primátor. 

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrh p. poslanca Reného Vávru k rozpočtu mesta 

Šaštín-Stráže na roky 2025 a 26, vrátane programov a podprogramov v zmysle uvedenej 

tabuľky prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 268/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Berie na vedomie 

b) návrh rozpočtu mesta Šaštín–Stráže  na roky 2025-2026 

vrátane programov a podprogramov. 

  

 
 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Bežné príjmy 4 802 496,74     4 843 579,80   4 880 132       5 279 011      5 228 357       5 338 802       5 562 022       

Kapitálové príjmy 922 283,38        747 214,91      190 000          591 633         62 000            -                  -                 

Finančné operácie príjmy 1 302 027,30     570 968,55      -                  210 263         -                  -                  -                 

Príjmy spolu 7 026 807,42     6 161 763,26   5 070 132       6 080 907      5 290 357       5 338 802       5 562 022       

Bežné výdavky 4 444 460,40     4 622 764,89   4 873 407       5 235 564      5 137 364       5 151 227       5 150 479       

Kapitálové výdavky 1 916 266,72     397 230,68      -                  636 994         -                  -                  -                 

Finančné operácie výdavky 445 559,23        838 347,51      195 390          198 663         152 172          152 609          149 832         

Výdavky spolu 6 806 286,35     5 858 343,08   5 068 797       6 071 221      5 289 536       5 303 836       5 300 311       

Hospodárenie mesta + RO 220 521,07        303 420,18      1 335             9 686            821                34 966           261 711         

 Rozpočet rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2025 

 Rozpočet rok 

2026 

 Skutočnosť rok 

2021 

 Skutočnosť rok 

rok 2022 

 Očakávaná 

skutočnosť rok 

2023 

 Rozpočet rok 

2024 Rozpočet  mesta + RO
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Za: 8  Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír 

Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík,    

    

     Proti: 0 

 

Zdržali sa: 2 Bc. Dušan Waldecker, p. Ivana Prokopiusová 

 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Teraz ešte musíme schváliť enblock daný návrh s tými zmenami, ktoré sme vlastne teraz prešli. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže dávam. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Môžem sa opýtať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

No, pani doktorka Langová. 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Neviem, ja by som sa len chcela opýtať, že či teraz ste nehlasovali o potvrdení vetovaných 

uznesení. Pretože potom nechápem, aký enblock. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

No je to možné. Áno. Nech sa páči. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ďakujem. Keďže tieto isté uznesenia zazneli aj v decembri, rovnako potom sa malo hlasovať aj 

enblock, keďže neboli podpísané, takže vlastne bolo potrebné o nich znovu hlasovať a na to, 

aby potom platilo celkové uznesenie, tak opäť potrebujete spraviť to celkové, celkové 

uznesenie, keďže teraz už platné tie 4 uznesenia, ktoré v decembri neboli podpísané. Mýlim sa? 

JUDr. Terézia Lang (právnička) 

Ja to chápem tak, že teraz ste vlastne išli napraviť procesnú chybu z decembra, pretože neviem, 

od pána poslanca Vávru odznelo, že idete potvrdzovať vetované uznesenia a vetované 

uznesenia sú v znení, ako sú uvedené v zápisnici z decembra. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 
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Presne tak. Presne tak, teraz sa potvrdili vetované uznesenia, tzn. že začnú platiť, pretože je, 

bolo prelomené veto pána primátora a na základe nich, keďže to sú jednotlivé zmeny v rozpočte, 

tak teraz môžu urobiť aj tú poslednú časť, a to je hlasovať o rozpočte, o uznesení k rozpočtu 

ako celku, tak isto, ako to bolo aj v decembri. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Niekto k tomu hneď nejaké pripomienky ešte, takže dáme a dávam hlasovať o. 

Pani predsedníčka. Aké boli uznesenia k tomu celkovému rozpočtu? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím poslanci, aby sa oboznámili s daným návrhom. Ďakujem.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže hlasujeme o bode 11 ako celku. Kto je za. Hlasujeme o celkove o rozpočte 2024 a 

viacročného rozpočtu na roky 2025-26. S tými zmenami, ktoré sa tu odsúhlasili, teraz. Takže 

pani predsedníčka, Zopakujeme to. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja len chcem, aby sme sa teda ujednotili aj v návrhu pôvodného, pôvodného návrhu, teda k 

rozpočtu, máme daný bod číslo 11 rozdelený do dvoch bodov a) a b). A) definuje rozpočet na 

rok 2024. Teraz hlasujeme za rozpočet 2024, kde sú integrované zmeny, ktoré sme pred 

chvíľočkou schválili, ktorý predniesol pán Vávra. B) je návrh rozpočtu na rok 2025, 2026, 

ktoré, ktorý berieme na vedomie, tzn. Že k bodu číslo 11 sa musíme ešte 2× vyjadriť k rozpočtu 

2024 a potom 2025-2026, hej? Dobre, takže poprosím pani, panie a páni poslanci, pardon. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

To ste sa teraz vyjadrovali aj k bodu a), aj k bodu b) a aj bodu c), d), ktoré ste doplnili. To je. 

To, je, to, je to uznesenie 200. Je to uznesenie 200. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Aha vlastne to sme schvaľovali ešte v decembri, takže tým pádom vlastne už stačí. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Len to berie na vedomie, to uznesenie 200.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Dobre, takže vlastne už len. Ako celok, ako 2024 rozpočet. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže už nie a) b), ale ako celok. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Aby som, aby som teda upresnil, poďme po rade. Najprv sa spravila zmena samotného návrhu 

rozpočtu, tzn. že v tých rozpočtových položkách, ktoré navrhol, zmení pán Vávra, následne sa 

pridali, pridalo, pridala časť d) a ak si myslím, že aj c) to rušenie uznesenia, to sú c) a d) a ako 

posledne sa hlasovalo o návrhu rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na nasledujúce roky to za 25, 26 

a teraz je len odhlasovanie ako celku, tzn. že a rozpočet po zmenách, + všetky tieto 3 časti. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Áno, takže hlasujeme teraz vlastne o rozpočte ako celku, včetne zmien, ktoré boli, takže pani 

predsedníčka, ešte raz prosím vás. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Vás, takže poprosím poslancov, aby sa oboznámili s daným návrhom uznesenia, so 

zapracovanými zmenami. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak môžem.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Rozpočet mesta Šaštín-Stráže na rok 

2024 a viacročný rozpočet 2025 a 2026 ako celku, vrátane zmien prijalo, 
 

 
Uznesenie MsZ č. 269/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

Rozpočet mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 a viacročný 

rozpočet 2025 a 2026 ako celok, vrátane zmien. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia 

Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. 

Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 8  Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. Vladimír 

Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír 

Hladík,   

    

     Proti: 0 

 

Zdržali sa: 2 Bc. Dušan Waldecker, p. Ivana Prokopiusová 
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11/Návrh – na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prechádzame k bodu 11. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Šaštín-Stráže za, na 

rok 2024. Má k danej veci niekto nejaký doplňujúci návrh alebo nejakú poznámku. Pani 

predsedníčka, prosím o slovo. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s 

predloženým návrhom uznesenia. Ja len teraz doplním, aby sme sa nepoplietli každé, každý 

bod v rámci bodu číslo 12 od A až, až neviem pokiaľ až po P. Musíme samostatne schvaľovať 

ako v decembri, hej? Takže ideme po bodoch potom. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže začneme s bodom. A. Je to poskytnutie dotácií z rozpočtu mesta Šaštín-Stráže, TJ Slovan 

Šaštín-Stráže so sídlom Nádražná na Šaštín-Stráže vo výške 12.000 EUR. Má k tomu niekto 

niečo? Ak nie, prosím pani predsedníčku. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým Návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasujeme: 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 270/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
a/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 TJ Slovan Šaštín-Stráže, so sídlom Nádražná 1181, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 12.000,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 
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Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pristúpime k bodu B Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach schvaľuje poskytnutie dotácie 

z rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024. TJ Spartak Šaštín-Stráže so sídlom Na kopánke 30 

vo výške 8.000 EUR. Má niekto k tomu nejakú pripomienku? Nikto? Pani predsedníčka? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím poslancov, aby sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasovanie: 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 
 

 
Uznesenie MsZ č. 271/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
b/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 TJ Spartak Šaštín-Stráže, so sídlom Na Kopánke 30, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 8.000,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pristúpime k bodu C. Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach schvaľuje poskytnutie dotácie 

z rozpočtu mesta Šaštíne-Stráže na rok 24 Jednote dôchodcov na Slovensku do sídlom Pri 
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rybníku v Šaštíne-Strážach vo výške 500 EUR- má niekto k tomu nejakú pripomienku? Ak nie 

tak pani predsedníčka, prosím. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dáme hlasovať  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 
 

 
Uznesenie MsZ č. 272/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
c/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Jednote dôchodcov na Slovensku ZO, so sídlom Pri 

Rybníku 1302, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pristupujeme k bodu D. Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach schvaľuje poskytnutie 

dotácie z rozpočtu mesta Šaštín-Stráže na rok 2024 pre Handmade by Šaštín-Stráže so sídlom 

Smolinské, teda Smolínska vo výške 500 EUR. No a k tomu niekto nejakú pripomienku. Ak 

nie, prosím pani predsedníčku. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Dávam hlasovať o bode D.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 273/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
d/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Handmade by Šaštín-Stráže so  sídlom Smolinské 

476,  vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod E. Mestské zastupiteľstvo Šaštín-Stráže schvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 

Šaštín-Stráže na rok 24 Občianskemu združeniu Setti Mávia (???) so sídlom v Šaštíne-Strážach 

vo výške 500 EUR. Má niekto k tomu nejakú pripomienku? Ak nie, prosím pani predsedníčku. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dám hlasovať.  

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 274/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
e/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 občianskemu združeniu SEPTIMAVIA, so sídlom 

Kláštorné nám. 1295/11, 908 41 Šaštín-Stráže – Šaštín, vo 

výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 9 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková,  p. 

Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 1 p. Marcel Žák 

 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Pani Prokopiusová mala hore ruku na začiatku a potom vlastne ste začali ešte menovite, áno, 

hlasovala. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dobre, teraz by som prosil o malú prestávku. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Čiže nemohli by sme tieto dotácie dokončiť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak dobre. Takže bod F. Je to poskytnutie dotácie pre Slovenský Červený kríž vo výške 

400 EUR. Má niekto niečo? Nemá. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím o oboznámenie sa s daným návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasovanie 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 275/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
f/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Slovenský Červený kríž, územný spolok Senica, so 

sídlom Kalinčiakova 1396/46, 905 01 Senica,  vo výške 400,- 

€. 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod G dotácie z rozpočtu mesta pre STK Pinec, Stolnotenisový klub vo výške 500 EUR. Má 

niekto niečo k tomu. Nemá. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím o oboznámenie sa daným návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasovanie 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 
Uznesenie MsZ č. 276/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
g/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre STK PINEC, so sídlom Komenského 1058/18, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 
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Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0    Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

Bod H. Poskytnutie dotácie základnej organizácie SZTP, to je poskytnut telesne postihnutých 

so sídlom Štúrova vo výške 500 EUR. Má niekto nejakú pripomienku? Nemá. Pani 

predsedníčka. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím o oboznámenie sa s predloženým návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasovanie 

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 277/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
h/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Základnej organizácii SZTP, so sídlom Štúrova 568/60, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 
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Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod CH. Mestské zastupiteľstvo schvaľuje poskytnutie dotácie Športovo-streleckému klubu so 

sídlom Vŕšky v Šaštíne-Strážach. Vo výške. Pardon. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Neschvaľuje, áno, tam už vlastne máme tie žiadosti, ktoré už neprešli.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Áno neschvaľuje to.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ktorým sme neschválili dané dotácie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže má k tomu niekto niečo.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, poslanci, oboznámte sa s predloženým návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dám hlasovať v bode CH  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 278/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
ch/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Športovo streleckému klubu, so sídlom Vŕšky 1410, v 

Šaštíne-Strážach, vo výške 1.200 €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 
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p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prosím o ticho. Dám hlasovať o bode I.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 279/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
i/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Rodičovské združenie pri Materskej škole Mirka 

Nešpora 1365/42, so  sídlom  Mirka Nešpora 1365/42, 908 41 

Šaštín-Stráže, vo  výške 500 €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 9 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík,    

 

Proti: 1 p. Ivana Prokopiusová  Zdržali sa: 0 

 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Nie pani Prokopiusová nemala ruku hore. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Si proti. Takže za: pán Šedivý za, pán Vávra za, pán Hladík za, pán Sofka za, pán Žák za, pani 

Dalajková za, pani Flajžíková za, pani Menšíková za, pán Waldecker, za. Proti: pani 

Prokopiusová. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod J neschvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta SRRT-RZ pri centre voľného času 

Beťárik vo výške 1.350 EUR. Má k tomu niekto niečo? Nemá. Pani predsedníčka. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poslanci, poprosím o oboznámenie sa s daným návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže hlasujeme.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 280/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
j/ dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 2024 SRRZ-

RZ pri Centre voľného času Beťárik, so sídlom Hviezdoslavova 

4, v Šaštíne-Strážach, vo výške 1.350,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 8 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, Mgr. Vladimír 

Hladík 

   

Proti: 0    

 

Zdržali sa: 2 p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod K. Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach neschvaľuje poskytnúť dotáciu z účtu mesta 

pre Klub Športovej kynológie Saxon vo výške 900 EUR. Má k tomu niekto nejakú 

pripomienku? Prosím, pani predsedníčku. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím o oboznámenie sa s predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Dávam hlasovať.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 281/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
k/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Klub športovej kynológie Saxon, so sídlom Zápotočná 

1006, 90841 Šaštín-Stráže, vo výške 900,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod L Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach neschvaľuje poskytnutie dotácie špeciálnej 

Základnej škole v Šaštíne-Strážach vo výške 500 EUR. Má niekto pripomienku? Pani 

predsedníčka. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím o oboznámenie sa s predloženým návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 
Uznesenie MsZ č. 282/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
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l/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na 

rok 2024  Špeciálnej základnej škole, so sídlom Štúrova 

573, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod M Mestské zastupiteľstvo.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Moment poprosím chvíľočku, lebo musím písať aj mená. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Jak. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Že píšem aj mená do zápisnice, tak chvíľočku vás poprosím. Dobre, ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod M. Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach neschvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu 

Slovenskému rybárskemu zväzu, miestna organizácia v Šaštíne-Strážach vo výške 500 EUR. 

Má niekto pripomienku k danej téme? Pani predsedníčka. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím o oboznámenie sa s predloženým návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 283/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
m/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 Slovenskému rybárskemu zväzu, miestna organizácia, so 

sídlom Alej 579, v Šaštíne-Strážach, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod N. Mestské zastupiteľstvo neschvaľuje poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta pre 

Poľovnícke združenie Šatín-Stráže so sídlom Domky vo výške 300 EUR. Má niekto 

pripomienku? Pani predsedníčka. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dám hlasovať.  

 

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 
 

 
Uznesenie MsZ č. 284/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
n/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 pre Poľovnícke združenie Šaštín-Stráže, so sídlom 

Domky 1750, v Šaštíne-Strážach, vo výške 300,- €. 

 

Hlasovanie:  
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Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod O. Mestské zastupiteľstvo neschvaľuje poskytnutie dotácie Občianskemu združeniu 

Šašvár vo výške 500 EUR má k tomu niekto pripomienku? Pani predsedníčka. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 285/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
o/ poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 občianskemu združeniu Šašvár, so sídlom Štúrova 

1117/25,  908 41 Šaštín-Stráže – Šaštín, vo výške 500,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík   
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Proti: 0    

 

Zdržali sa: 1 p. Ivana Prokopiusová 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod P Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážiach neschvaľuje poskytnutie dotácie 

občianskemu združeniu HBK Záhorie so sídlom Gbely vo výške 1.000 EUR. Má k tomu nejakú 

pripomienku niekto? Poprosím pani predsedníčku. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Pardon. Poprosím, aby ste sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasovanie 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa so žiadosťou nižšie menovaných o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 
Uznesenie MsZ č. 286/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Neschvaľuje 
p/poskytnutie  dotácie z rozpočtu Mesta Šaštín-Stráže  na rok 

2024 občianskemu združeniu HBK Záhorie, so sídlom Mirka 

Nešpora 631,  908 45 Gbely, vo výške 1.000,- €. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dáme, dáme tomu prestávku. Prestávku, dobre? Dávame prestávkou 10 minút. 

O siedmej, no do 19 00. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Prosím poslancov, aby zaujali svoje miesta. Pokračujeme v jednaní. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Dobre, tak ak dovolíte poslanci a pán zástupca, pán hlavný kontrolór, pán prednosta, pán 

primátor teda odbehol na základe požiadavky pani obyvateľky z ulice Školská. Dávam teda 

návrh na prerušenie programu dnešného zastupiteľstva aby sme jej dali k dispozícii slovo, aby 

vyjadrila svoj názor, aby vlastne potom a my by sme po skončení daného vstupu pokračovali 

tým nasledujúcim bodom a to je bod číslo 13.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže ja hádam hlasovať bez rozpravy o tomto návrhu. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. poslankyne Ing. Lucie Flajžíkovej na prerušenie 

jednania podľa programu a vypočuť si p. Teréziu Dvorskú prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 287/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Súhlasí 

s prerušením jednania podľa schváleného programu a 

dať slovo p. Terézii Dvorskej, aby predniesla svoju 

žiadosť.  

 
 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

Takže pani Dvorská, nech sa páči, dajte jej mikrofón. Bolo by lepšie, keby tu bol. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Počkáme, ale do prítomnosti pána primátora, aj pána prednostu, lebo asi je to potrebné. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prednosta išiel pre primátora. 
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pani Dvorská (občianka mesta) 

To, lebo ja sem veľmi indisponovaná na nejaké rozhovory teraz. Že čo bude. Ja sa pýtam teda 

iba na toto, že ja teda, prečo nemám tú odpoveď teda. No, že toto, že teda, že ja som dala tú 

žiadosť, že nemám žiadnu. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže pani Dvorská, máte slovo, nech sa páči. 

pani Dvorská (občianka mesta) 

Prajem všetkým dobrý večer. Sa ospravedlňujem za svoju indispozíciu. Zomrela mi v nedeľu v 

noci matka, tak riešime pohreb a toto mi, toto mi nijak nepridá, len sa chcem spýtať, ja som 

sem podala na Mestský úrad žiadosť o vyplatenie tej finančnej zábezpeky 22. 1. 2024 a 

nedostala som do dnešného dňa žiadnu odpoveď, vzhľadom na zlú krízovú, aj teda finančnú aj 

sociálnu situáciu rodiny som teda rátala s tým vyplatením alebo aspoň so zaradením toho 

vyplácania tej finančnej zábezpeky, nakoľko som si teraz musela zobrať pôžičku a som na 

invalidnom dôchodku zobrať pôžičku na vyplatenie pohrebných nákladov. Syn je toho času v 

bankrote, majú s priateľkou dieťaťa tá ho nechala tak, že si ho berie na víkendy. A ja ich vlastne 

som celý rok živila s výpomocou teda rodiny, ktorá ešte vypomáhala pri platení domova 

dôchodcov pre mamu, tam sme mali pol roka podané do lacnejšieho domova, ale bohužiaľ to 

nešlo nejakým spôsobom vybaviť, takže vypomáhala mi s týmto rodina. No ale to sa nedá 

donekonečna proste, takže sa chcem spýtať, že akože čo s tým vlastne bude, že čosi ja teraz 

mám počať v tejto situácii, lebo že či teda to bude zaradené alebo že čo. Mám teda uzatvorenú 

nejakú nájomnú zmluvu. Bolo mi tvrdené, že sa pokračuje v tých predošlých zmluvách. Že sa 

tam niekde zaráta 10 000 do toho alebo, alebo, že jak to vlastne má byť. Naozaj viac nevládzem, 

ja asi odovzdám pani Lucke slovo, aby pokračovala. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže pán primátor sa k tomu vyjadrí. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

V prvom rade úprimnú sústrasť k úmrtiu maminky, to je prvoradé, druhá vec, viem o tom, 

samozrejme, ale doteraz som ti ani nemohol nijako Terka odpovedať, lebo vidíš, že sme tu 

riešili teraz tieto 2 byty, ale sekundičku preskočím. Využil som tie prestávky a overil som si to, 

je to pravda, tá výpoveď z tej nájomnej zmluvy tu je. Áno, musel som to naozaj teda zistiť, to, 

čo som rozprával predtým, aby som to pochopil správne, čo si teraz povedala. Skrátka celá 

rodina ste v istej krízovej ekonomickej situácii, áno, ako som správne pochopil, ale ty chceš 

zostať naďalej na byte bývať a chceš aj vrátiť financie, áno, tak som to pochopil, ale zostávaš 

na tom byte. Tu stále je ten precedens, o ktorom sme rozprávali a k tomu sa ešte dostaneme, že 

tým, že ste dali vlastné investície do výstavby týchto bytových jednotiek, tak adekvátne na to 
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ste mali aj výšku nájmu, znovu to opakujem, výšku nájmu, takže pokiaľ by došlo k celkovému 

celkovému, ale to je hypotéza, čo rozprávam, celkovému vyplateniu nájomníkov, tzn. Dôjde k 

znovu preverovaniu, čiže zodpovedajú podmienkam Štátneho fondu rozvoja bývania. To je 1 

vec, ale druhá vec je to, že výška nájmov v žiadnom prípade by nezostala takáto. To bolo to, čo 

riešila aj kriminálna polícia, aj prokuratúra, že som urobil chybu v tom, že som sa rozhodoval, 

či zobrať úver na celé mesto, ktorý by sa samozrejme odrazil vo vašich výškach nájmov alebo 

to urobí touto formou, ako sme to urobili. Či to bola chyba alebo nebola chyba, to už je to ťažké 

hodnotiť, ale ja osobne by som tvoj prípad špecifický. Áno, lebo je iné, keď ľudia odchádzajú 

z bytov, majú nové nehnuteľnosti alebo nové byty, lebo nové domy, je to niečo iného, ale pokiaľ 

ty chceš zostať bývať v tomto byte, zároveň žiadaš teda tú finančnú zábezpeku, naozaj toto 

musíme dať preveriť, nie som ja v tomto momente a v tejto situácii ti schopný na to dať 

relevantnú odpoveď, pokiaľ ju chceš písomne, samozrejme ti ju dáme písomne. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Pán primátor, ja len doplním, pani Dvorská si priniesla so sebou aj zmluvu, to je vlastne zmluva, 

ktorú vyžadoval ŠFRB k splneniu teda podmienok a pani Dvorská tú zmluvu má podpísanú k 

18. 1. 2023. Čiže pani Dvorská tým pádom asi, keďže má túto zmluvu o nájme toho bytu, asi 

teda spĺňa tie podmienky, ktoré definuje ŠFRB. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Áno, pani Dvorská spĺňa. Ja som to hovoril všeobecne, nie na pani Dvorskú, ja som to hovoril 

všeobecne, ale doteraz ešte prišla, sme to tu, ja viem, kvázi pred 45 minútami riešili tento 

problém, ale hovorím, riešili sme nájomníkov, ktorí odchádzajú, takže ja ťa poprosím, daj nám 

časový priestor, nie veľa, aby sme sa k tomuto mohli za mňa vyjadriť.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Pán primátor, ja len dám, ja len dám vstup, pardon, že som skočila do reči. Lebo vy ste tu 

vlastne neboli a pani Dvorská nás požiadala o prerušenie programu zo zdravotných dôvodov, 

že sa necíti dobre, aby sme vlastne túto tému začali riešiť. Tak preto vlastne žiada teda o 

adekvátnu odpoveď. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, ale hovorím, nedokážem ju predsa povedať, že v tomto momente a myslím, že nikto z 

vás. Pokiaľ, pokiaľ, samozrejme, teraz máš rodinné starosti. Preto navrhujem, aby sa vyriešili 

tieto veci, pokiaľ máte pohreb atď. Sú to vážne veci, navrhujem, aby sme naozaj my preskúmali 

cestu, či vyhovieť alebo nevyhovieť. Áno, musím to tak povedať, ale určite som za to, aby sme 

sa znovu stretli, znovu si to vyjasnili a k tomu zaujali samozrejme stanovisko, nielen ja, ale aj 

teda poslanecký zbor. Súhlasíš? Dobre, ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Pani Dalajková. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Môžem sa ja len spýtať, že teraz chápem, áno, 1 rodina odišla, druhá rodina prišla, tak tá druhá 

rodina, ktorá neplatila zábezpeku, ktorá tam býva. Nebavíme sa teraz o pani Dvorskej, bavíme 

sa o tom inom byte, čiže tá rodina, ktorá tam býva od 1. Februára, platí vyšší nájom, ako platila 

rodina, ktorá odišla? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Teraz ešte neplatí. Je to správna otázka, veľmi správna pani poslankyňa, pretože teraz s týmto 

nám vznikol precedens dvojitý. Áno, preto aj to stretnutie zajtra mám s určitými nájomníkmi 

bytov, pretože buď to dáme na poriadok komplexne, lebo toto je, čo vlastne 2 tváre. Jak to mám 

povedať dvojitá hra, alebo ako by som to nazval, že ľudia chcú peniaze, ale toto je špecifický 

prípad pani Dvorskej, že chcú aj peniaze, ale chcú aj za lacno bývať. Viete dobre, že pani 

Matúšová pripravovala na iné byty zvyšovanie nájmov, lebo jednoducho už to nevychádza, aj 

keď stále štátny fond je to isté, jednopercentný úrok, ale opakujem, na jednej bytovke sme mali 

100 %, na druhej 10 %, preto boli tie rozdielne nájmy, že tam sa zobral úver ešte za primátora 

Hladkého 10 %, ale ten sa rozpočítal nájomníkom. Toto je to, čo ja stále opakujem, ja súhlasím 

s tým, že je to špecifický problém, ale musí prejsť istý čas, možno 2 mesiace, možno 3 mesiace 

a ujednotiť výšku nájomného na Školskej ulici, na Školskej ulici. Lebo neni možné, aby za 

výmery toľkých metrov štvorcových v istých bytoch platili výšku nájmu takú, akú doteraz 

platia. Rozumieme si.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Rozumiem. Dobre, ale už teda oni uzatvárali teraz zmluvu na nejaký čas s predpokladanou 

výškou nájmu a teraz im to bude zmenené. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

No musíme to pripraviť, musíme to pripraviť, uvidíme, čaká nás ďalší problém, pani Hričovská. 

Už sa mi ohlásili dediči, tak sme sa takisto dohodli na určitom termíne na budúci týždeň, kedy 

im prejdú títo veci, takže ono sa to kvázi nabaľuje. Je tam pripravený návrh tej zmluvy, ktorú 

odo mňa kedysi nájomníci žiadali, kde sú pripravené body, aj teda tie dedičné, aj výška tých 

podielov. Dajte mi časť do zajtrajška, nech si ja vypočujem názory nájomníkov bytov, dobre, 

ak môžeme zvolať k tomu bytovú komisiu, aby sme si tieto veci ujasnili aj hlavne do 

budúcnosti. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Len ja by som ešte, ak môžem teda 1 bod v rámci daného teda výšky nájmu. Výška nájmu je 

daná zmluvu medzi ŠFRB a mestom. Áno, tzn. že ak my čerpáme od ŠFRB a sme čerpali teda 

nejaké dotácie. Tak predpokladám, že tá zmluva nedovoľuje hýbať sa vlastne vo výške nájmu 
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počas doby platnosti danej zmluvy, čo je vlastne do 30, tých 30 rokov od poskytnutia dotácie. 

A druhá vec, vzhľadom k tomu, že tie byty sú sociálneho charakteru. A teda sú definované, aj 

teda dotácia bola definovaná pre výstavbu sociálnych bytov. Neviem si podľa mňa. Ak teda 

bude mesto uvažovať o výške nájmu, môže sa stať, že výška nájmu bude tak postavená, že tie 

sociálne rodiny, ktoré budú bývať v tých bytoch nebudú mať na tú definovanú výšku nájmu a 

tým pádom zase sociálne rodiny, ktoré potrebujeme umiestniť do bytov, nebudú spĺňať tie 

požiadavky na tú určitú výšku príjmu? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Už som to vysvetľoval, pani poslankyňa, veľakrát pojem sociálne byty, pokiaľ človek aj podľa 

dnešných, áno, dnešných požiadaviek štátneho fondu, lebo toto ľudí veľmi mýli. Myslí si, som 

nezamestnaný, nemám príjemné, mám peniaze, som v krachu, tak chcem sociálny byt. To nie 

sú sociálne byty klasifikované, rôznosť za históriu, sociálne štartovacie, teraz najnovšie sú to 

štartovacie byty pre mladé rodiny do 35 rokov, áno? Takže tá situácia sa stále z roka na rok 

mení, my často používame výraz sociálne byty. Ty dobre vieš, že sú tam jasne stanovené 

podmienky, ktorú musí ten človek, ktorý byt má alebo resp. ho dostane, spĺňať. Jednou z nich 

je 1,4, výška životného minima, tzn. Ten človek musí byť zamestnaný, aspoň 1 z rodiny, aby 

to vyšlo, takže nenazývajme to stále sociálne byty, lebo potom to mnohých ľudí mýli, ktorí sú 

v podporách, majú ekonomické problémy, nemajú kde bývať a myslia si, že toto konkrétne a 

nielen Školská ulica, ale iné byty na Nešporovej, Bazilikon že jednoducho, keď, aj keď 

nespĺňajú podmienky štátneho fondu, že jednoducho byty dostanú, takže treba sa vyvarovať 

slovu sociálne alebo otázka je, čo je vlastne sociálne. Teraz je jasne stanovená podmienka 

štátneho fondu 100 %, áno, my sme mali len 70. Ale dostanú úver cez štátny fond rodiny do 35 

rokov s jednopercentným úrokom, ale znovu 1 z manželov alebo partnerov musí byť 

zamestnaný, takže nenazývajme to sociálne byty, to je jedna vec. Druhá vec, celá dotácia, ktorá 

bola tých 70 %, nebola len štátny fond, ty dobre vieš, že tam bola dotácia z Ministerstva dopravy 

a to bola dotácia a zbytok bol úver, áno, takže uznajte sami logicky, že výška nájmu za také 

byty, ktoré tam sú, sú naozaj veľmi, veľmi nízke, ale z dôvodu toho, že splácame úver štátneho 

štátu, áno, zjednoduším to štátu, to neni nájomné, my splácame úver tak, jak splácame aj na 

ďalších 96 bytoch, to neni nájomné, ktoré ide mestu cez mesto, to len preteká, kde je stále 1 

percentný úrok, ktorý je výhodný na výšku aj toho nájomného. Takže aby sme neplietli hrušky 

s jablkami. Ale ja si myslím, že v tomto bode sme nechceli riešiť tieto veci. Ja by navrhoval, 

aby sme pokračovali ďalej v bodoch programu. Ja si myslím, že som to vysvetlil zrozumiteľne, 

ale opakujem, počkám si na to, čo chcú nájomníci bytových domov zajtra a stanovíme ďalší 

postup, keď bude nutné, pani predsedkyňa, zvolám ja, bytovú komisiu a dáme návrhy riešení. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja len ešte 2 veci, teda. Sociálne byty som využívala kvôli tomu, lebo samotnej dotácie zo ŠFRB 

boli definovaná, je to definované, dotácia na výstavbu sociálnych bytov. Pán prednosta, 
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poprosím žiadne zrušil, lebo si myslím, že mám právo na slovo. A tak isto to potvrdil aj samotný 

vykonaný audit ŠFRB, ktorý vlastne spustil túto spúšť, čo sa týka daného stretnutia, ktoré sme 

už spomínali, ja som si to teda preverovala. Nie ste dohodnutí s obyvateľmi, ale len s 

obyvateľom ulice Školská. Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Myslíš obyvateľa, koho? Pána Kučeru? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Áno. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Lebo ja sa pýtam, pán Kučera povedal jasne, privolá nájomníkov, ja som ani nerátal, či bude 5 

alebo 10 alebo 15 s nájomníkmi, opakujem. A ja ti nemôžem povedať, či ich bude 5, 10 alebo 

30.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže nechajme to teraz na bytovú komisiu, nech sa tam prejedná. A prejdeme k ďalším bodom. 

Dobre, to neni, nie je to v programe, je to mimoriadne. Takže myslím, že na tej bytovej komisii 

sa to dá prejednať všetko úplne jasne a dôjsť k nejakému záveru a návrhu.  
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12/Návrh – VZN č. 1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta 

Šaštín- Stráže. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže ja by som prišiel k bodu 13. Je to návrh na všeobecne záväzné jeho nariadenia číslo 

1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta Šaštín-Stráže. Má k tejto 

veci niekto nejaké pripomienky? Pani Dalajková. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja by som sa chcela spýtať, že aký bol za posledné obdobie výnos z tohoto parkovania alebo 

resp. aké sú náklady a aké boli výnosy, príjmy do. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán prednosta.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MiÚ) 

Takže príjmy doteraz rezidentské karty zakúpené okolo 7.000 EUR, nemám presnú sumu, lebo 

sa to stále mení.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

A za posledné 2 mesiace vybrané? Ďakujem. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Tým, že parkovanie od vlastne prvých 30 minút zdarma a nie je prestavený software, o to sme 

požiadali firmu, aby to vypracovala, stále na tom robí, lebo neni to tak, len tak jednoduché. Ak 

to prepracuje, tak to prepracuje nielen pre mesto Šaštín-Stráže, ale aj pre celú Slovenskú 

republiku. Takže na tom intenzívne robia. Dneska ráno som s dotyčným vedúcim alebo 

majiteľom tej firmy volal, ten sa mi nevedel vyjadriť, že či to bude o deň, o 2, možno o týždeň, 

takže bude zavedené a prestavaný software tak, aby sa dal dohliadať presne, že ak niekto 

zaparkuje od prvej sekundy, vloží si lístok za čelné sklo a aj mestská hliadka vie odkontrolovať, 

že kedy tam to vozidlo prišlo, tým, že chcem povedať toľko, že veľa ľudí, ktorých bolo 

upozornení, že nemajú, že tam stoja dlhšie. Ťažko je dokázať, alebo je to nedokázateľné ani 

podľa kamerového systému, že ja som tu prišiel pred piatimi minútami, ja som tam len v 

podstate len krátku dobu. Takže presná evidencia príjmu, jak som spomínal, za posledné 2 

mesiace, minulý rok, minulý mesiac bolo 265 EUR, predtým mesiac bolo 262 EUR. To je 

dôsledok toho, že od teda tých prvých 30 minút a software nie je ešte stále zaktualizovaný. S 

tým, že pokrýva to mesačný nájom 216 EUR a možno nejakých 5 EUR na lístky alebo teda za 

prevody účtovné, ktoré platíme firme, pretože ten parkovací stojan má hodnotu 10.000 EUR a 

je tam zmluva na 216 EUR mesačne. To chcem ešte dopovedať, že okrem toho, že sú obštrukcie 

alebo boli obštrukcie aj s projektovou dokumentáciou, aj s označením, ktoré akože bolo zle. 
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Pribudli 3 značky, mesto to stálo 5.000 EUR. Takže aj z tých rezidentských kariet v podstate 

mesto vynaložilo z príjmov takmer všetky finančné prostriedky a momentálne je to tak, že nie 

je v strate, ale nie je ani v príjme, takže takto to je, ale hovorím, treba si počkať, čo sa to 

predstaví a potom sa uvidí, že aký to má teda dopad, pretože na tom parkovisku stále parkuje 

50-70 áut v priebehu jednej hodiny a hodinovo, ale tým, že to nie je nejak kontrolovateľné alebo 

teda postihovateľné, tak ľudia to hodne, povedzme si, využijú aj tak, že nezaplatia a idú sa 

dohadovať s mestskou hliadkou, takže tak. Ďakujem. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ďakujem aj ja. Ešte by som sa chcela k tomuto vyjadriť, vyjadriť. Veľakrát tu sme nazývaní, 

že vlastne neskúsenosť poslancov. Môžem mestu veľmi ublížiť. Ja sa chcem spýtať, my sme 

prakticky boli do tohoto parkovacieho systému dotlačení, lebo sme boli nazývaní, alebo sme 

proti rozvoju mesta, lebo nemáme parkovisko platené. Budú z toho veľké zisky. Doteraz sme 

prakticky na nule. ± áno, to, či sme amatéri alebo nie sme, ja chcem pár otázok. Boli sme to 

my, ktorí nedali urobiť projektovú dokumentáciu, boli sme to my, ktorí nastavili zlé značenie 

hneď na začiatku a dá sa povedať, vybralo sa peniaze neoprávnene. Ja nepotrebujem odpoveď, 

ďakujem. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ale ja to dopoviem, pretože je nová legislatíva. Je nová legislatíva, ak sledujete, že teda aj 

dopravné značenie, to, ktoré malo platiť a podľa toho je aj tá projektová dokumentácia odteraz 

akože po novom, tak vlastne sa rozhodlo, že dopravné značenie bude, bude stále staré ešte 

ďalších 5 rokov. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ale ja myslím, to prvé pôvodné. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

To prvé pôvodné bolo dobré podľa toho, čo platí teraz. Alebo čo by malo platiť.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ale to, čo sa muselo odstrániť, čo sa, čo boli predtým. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Áno, ale vy ma nepočúvate, to je to, čo sa muselo odstrániť, tak to bolo na základe toho nového 

dopravného značenia. Podľa nového zákona, ktorý tak či tak nebude teraz platiť až o 5 rokov, 

takže sa vrátime k tomu starému. Zbytočne vyhodené peniaze na podnet sťažovateľov.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 
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A ešte by som podotkla, že keď sme vlastne schválili túto parkovaciu politiku, žiadali sme, aby 

sme mali aspoň 3 ponuky poskytovateľov tejto parkovacej, tohto parkovacieho systému, bolo 

povedané, že mesto už vybratého niekoho má. My sme navrhovali, aby tam tých 30 minút bolo 

zakomponované od začiatku, aby sa dalo vytlačiť lístok, nedal sa, nejde to proste, že veľa vecí. 

Veľa ľudí povedalo, čo si zakúpilo rezidenčné karty, že budúci rok si ich nezakúpia. Veľa ľudí 

aj z okolitých dedín sa ma pýtajú, či som videla platené parkovisko pred Kauflandom alebo 

pred Lidlom, čiže chodia nakupovať inde. Toto mám odozvu, spätnú väzbu od obyvateľov. Nie 

iba Šaštína. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, prepáč, pán poslanec, len neviem, ja počúvam iné názory, ale aj takéto 

súhlasím. Takže naozaj chceš nás presvedčiť, že 50 centov za hodinu zničí ekonomiku týchto 

obchodov a tohoto mesta? Ty nesleduješ parkovaciu politiku v Senici, v Skalici, či v iných 

mestách, čo sa deje, to je za prvé. Uznávam, že technické problémy v úvode boli, bol to 

skúšobný režim, nikoho sme neprenasledovali, nikomu sme nerobili žiadne obštrukcie, nič. To 

je za prvé, za druhé, ja osobne som veľa ľudí stretol práve naopak, ktorí majú záujem o 

parkovacie karty. Čo sa týka dopravného značenia, myslím, že to prednosta vysvetlil 

jednoznačne a pochopí každý. To je 1 vec. Dobre, návrh tvoj je, aký? Že zrušíme parkovanie 

alebo čo? Návrh mi povedz. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Budeme teraz o tom hlasovať. A to ešte čerešnička na torte. Materiál bol pripravený tak, ako 

bol pripravený a pani prokurátorka tu mala 2×5 minútový rozhovor. Pretože nikto z nás tu nemá 

právnické vzdelanie na to a možno ani dostatočný čas, aby sme naozaj študovali, čo nám je 

predložené a potom to takto vyzerá. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, rok počúvam stále to isté, nemáte čas, nemáte čas, nemáte čas, nemáte čas, 

nemá čas, tak čo máme robiť? Už som to tu povedal, 157×. Pani Poláková je naša snaha. 

Okamžite informácie posielať? Potvrď to alebo neposielame informácie, neinformujeme 

poslancov. Tak prosím ťa, aspoň niečo tu povedzte, lebo vyzerám tu naozaj tak, ako by som tu 

ja všetko pred vami tajil, prosím vás, však to už, pani poslankyňa, už nehnevaj sa letno, už 

začína byť trápna fraška, tu už vám posielam maličkosti doslova a daj návrh, daj návrh, 

neodbočuj, daj jednoznačný návrh. Čo s parkovaním? Zrušiť, vrátiť, predať. Čo ešte, čo ešte. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Môj názor ste vedeli od začiatku na toto parkovanie od začiatku. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, dajte návrh, dajte návrh. 



  

74 
 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani Dalajková, parkovisko pred Lidlom a pred Kauflandom, je ich majetok, tá plocha, ale 

námestie, je majetok mesta, nie obchodu, to je ten rozdiel. To je ako? A ja sa prikláňam k tomu, 

že teda v podstate to parkovisko de facto neni parkovisko. No zatiaľ. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

My sa dostaneme, pani poslankyňa, aj k tomuto bodu. Alebo snáď Coop jednota dá akciu, keď 

my zrušíme parkovanie. Prosím ťa. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja som iba predložila návrhy občanov, čo sa ma občania pýtajú a nie iba Šaštína. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Aj ja sa rozprávam s občanmi. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Však dobre, pre nás. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán Vávra. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som sa chcel takisto vyjadriť na túto parkovaciu politiku, od samého začiatku tu aj s pani 

Jankou sme toto riešili a naozaj sa stotožňujeme, že to parkovné je z môjho pohľadu stále 

nedostatočné, nie je to dobre vybudované, od samého začiatku to nebolo dobre postavené a 

dobre viete, že keď neurobíte pevné základy, tak zas časom sa to rozsype. Toto sa teraz tu stalo 

a mám taký pocit, že sa to deje stále čím ďalej viac. Takže a chcem sa vyjadriť na to parkovné 

v takom znení, že naozaj keby sme mali nejakú koncepciu rozšírenia parkovného, lebo bolo to 

spomínané, riešilo sa to, že začneme námestím, začneme potom pred Jedničkou, začneme 

nejakými ulicami, ale predsa aké ulice, keď pri tej hlavnej trase nemôžme my dať predsa 

priestor na parkovanie? To by nám zmietli zo stola, takže to parkovné z môjho pohľadu iba také 

rukojemnícke, urobené na tom námestí, ako to je môj pohľad a teraz, keď vidím výzvu na 

námestí, že tam budeme robiť parky, toto, takže v podstate sa to bude zužovať, bude sa tam 

dávať zeleň, takže celkovo si myslím, že aj toto sa už myslím začína biť s tým, takže určite to 

nepodporím z mojej strany, ale jediné, čo vám tam dám takú dobrú myšlienku, že za mňa, keby 

sa aj to parkovné zrušilo, naozaj boli voľakedy tam autá, stáli tam autá dlhodobo, tak to spraviť 

takou formu nejakému označením, že tam dá tabuľu, ktorá by napr. Si vymýšľam. Malo 

označení 4 hodiny státie a v opačnom prípade pokutovať, riešiť to takto, takýmto znením, keď 

už tam nevyberať, ale takýmto nejakým systémom, aby tie autá tam naozaj nestáli nejaké vraky 

alebo dlhodobo, ale to už je zas a sa vedenie mesta, aby sa pripravilo. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, pán poslanec.  

René Vávra (poslanec) 

Ako dá sa to aj takýmto systémom´.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Súhlasím. Súhlasím, ale vy sa skúste vrátiť do začiatkov, že sme naozaj hľadali všemožné 

finančné zdroje, ako ich zabezpečiť. Znovu opakujem, už som to tu raz povedal, zabudli ste, 

ako sme na to boli do júna? Dneska sme niekde inde, ale hľadali sme všetky možnosti, všetky 

možnosti, kde nám utekajú peniaze. Pokiaľ vy si myslíte alebo máte na to právomoc poslancov, 

že parkovanie je zlá politika v tomto meste, nech sa páči. Vo všetkých mestách, aj v obciach už 

sa to rieši presne opačne, parkovné, bude sa platiť všade. Tak pokiaľ vy si myslíte, že toto 

nebude pre nás príjem, príjem finančný. 

René Vávra (poslanec) 

Tak keď môžem ešte doplniť posledné výbere, čo keď si pozriem, že aké sú tam spoluúčasti v 

získaných financiách, tak to vychádza okolo 40 EUR mesačne, takže taký je výber parkovného, 

aby to aj ľudia vedeli mesačne. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja sa opýtam, odkiaľ máte túto informáciu. 

René Vávra (poslanec) 

Teraz mi prišla tu? 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Nech sa páči, pán poslanec, ja si myslím, že zavádzate, ak chcete, ja vám to vysvietim mám to. 

Pozor, pozor, pozor. Áno a vy ste ma počúvali. 40 EUR bolo o čom. Mestské WC. Ale áno, ja 

mám dobrú pamäť a 40 EUR bolo o mestskom WC, ale bolo. 

Nezavádzajte, prosím, ja to. Nech sa páči, príďte zajtra ku mne, ja vám teda. Neskáčte po mne 

a neskáčte mi do reči, vám hovorím, tak, jak to bolo, neskáčte mi do reči, teraz hovorím ja, 

dobre. Hovoril som, že 40 EUR za WC. Takže ak si myslíte, že nemám pravdu, príďte za mnou 

zajtra, ja vám to ukážem, môžem vám to nafotiť, ale určite toto je taká mylná informácia a 

zopakujem sa, 260 EUR za posledné 2 mesiace, 265, 262. To ste si už vydedukovali, že 40 je 

rozdiel, ale ja hovorím. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Prosím vás nedohadujte sa na slovíčkach. Je 8 hodín a nikam sme sa nedostali. 
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Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Pán prednosta povedal, že, že zvláštne, že za posledné, nejak takto necitujem úplne, za posledné 

2 mesiace bolo výnos z parkoviska 40 EUR, čo je približne rovnaký ako z WC, ale posledné 2 

mesiace WC nebolo otvorené, takže to sme nemohli povedať. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, tak naozaj sa mi to nezmyselná kombinácia, aj keď som to nepočul, pán prednosta jasne 

povedal, dá fakty a niečo tých 40, lebo 240, lebo fakty, čísla, vybavené. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán kontrolór sa hlási o slovo. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Toto sa musím ohradiť. Čiže ja, my sme tu klamali, že o tomto, lebo my sme stále potom 

obviňovaní. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Kto tu povedal, že ste klamali? Tu hovorím, že.  

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Ohradzujem sa proti tomu, pretože takto to bolo na komisii povedané, na finančnej, proste 

jednoducho to tak bolo a neskúste ma presviedčať, že to tak nebolo. Som vedúca komisie. Snáď 

si aj pamätám aj z našich vecí. Ďakujem pekne. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja sa predsa len ohradím, ak môžem, ak tiež som bol učiteľom a je to matematika Základnej 

školy, 265-216 nie je 40. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Poprosím vás, nechajte tento bod, lebo naozaj máme vážne veci na programe. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlavný kontrolór sa hlásil ku slovu. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ďakujem vám. Myslím, že to pred chvíľou povedal pán prednosta, teraz pred chvíľou, že 

výnosy sú niekde pri 262, resp. 265 EUR mesačne náklady je 216 EUR na nájom, tzn. že to 

vychádza dobre, nie 40, ale 49 EUR, hej? Takže stále sa bavíme o takejto nejakej sume, takže 

predpokladám, že to je tá suma asi, čo zaznela na tej finančnej komisii. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Tak súhlasím, súhlasím s pánom kontrolór, tam vzniklo to nedorozumenie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže pani Flajžíková. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja len vlastne pán kontrolór ma predbehol, lebo tu mám vypísané platby, resp. zálohy a faktúry, 

ktoré bežia na danú firmu, tak k tomu sa vracať nebudem. Ja sa len chcem spýtať. Pred 

zastupiteľstvom nám bola predstavená teda nejaká výzva, ktorá by mala byť aplikovaná na 

Námestie slobody. Akým spôsobom? Predpokladám, že už sú aj nejaké asi plány v rámci danej, 

danej výzvy budú parkovacie miesta znížené na danom námestí, na našom námestí. Alebo akým 

spôsobom sú, si predstavujeme uplatnenie tejto výzvy? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán prednosta. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa. Toto sme chceli dať do Rôzneho, ale keď chcete, môžem.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

No súvisí to s tým parkovaním, lebo sa hovorím, akože nemusíme ísť do detailov. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Súhlasím, lebo súhlasí to samozrejme, s parkovaním, ale chceli sme to dať do rôzneho, 

odprezentovať túto záležitosť. V podstate, ako som aj povedal, myslím, že v úvode, to je výzva, 

ktorá vyšla pred desiatimi dňami. 15, ja neviem presne, áno, je to veľmi nové, veľmi rýchle, ale 

pokiaľ teda chcete v tomto bode v súvislosti s parkovaním. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Nie, kľudne to môžme dať do toho, do toho rôzne v tejto výzve, len mňa zaujíma, či sa to 

uplatnením tejto výzvy znížia počty parkovacích miest, akým spôsobom máme predstavu? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, odpovieme na to, dobre. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Potom, lebo ja. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím teraz k tejto iba jednu otázku, sa on sa pýtal k tejto veci. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja neviem, ja presne na to, či dokážem predsa odpovedať, koľko tam je parkovacích miest, ale 

celé je to urobené tak, aby sa minimálne znížilo to parkovanie. Toto je trošku iný model výzvy. 

Toto nie je rekonštrukcia historického námestia, ale dám slovo pánovi Prstekovi mladšiemu, 

nech to vysvetlí. 

p. Radovan Prstek ml.  (referent MsÚ) 

Je ma počuť. Ja len teda aj k jednej tejto otázke, rýchlu odpoveď. Jedná sa o výzvu, ktorá má 

názov modrozelená infraštruktúra. Treba to vidieť potom na tých obrázkoch a fotkách pre 

predstavu, aby ste vedeli, že ako to vyzerá. Ale budú. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Budú znížené parkovacie miesta uplatnením tejto výzvy. 

p. Radovan Prstek ml.  (referent MsÚ) 

Keď to, keď to tak zoberieme, že napr. keď tam je 100 parkovacích miest, tak maximálne tak o 

10. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Dobre, čiže áno. Ďakujem.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán Žák. 

Marcel Žák (poslanec) 

Ďakujem za slovo. Ja by som sa vrátil ešte úplne na začiatok k tomu parkovaniu, ako pani 

poslankyňa Dalajková hovorila o tom, že sme boli dotlačení do toho, keď si to tak spätne 

zoberiem, tak v podstate na začiatku vy už ste mali vybratú firmu, ktorá bude zabezpečovať 

výber parkovného. A potom sa prijímali teda uznesenia ohľadne, ktoré teda už napadol aj 

prokurátor, lebo neboli dobre spravené. A v podstate, keď som si potom pozrel zmluvu, ktorú 

sme mali s tým prevádzkovateľom toho parkovacieho systému, tak je tam v bode 2.4. Ja vám 

ho môžem prečítať. Užívateľ podpisom tejto zmluvy prehlasuje, že sa podrobne oboznámil so 

špecifikáciou systému, vrátane všetkých jeho súčastí, resp. akýchkoľvek iných plnení 

poskytovaných podľa tejto zmluvy a že ich v takejto špecifikácii konfigurácie, funkcionalite, 

kvalite a prevedenie akceptuje a za týmto účelom túto zmluvu uzatvára. A teraz užívateľ ďalej 

prehlasuje, že systém plne zodpovedá jeho zámeru, potrebám, požiadavkám a účelu použitia 

systému, pre ktorý sa rozhodol uzatvoriť túto zmluvu. Toto vôbec nebolo splnené. Vôbec. 

Ďakujem.  
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán prednosta. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Môžem len v skratke už teda a ja si myslím, že to bolo zodpovedané. Tak vôbec zase nie je 

pravda, že by sme si vybrali jednu jedinú firmu bez verejného obstarávania, ale oslovili sme 3 

firmy, zvažovali sme možnosť systému cez SMS, tak, jak to majú v Senici, to si viete, určite si 

dobre pamätáte a tá tretia firma, už teraz si nepamätám, že by som nechcel, ale proste je to beh 

času dozadu. No a tam, čo vy spomínate, že boli sme plne oboznámení, áno, boli sme plne 

oboznámení, ale tak ja som bral do úvahy to, že ak sa máme baviť o nejakom, o nejakej 

hodinovej sadzbe 50 centov, že nebudeme ešte špekulovať o tom, že systém software, ale 

bavíme sa o softwarovom nastavení, ktoré je predstaviteľné a teraz to na tom robia a ako 

primátor spomínal, že nikoho sme doteraz nepostihovali, žiadne sankcie na nikoho nedopadli a 

v podstate áno, sme si vedomí, že ten software tam nie je taký, ale nikto s tým nerátal. Táto 

firma je celoslovenská, má rádovo tisícky stojanov po celom Slovensku a nikto nemal takú 

požiadavku, že pol hodiny zdarma. Bohužiaľ je to tak, ale cez to všetko nám vychádzajú v 

ústrety. Upravíme to, ale nie, že sme neboli oboznámení, toto nie.  

p. Marcel Žák  (poslanec) 

No v podstate ja som upozornil na tú jednu chybu, ktorá sa stala hneď na začiatku, že vy ste 

síce mohli osloviť 3 firmy, ale vy ste nevedeli ešte, aké budú podmienky, aké stanoví Mestské 

zastupiteľstvo, podmienky toho parkovania. Vy ste to nevedeli, vy ste to jednoducho počítali s 

tým, že teda 50 centov nie je až tak veľa za hodinu a pritom Mestské zastupiteľstvo potom 

stanovilo nejaké podmienky, ktoré ten systém nebol schopný zabezpečiť. Tam bola chyba, tak 

si to môžte aj uznať už.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

S tým súhlasím, pán poslanec, že tam bola chyba, lebo teda už naozaj v dnešnej dobe neviem, 

uveďte mi možno príklady. Viete, kde je parkovanie niekde zdarma? Nejaká akákoľvek časť. 

Skalica? Viete, čo sa deje v Skalici? 

p. Jana Dalajková Suchá  (poslankyňa) 

Ale Skalica má určite vypracovanú inú štúdiu. Nie, takýto amaterizmus akože nehnevaj sa. 

René Vávra (poslanec) 

Naozaj, keď môžem do toho vstúpiť, tak sú tu možnosti a sú aj polhodinové zdarma, dokonca 

aj v okolí Trnavy sú tieto možnosti, takže a stále je tu de facto, že si to neviete priznať, nikto si 

to neviete priznať, že ste tam dali taký automat s takým programom, ktorý to, ktorý sme my na 

začiatku poslanci hovorili, nastavte to. Príde, zaregistruje ŠPZ, položí lístok na okno, je to 
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vybavené. Takže prečo? Stále sa točíme okolo horkej kaše? Poviem dobre, OK, mali ste to 

riešiť o mesiac, mohlo sa to spraviť, pripraviť, ja neviem, stále, jak kolotoč tu je do kolečka. Z 

môjho pohľadu. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Môžem reagovať, už len dopoviem, takže tu poznámku si vyprosujem, že amaterizmus, neviem, 

či máte nejaké skúsenosti s parkovacími automatmi, neskáčte mi do reči, dopoviem. A pán 

poslanec Vávra, ak by ste sa spýtali pani prokurátorky, ktorá je z Trnavy, dneska tu prišla prvé, 

čo mi povedala, že tam je iný systém parkovací, tak jak je tu, mala nejakú informáciu, ale že 

teda to je úplne niečo z iného súdka. A dokonca aj okolité dediny majú spoplatnené parkoviská 

pred rodinnými domami, napr. Modranka, tak len toľko, že ak spomínate Trnavu, tak potom 

treba si zistiť, čo tam vlastne je. 

René Vávra (poslanec) 

To by ste chceli ísť do toho, aby ste spoplatňovali pred ľuďmi doma, keď už ste? To už je choré.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Páni, kľud, nemotajme sa stále kolom dookola, treba dať návrh, jak to vyriešiť a jednoducho 

takto len diskutujeme, diskutujeme. Poďme ďalej, máme ešte veľa bodov programu a točíme 

sa kolom dookola.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže sa vrátime k tomu bodu 13. Končím teda rozpravu a prosím pani predsedníčku. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s 

predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasovanie 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Šaštín-Stráže č. 1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území mesta Šaštín-

Stráže prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 288/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Sa uznáša 
na  Všeobecnom záväznom nariadení mesta Šaštín-Stráže č. 

1/2024 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na území 

mesta Šaštín-Stráže. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 
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Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 2 Mgr. Vladimír Hladík, Bc. Dušan Waldecker 

 

Proti: 0 

 

Zdržali sa: 8 Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák, p. 

Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý,  p. 

Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja sa predsa len ešte spýtam teda, ak neodhlasujeme. VZN, ktoré vypracovala pani doktorka 

Filová na podnet. Takže potom parkovací systém končí alebo teda je nejaký návrh, že čo s tým? 

Nejaký návrh potom. 

Marcel Žák (poslanec) 

Tá firma tam má skúšobnú dobu, myslím jeden rok. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja teraz nemám zmluvu pred sebou, neviem reagovať. 

Marcel Žák (poslanec) 

Do konca mája myslím, tak treba nájsť firmu, ktorá nám zabezpečí tie podmienky, ktoré my 

stanovíme uznesením o parkovaní.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Neviem, či tam je nejaký bod vypovedateľnosti a teda v akom áno, ak to končí v máji a máte 

ten podnet, je taký podnet, aby sa končilo v máji. Može to byť ako podnet od vás. 

Marcel Žák (poslanec) 

Vy ste sa, vy ste sa vyjadrovali vtedy, že je to všetko na skúšku. Veď skúsme, skúsme to. Tá 

firma nám tam dáva skúšobnú. 

 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 
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Veď hovorím, že ak je to v zmluve a ja si ju zajtra prečítam naspäť, ak je to vypovedateľné, je 

to na vás, ak sa rozhodnete, že teda rušíme to, tak treba podnet, zahlasujte a je to tam.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže môžeme prejsť k ďalšiemu bodu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale ešte teda dobre, točíme sa okolo automatu, ale teda vlastne som nepochopil, čo karty 

predávať, nepredávať. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Tým, že v podstate je tam skúšobná doba, v podstate je to tak, že áno, ukončíme k 31. máju. A 

treba zohľadniť ešte to, že potom -7000 za rezidentské karty, ktoré bude musieť mesto vrátiť 

na tento podnet.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Je k tomu nejaká pripomienka ešte. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ešte ja, tak tam bolo, že kedykoľvek k 31. máju. Bolo, myslím tak nejak, že tam neni stanovené, 

že to musí skončiť tridsiateho prvého, možno to môže skončiť aj skorej.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak mali by sme ale nejaké stanovisko k tomu zaujať. Buď budeme pokračovať teda v tom 

systéme toho parkovania v nejakom alebo teda opustíme úplne od toho. Však VZN-KO sme v 

podstate neprijali. Takže. Teraz ale ide o to, či pokračovať v nejakej tej do výbery nového 

systému alebo čo s tým teda ďalej. Vlado, poraď niečo. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Možno ešte prídu nejaké body do mimoriadneho, sadol by som si k tomu ešte raz, nech sa teda 

nezosmiešňujeme. Mali sme už napadnuté prokurátorkou VZN-ko, aj parkovací systém, všetko. 

Ak niektorí poslanci chcú, aby sa to prešlo bod po bode a že to súhlasí alebo korešponduje so 

zákonom. Ja som za to, nech sa to odsúhlasí, ja som za to, aby sa parkovné vyberalo. A to je 

môj názor.  

 

 

 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Pokiaľ. Ja súhlasím s tým, čo povedal pán poslanec Hladík, ale znovu sa vrátim k tým 

financiám, keď odberieme od chýb systému a softwaru, súhlasím, ale už len, keď zoberieme 

parkovacie karty, zdá sa vám 7.000 EUR málo alebo veľa? Podľa mňa to málo nie je.  

Marcel Žák (poslanec) 

V podstate podľa mňa. Všetko je to aj o tom nastavení toho systému, pokiaľ my tam máme a 

nevyhovuje nám táto firma, ktorá nám tento systém ponúkla a prevádzkuje tak vyhľadajme 

firmu. Myslím, že pán Vávra má niečo alebo neviem niečo spomínal, že sú teda, alebo však 

musia byť. Existujú firmy, ktoré vedia takýto systém nastaviť podľa toho, aby tam tá polhodina 

zdarma bola, pokiaľ my toto budeme vedieť spraviť tak aj tie rezidentské karty potom majú 

zmysel. Predsa, keď nám nefunguje systém parkovania s tým, že nemáme žiadny postih, tak 

nám nefungujú ani rezidentské karty, viete, k tomu, že majú podporu, moment, že aj tých 

rezidentských kariet by bolo viacej, keby nám ten systém fungoval. Ja osobne nemám žiadnu. 

Mám 4 autá doma, ani jednu nemám. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pokiaľ som ja pochopil od pána prednostu, s tým, čo si povedal, súhlasím, ale firma sľúbila, že 

software nastaví v krátkej dobe, áno, dobre som pochopil. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Áno, však ja by som tiež. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pokiaľ to neurobia, tak, ako ste tu povedali, jeden, druhý, súhlasím s tým, oslovme iných, ale 

musíme mať pán prednosta, nejaký časový horizont, aby sme to tu o 3 mesiace to isté 

nepreberali. Áno, tieto chyby s parkovaním, takže chcem aj ja zajtra počuť firma, kedy dôjde 

ten software nastaviť. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja len doplním, že ja som s tým pánom rozprával dneska ráno, malo to byť do 15. februára, 

dneska 28. Hovoril, že je to, je to u ľudí, ktorí to, ktorí to riešia a že nevedel mi povedať, že či 

o deň, o 2, o 3, možno o týždeň, ale možno, možno zajtra, ja neviem. Takže ak súhlasím a ja s 

pánom poslancom, že akom a ako aj pán primátor spomínal, že ak nespĺňa túto podmienku, 

ktorú sme si dali a myslím si, že by nás nezavádzali, ak by to tak urobili, tak kľudne, nech sa to 

zruší. V poriadku, ale doteraz v podstate neprerábame na tom, tak, jak spomínal pán primátor, 

máme tam na rezidentských kartách, veď to bol ústretovosť pre obyvateľov mesta Šaštín-Stráže, 

že na každú rodinu boli 3 ŠPZ a keď to prerátam, tak je to 90 centov na rok, na 1 auto na rok 

90 centov. Bez toho, že by niekto niekoho postihoval alebo prenasledoval alebo pokutoval alebo 

neviem čo už. 
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Marcel Žák (poslanec) 

Áno, k tomuto sa vám viem vyjadriť. Takisto ten prvotný zámer, ktorý tam bol na parkovanie 

na námestí bol, že nám tam parkujú autá ľudí, ktorí chodia do práce. Toto bol. A teraz mi teda 

oponujete, že keď ja si kúpim rezidentskú kartu za 10 EUR, koľko ma stojí to parkovné na 12 

hodín počas smeny alebo ja neviem koľko, 15 hodín čo tam stojím. Keď mám za 10 EUR ročnú 

rezidentskú kartu? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

No pozor, to je 10 EUR sú len ZŤP a dôchodcovia.  

Marcel Žák (poslanec) 

Pardon 30, pardon, bral som to na 3 autá, pardon, takže 30 EUR, rozpočítajte si to na celý rok, 

že tam môže človek, ktorý tam príde a parkuje tam 15 hodín počas toho, čo je v práci, koľko 

mu to vychádza na deň? To je, to je smiešna suma. Áno, je. A čiže my sme s týmto nezabránili 

tomu parkovaniu, tomu dlhodobému parkovaniu, čo je ďalšia taká výhrada, s čím sme my išli 

do toho parkovania, že tam chceme zamedziť dlhodobému parkovaniu vozidiel na námestí, čiže 

aj s týmto by sme sa mali zaoberať, či nenastaviť systém, aj keď máš rezidentskú kartu, či si 

nezobrať ten lístok z toho systému? Ja neviem, akože treba to nastaviť, pokiaľ my chceme 

naozaj mať tam, mať tam poriadok a aby nám tam nestáli dlhodobo vozidlá na námestí, tak ten 

systém musíme nastaviť podľa všetkých týchto kritérií. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, ja by to videl úplne najjednoduchšie, aj úloha pre prednostu. Lebo tak toto je cez 

2 ruky, cez 3. Tá firma príde sem a požiadavky sa im dajú. Zvoláme poradu aj k tejto veci. To 

je dôležitá vec a firma načo robíme cez 3 ruky vyriešime to veľmi jednoducho. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán Vávra.  

René Vávra (poslanec) 

A ja by som sa chcel ešte, alebo chcel by som doplniť, že či by naozaj, keby sme si k tomu 

sadli, rozdebatovali to tak, či by sme tam nedokázali zasadiť tú hodinu zdarma, lebo ja som s 

týmto vlastne návrhom aj na začiatku stále apeloval a myslím si, že potom by sa to mohlo do 

toho zaplniť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nechajme to na potom naozaj ešte máme veľa bodov, už veľa hodín zamotávame sa, však preto 

som povedali, že urobme to takto. Špeciálne poradu k tomuto, dobre.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 
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Ja iba v krátkosti, ako Marcel, pán Žák povedal, že vlastne jeden z tých účelov bolo odstrániť 

autá dlhodobo stojace z námestia, tak tie teraz tie autá stoja pri Jedničke nonstop a hocikde inde 

po meste dlhodobo, čiže ten problém alebo tie autá sme roztrúsili po meste. A pozrite sa, koľko 

áut je pri jednotke. V noci, ráno. Poznámka. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Predsa sme o tom rozprávali, pani poslankyňa, myslím, že aj pán poslanec Sofka, síce sme o 

tom rozprávali, že postupná zonácia, áno, to je 1 vec, ale samozrejme, ja tie autá sledujem každý 

večer pred Jedičkou okolo desiatej hodiny. Niektoré sa uvoľnia, niektoré prídu, v podstate sú 

to tí zamestnanci, asi predpokladám do tých fabrík. To je jedna vec, druhá vec je to, že neni to 

len pred Jedničkou, tam to je viditeľné. Choď sa pozrieť do ktorejkoľvek ulice, každý má 3,4 

autá. Parkovacia politika viac ako katastrofa, takže to sú dlhodobé úlohy, ktoré nevyriešime 

dnes, to je jasné a neni to len v našej meste, viete dobre, že parkovať je, dneska je problém v 

každej obci, v každom meste, ale súhlasím, systematickými krokmi musíme postupovať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pokiaľ by sa vyriešilo parkovanie, tak určite by to bolo určitý prínos do mestskej kasy. V 

každom prípade, poviem len príklad, v Kyjove v nemocnici, keď som bol, tak za 50 korún , to 

sú 2 EUR, som parkoval celý týždeň priamo v nemocnici a tá nemocnica má z tohoto 5 000 000 

príjem ročne. Čo je už pekná suma. Vôbec im proste to nevadí, už aj keď tam bude týždeň, ale 

väčšinou tam týždeň nie sú, lebo dneska sú operácie také, že ťa po troch dňoch pustia domov, 

takže nevidím v tom problém, že by tam autá stáli dlhšie alebo nejak, ale pokiaľ by zaplatili aj 

tú rezidenčnú kartu, aj to je príjem. A otázka je, či to teda cudzím dávať tie rezidenčné karty 

alebo nie. Alebo v inej sume. Áno, rozobrať to tak, že ja neviem, by som sa vrátil k tomu, že 

by sme mali spraviť nejaký záver a nejaké uznesenie, ktorým by sme sa zaviazali k tomu, že by 

sme sa zišli a riešili to. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja ešte doplním, rezidentské karty pre cudzích je, sú 80 EUR, nie 30. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani Flajžíková. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja len sa chcem vyjadriť k tej zonácii. Pani Dalajková spomínala problém teda umiestnenia 

vozidiel pri hlavnej ceste, pri Bazilike v zóne vlastne, kde sa nachádza Jednička, bývalá 

reštaurácia. Ale veď to je tá istá cesta, vďaka ktorej sme mali v septembri problém a tam 

nemohli byť umiestnené tie, tie tabule na parkovanie. Či sa mýlim? 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Ešte raz, nepočul som dobre.  

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Veď projektovú dokumentáciu sme my nerobili, robil to dopravný inžinier a na základe 

projektovej dokumentácie dopravného inžiniera a teraz si myslím, že to bol pán Anoškin, ktorý 

to robí zase po celom Slovensku, tak na základe jeho projektovej dokumentácie boli osadené 

zonácie alebo teda tie značky, ktoré sú tam, takže to my sme neurčili, bavili sme sa o projekte. 

René Vávra (poslanec) 

No dobre a tzn. že je tam možnosť do budúcnosti to parkovné vyberať, dajme tomu pri tej či. 

Pri jednotke, áno.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak pri Jedničke tá v podstate je to ako parkovisko de facto, že.  

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Navrhujem pokračovať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

Nie je označené, ale je to tak pripravené, že tam tie autá parkujú a parkovali tam odjakživa. 

Takže potom tam by problém nebol dať tú tabuľu parkovisko. No neni, ale prosím. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Prosím vás, navrhujem, pokračujme ďalej a toto si necháme zvlášť na schôdzu, lebo to bude 

nekonečný príbeh, začneme. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

Prosím, teraz hovorím, spravme nejaký záver. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Dajme si na druhý týždeň schôdzu alebo piatok, veď to jedno, ja prídem a rozdiskutujeme si to, 

nech sa to nastaví. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, keď dovolíte, doplním ťa. Ja neviem, či už sme vám tú informáciu poslali, že 

16. 3. je stretnutie s riaditeľom bratislavskej vodárenskej, poslali sme tu, lebo to je to zo 

včerajška telefonát, takže 16. 3. ale ja viem, že niektorí budete ešte asi v práci, lebo je to 15:30, 

ale inak to bohužiaľ nešlo. Tak by som navrhol. Keď sa, keď sa stretneme k BVS ke, zároveň 

riešme toto súhlas. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Takže uzavrime to a zídeme sa toho 16. 3. O tej 15:30 alebo troška neskoršie. Ešte, páni 

poslanci tým, že sme VZN-ko neschválili, vlastne nemôžeme vyberať. Takže do tej doby, než 

to prejednáme, je to pasé, no. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Takže uzavrieme to, zakryjeme dopravné značenie a zakryjeme aj parkovací stojan a odstavíme 

ho. Dobre. S tým, že ale teda treba rátať s tým, že sú tam stále mesačné poplatky také, aké sú v 

zmluve. 

13/ Návrh - VZN č. 2/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Šaštín – Stráže  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže pokračujeme s bodom 13. Návrh všeobecného záväzného nariadenia 2/2024 o 

poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Šaštín-Stráže. Má k tomu niekto nejakú pripomienku? Ide 

o to, aby sa mohlo kontrolovať plnenie tej dotácie. Je to v podstate, aby to, aby tú dotáciu 

neprepili. 

Marcel Žák (poslanec) 

Nie, nie je to len o kontrole, ale je to o tom, aby sa mohli poskytovať dotácie aj v priebehu roka, 

tak nielen, nielen teda k jednému, k jednej výzve o dotácie, ale môže, môže si tento Občianske 

združenie alebo tá organizácia požiadať o dotáciu opakovane počas priebehu roka. 

Buď si požiada o dofinancovanie tej pôvodnej alebo nejakú inú, iný predmet činnosti alebo teda 

inú, inú potrebu, ktorú v priebehu toho roka budú potrebovať.  

Ing. Lucia Flajžíková(poslankyňa) 

Alebo niekomu sme neposkytli, neschválili vlastne peniažky na začiatku roka tak, aby mal aj v 

priebehu roka opätovne šancu požiadať o tie peniaze. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Poprosím poslancov, aby sa oboznámili s predloženým návrhom uznesenia v elektronickej 

podobe. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Šaštín-Stráže č. 2/2024 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Šaštín-Stráže  prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 289/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Sa uznáša 
na Všeobecne záväznom nariadení č. 2/2024 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu mesta Šaštín – Stráže. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

14/Návrh – Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Šaštín-Stráže 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 14. Návrh zásady hospodárenia a nakladania majetkom mesta Šaštín-Stráže. Kto má k 

tomu pripomienku? Pán Žák. 

Marcel Žák (poslanec) 

Ja by som chcel doplniť v odstavci 2 čl. 13. druhej vety, ktorej znenie som vám aj predložil. A 

tá veta by znela. Správa hlavného kontrolóra obsahuje výsledky kontroly prevodov 

nehnuteľného majetku mesta za predchádzajúci kalendárny kalendárny rok, ktorého všeobecná 

hodnota majetku prevýšila 20.000 EUR, a to do 60 dní od uplynutia kalendárneho roka. Obec 

zverejní výsledky tejto kontroly do 30 dní po predložení správy o výsledkoch kontroly aj na 

úradnej tabuli a webovom sídle mesta. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Má ešte niekto niečo. Zahlasujeme? No, pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Teraz budeme hlasovať za návrh, ktorý predniesol pán Žák, preto odovzdávam späť slovo 

pánovi zástupcovi. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže hlasujeme  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Teraz hlasujeme za návrh ako celok, pani predsedkyňa. 



  

89 
 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Teraz budeme hlasovať vlastne za návrh upravený v zmysle požiadavky pána Žáka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže hlasujeme 

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. poslanca Marcela Žáka na doplnenie ods. 2 

článku 13 Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Šaštín-Stráže o druhú prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 290/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
doplnenie ods. 2 článku 13 Zásad hospodárenia a nakladania s 

majetkom mesta Šaštín – Stráže o druhú vetu, ktorá znie: 

 

Správa hlavného kontrolóra obsahuje výsledky kontroly 

prevodov nehnuteľného majetku mesta za predchádzajúci 

kalendárny rok, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 

20 000 eur, a to do 60 dní od uplynutia kalendárneho roka; obec 

zverejní výsledky tejto kontroly do 30 dní po predložení správy 

o výsledkoch kontroly aj na úradnej tabuli a webovom sídle 

mesta. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

 

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

Mesta Šaštín-Stráže prijalo, 

 

 
Uznesenie MsZ č. 291/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v súlade s §18 d) ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom Mesta Šaštín-Stráže. 

 

Hlasovanie:  
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Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

 

15/Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1916/84 v k.ú. Šaštín – diel 

2 parc.č. C-KN 1808 vo výmere 9 m2 v k.ú. Šaštín. 

 Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 15. Návrh na prevod časti mestského pozemku parcelné číslo CKN 1916/84 v katastrálnom 

území Šaštín diel 2 pracovné číslo CKN 1808 vo výmere 9 m v k.ú. Šaštín. Má k tomu niekto 

niečo? Pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe. Poprosím o oboznámenie sa s 

predloženým návrhom. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie 

menovanému prijalo, 
 

 
Uznesenie MsZ č. 292/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  odpredaj z dôvodov osobitného 

zreteľa,  časti mestského pozemku  parc. č. C-KN 1916/84  

v celkovej výmere 311m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. 

Šaštín vedenom na LV 2045 pre obec Šaštín – Stráže, okres 

Senica –  diel 2 parc.č. C-KN 1808 vo výmere 9 m2, druh 

pozemku zastavaná plocha, v zmysle geometrického plánu č. 

16/2023 vypracovaného Ing. František Pos – Geodetické 

činnosti, Štefanov č. 161, úradne overeným OÚ Senica, 

katastrálny odbor dňa 21.09.2023 pod č. G1-596/2023 Jánovi 

Farkašovi,  bytom Bratislava, Furdeková 11. 

Cena pozemku sa stanovuje na 50,- € za m2. Vzhľadom ku 

skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku mesta 

neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 
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s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú 

hodnotu prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým 

posudkom. 

Kupujúci zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

návrh na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. 

Náklady na vypracovanie  kúpnej zmluvy  znáša kupujúci. 

Sumu za odkúpený pozemok  kupujúci vyplatí Mestu Šaštín-

Stráže do 3 dní po  podpísaní kúpnej zmluvy  poštovou 

poukážkou alebo bankovým prevodom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

kupujúci je vlastníkom pozemku parc.č. C-KN 1808 v k.ú. 

Šaštín a rozostavanej rekreačnej chaty, ktorá je na ňom 

postavená, pričom prevádzaný pozemok tvorí  časť 

zastavaného pozemku, pozemok nadobúdateľ užíva, nie je 

predpoklad, že by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre 

vlastné potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie 

pozemku nie je možné predpokladať, že by o pozemok prejavil 

záujem iný záujemca. Jedná sa o zosúladenie užívacieho stavu 

s majetkovoprávnym stavom.  V zmysle Zásad hospodárenia 

s majetkom obce ide o prevod nehnuteľného majetku mesta 

s malou výmerou a nízkou hodnotou. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

 

16/ Návrh na prevod časti mestského pozemku parc. č. E-KN 589/78 v k.ú. Stráže nad 

Myjavou –novovytvorené parc.č. C-KN 1403/10 vo výmere 25m2, C-KN 1403/11 vo 

výmere 24 m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 16. Návrh na prevod časti mestského pozemku parcelné číslo E-KN 589/78 v k.ú. Stráže 

nad Myjavou –novovytvorené parc.č. C-KN 1403/10 vo výmere 25m2, C-KN 1403/11 vo 

výmere 24 m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou. Má niekto k tomu pripomienku. Ak nie pani 

predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s 

predloženým návrhom.  
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať 

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie 

menovanému prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 293/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  odpredaj z dôvodov hodných 

osobitného zreteľa  časti mestského pozemku  parc. č. E-KN 

589/78  v celkovej výmere 3ha 7397m2, druh pozemku ostatná 

plocha, v k.ú. Stráže nad Myjavou vedenom na LV 3064 pre 

obec Šaštín – Stráže, okres Senica –  novovytvorené parc.č. C-

KN 1403/10 vo výmere 25m2, druh pozemku záhrada, C-KN 

1403/11 vo výmere 24 m2, druh pozemku, v zmysle 

geometrického plánu č. 71/2023 vypracovaného Mário Antálek 

geodetické práce, Brodské 817, úradne overeným OÚ Senica, 

katastrálny odbor dňa 11.08.2023 pod č. G1-548/2023 

Ladislavovi Bolebruchovi ml.,  bytom Šaštín – Stráže, Domky 

1351.  

Cena pozemku sa stanovuje na 20,- € za m. Vzhľadom ku 

skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku mesta 

neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 

s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú 

hodnotu prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým 

posudkom. 

Kupujúci zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

návrh na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. 

Náklady na vypracovanie  kúpnej zmluvy  znáša kupujúci. 

Sumu za odkúpený pozemok  kupujúci vyplatí Mestu Šaštín-

Stráže do 3 dní po  podpísaní kúpnej zmluvy  poštovou 

poukážkou alebo bankovým prevodom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

kupujúci je vlastníkom pozemku parc.č. E-KN 79 v k.ú. Stráže 

a hospodárskeho objektu, ktorý je na ňom postavený, pričom 

prevádzané pozemky tvorí  časť oploteného pozemku, 

pozemok nadobúdateľ užíva a stará sa oň, nie je predpoklad, že 

by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre vlastné potreby, 

vzhľadom na charakter a umiestnenie pozemku nie je možné 

predpokladať, že by o pozemok prejavil záujem iný záujemca. 

Jedná sa o zosúladenie užívacieho stavu s majetkovoprávnym 

stavom.  V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom obce ide 

o prevod nehnuteľného majetku mesta s malou výmerou 

a nízkou hodnotou. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  
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Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

17/ Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. E-KN 589/78 a 589/33 v 

k.ú. Stráže nad Myjavou – novovytvorená parc. č. C-KN 1274/1 vo výmere 161 m2 a C-

KN 1274/3 vo výmere 8m2 v k.ú. Stráže nad Myjavou. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 17. Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku p. č. 589/78, a 589/33 v 

katastrálnom území Stráže novovytvorená parcela 1274/1 vo výmere 161 m² a C-KN 1274/3 

vo výmere 8 m² v katastrálnom území stráže nad Myjavou. Má k tomu niekto pripomienku? Ak 

nie, prosím pani predsedkyňu? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s 

predloženým návrhom.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie 

menovanému prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 294/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  zámer odpredaja z dôvodov 

hodných osobitného zreteľa časti mestského pozemku: 

-  parc. č.  E-KN 589/33  v celkovej výmere 276m2, druh 

pozemku ostatná plocha, v k.ú. Stráže nad Myjavou vedenom 

na LV 3064 pre obec Šaštín – Stráže, okres Senica   - diel 1 

novovytvorenej parc.č. C-KN 1274/1 vo výmere 26 m2, druh 

pozemku záhrada a diel 2 novovytvorenej parc.č. C-KN 1274/3 

vo výmere 2 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie,  

- parc. č.  E-KN 589/78  v celkovej výmere 37 376m2, druh 

pozemku ostatná plocha, v k.ú. Stráže nad Myjavou vedenom 

na LV 3064 pre obec Šaštín – Stráže, okres Senica  –  diel 3 

novovytvorenej parc.č. C-KN 1274/1 vo výmere 135 m2, druh 

pozemku záhrada a diel 4novovytvorená parc.č. C-KN 1274/3 

vo výmere 6 m2, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, 

v zmysle geometrického plánu č. 45644900-132/2023 

vypracovaného GEODESY SLOVAKIA, s.r.o. Koválov 120 

úradne overeným OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 15.12.2023 

pod č. G1-937/2023 Otovi Havlíčkovi,  bytom Šaštín – Stráže, 

Domky 1372. 
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Cena pozemku sa stanovuje na 9,99 € za m2, v zmysle 

uznesenia MsZ č. 192/2023 zo dňa 20.09.2023. Vzhľadom ku 

skutočnosti, že celková hodnota prevádzaného majetku mesta 

neprevyšuje 3.000,- € na základe preukázateľného porovnania 

s obdobným majetkom mesta, nie je potrebné všeobecnú 

hodnotu prevádzaného majetku mesta stanoviť znaleckým 

posudkom. 

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

kupujúci je vlastníkom pozemku parc.č. 1273, 1274/2, pričom 

prevádzaný pozemok tvorí  časť oploteného pozemku, o 

pozemok sa stará, nie je predpoklad, že by pozemok mesto 

v budúcnosti užívalo pre vlastné potreby, vzhľadom na 

charakter a umiestnenie pozemku nie je možné predpokladať, 

že by o pozemok prejavil záujem iný záujemca. V zmysle 

Zásad hospodárenia s majetkom obce ide o prevod 

nehnuteľného majetku mesta s malou výmerou a nízkou 

hodnotou. 

 

      

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

18/  Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku parc. č. C-KN 1245/3 a E-KN 

212/4 a 1442/5 1 / 219 v k.ú. Šaštín – novovytvorená parc.č. C-KN 1282/4 vo výmere 151m2 

a parc.č. C-KN 1245/5 vo výmere 8 m2 v k.ú. Šaštín 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 18. Návrh na zámer prevodu časti mestského pozemku p. č. C-KN 1245/3 a E-KN 212/4 a 

1442/5 1 / 219 v k.ú. Šaštín – novovytvorená parc.č. C-KN 1282/4 vo výmere 151m2 a parc.č. 

C-KN 1245/5 vo výmere 8 m2 v k.ú. Šaštín. Má niekto pripomienku? Ak nie pani predsedkyňa? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe. Poprosím o oboznámenie sa s ním. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie 

menovaným prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 295/2024 
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Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  zámer odpredaja z dôvodov 

osobitného zreteľa,  časti mestského pozemku  parc. č. C-KN 

1245/3  v celkovej výmere 2752m2, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie, v k.ú. Šaštín vedenom na LV 3877 pre obec 

Šaštín – Stráže, okres Senica –  diel 2 parc.č. C-KN 1245/5 vo 

výmere 8 m2, druh pozemku zastavaná plocha, časti mestského 

pozemku  parc. č. E-KN 212/4  v celkovej výmere 3 ha 

8887m2, druh pozemku ostatná plocha, v k.ú. Šaštín vedenom 

na LV 3877 pre obec Šaštín – Stráže, okres Senica –  diel 1 

parc.č. C-KN 1282/4 vo výmere 4 m2, druh pozemku zastavaná 

plocha, časti mestského pozemku  parc. č. E-KN 1442/5  

v celkovej výmere 3333m2, druh pozemku trvalý trávny porast, 

v k.ú. Šaštín vedenom na LV 3877 pre obec Šaštín – Stráže, 

okres Senica –  diel 3 parc.č. C-KN 1282/4 vo výmere 147m2, 

druh pozemku zastavaná plocha, v zmysle geometrického 

plánu č. 45644900-002/2024 vypracovaného GEODESY 

SLOVAKIA, s.r.o., so sídlom Koválov 120, úradne overeným 

OÚ Senica, katastrálny odbor dňa 15.01.2024 pod č. G1-

19/2024 Romanovi Vrtalovi a manž. Simone,  bytom Šaštín – 

Stráže, Na pažiti 707. 

Cena pozemku sa stanovuje na 20,- € za m2. Všeobecná cena 

majetku mesta bola stanovená znaleckým posudkom 

vypracovaným Ing. Stanislavom Cákom pod č. 17/2024 na 

1667,91€.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že 

kupujúci sú vlastníkmi susedného pozemku parc.č. C-KN 

1281/1 v k.ú. Šaštín.  O pozemok sa nadobúdatelia starajú, nie 

je predpoklad, že by pozemok mesto v budúcnosti užívalo pre 

vlastné potreby, vzhľadom na charakter a umiestnenie 

pozemku nie je možné predpokladať, že by o pozemok prejavil 

záujem iný záujemca. V zmysle Zásad hospodárenia 

s majetkom obce ide o prevod nehnuteľného majetku mesta 

s malou výmerou a nízkou hodnotou, uskutočnenie inej formy 

prevodu by bolo nehospodárne. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

 

19/ Návrh na prevod mestského pozemku parc. č. C-KN 1486 v k.ú. Šaštín vo výmere 

455m2. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 19. Návrh na prevod mestského pozemku parcelné číslo 1486 v katastrálnom území Šaštín 

vo výmere 455 m2. Má niekto nejakú pripomienku k tomu? Ak nie, pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Dvadsiatka, áno, návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o 

oboznámenie sa s ním.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie 

menovanému prijalo, 

Uznesenie MsZ č. 296/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle § 9a ods. 15 písm. b/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  odpredaj mestského pozemku  

parc. č. č. C-KN 1486  v celkovej výmere 455m2, druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie, v k.ú. Šaštín vedenom 

na LV 2045 pre obec Šaštín – Stráže, okres Senica Petrovi 

Trvalcovi,  bytom Šaštín – Stráže, Komenského 1046. 

Cena pozemku sa stanovuje na 24,23 € za m2, v zmysle 

uznesenia MsZ č. 192/2023 z 20.09.2023 Všeobecná cena 

majetku mesta bola stanovená znaleckým posudkom 

vypracovaným Ing. Robertom Kudláčom č. 52/2023 na 

11 024,65€.  

Kupujúci zaplatí náklady na vklad do katastra nehnuteľnosti, 

návrh na vklad do katastra nehnuteľností podáva kupujúci. 

Náklady na vypracovanie  kúpnej zmluvy  znáša kupujúci. 

Sumu za odkúpený pozemok  kupujúci vyplatí Mestu Šaštín-

Stráže do 3 dní po  podpísaní kúpnej zmluvy  poštovou 

poukážkou alebo bankovým prevodom. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

20/ Návrh na schválenie začatia obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024 Územného 

plánu mesta Šaštín – Stráže v k.ú. Stráže nad Myjavou. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 20, návrh na schválenie začatia obstarávania zmien a doplnkov číslo 1/2024 územného 

plánu mesta Šaštín-Stráže v katastrálnom území Stráže nad Myjavou. Má k tomu niekto nejakú 

pripomienku? Ak nie pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o oboznámenie sa s ním.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať.  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj mestského pozemku nižšie 

menovanému prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 297/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

začatie obstarávania Zmien a doplnkov č. 1/2024 

Územného plánu mesta Šaštín – Stráže  v k.ú. Stráže nad 

Myjavou. 

Zmena bude riešiť umiestnenie blokov bývania 

v rodinných domoch (lokalita 1 a 2) na pôvodnej 

poľnohospodárskej pôde.  Financovanie  Zmien 

a doplnkov ÚPN bude výhradne žiadateľmi o zmenu, 

formou zmluvy o financovaní.  

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, 

p. Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila 

Menšíková, p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. 

Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, 

p. Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, 

Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová 

  
 

Proti: 0   Zdržali sa: 0 

 

21/ Návrh na zámer prevodu mestského majetku: pozemkov parc.č. C-KN 418/1, 418/2, 

419, 420/1, 420/2, 420/4 v k.ú. Šaštín a stavieb: rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 

418/2, garáž na pozemku parc.č. 419, hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 v 

k.ú. Šaštín. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

21. Návrh na zámer prevodu mestského majetku, pozemkov parcené číslo 418/1, 418/2, 419, 

420/1, 420/2, 420/4 k.ú. Šaštín stavieb, rodinný dom číslo 569 pozemku parcené číslo 418/2, 

garáž na pozemku parcelné číslo 419, hospodárska budova na pozemku parcené číslo 420/2 

K.Ú. Šaštín. Má pripomienku niekto k tomu. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Ja mám pripomienku k tomuto bodu. A chceli by sme to urobiť obchodnou verejnou súťažou. 

Nie priamym predajom ale obchodnou verejnou súťažou..  

Ing. Gabriela Baďurová – (vedúca stavebného úseku) 

Rodinný dom. Pán Obšivan. Pani Černová. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Poprosím pána prednostu, aby nám ukázal, v akom stave tá budova je. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Toto je strecha zhnitá, kompletne zateká po celej ploche, na vrchu je eternit, samozrejme 

nebezpečný materiál. Toto je okolie domu. Takto sa tam svieti všade. Takto to vyzerá z 

exteriéru. Dvor, sklepy celé zatopené. Elektrika zdevastovaná, funkčný iba 1 elektromer, druhý 

na podružný. A je tu znalecký posudok, myslím na 55.000 EUR.  

Marek Šedivý (poslanec) 

Však pán prednosta, ja vám to neberiem. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ale ja nehovorím, že ja nič nehovorím, ja len tak, akože tak. 

 

Marek Šedivý (poslanec) 

Akože ja si myslím, že pán Obšivan určite nebude mať peniaze na to, aby to on zveľadil a keď 

sa to predá obchodnou verejnou súťažou, tak získame viacej peňazí a určite niekto lepšie prerobí 

a nebude taká opacha v meste. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

V poriadku. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Nájomníkom sme ponúkali raz byt, odmietli môžeme im ponúknuť ešte raz, keď budú chcieť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Prepáč, pán poslanec, navrhuješ verejnú obchodnú súťaž. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Verejnú obchodnú súťaž. A potom ešte vysporiadať tých spodných nájomníkov. 

Nakoľko s ním mávali veľmi problémy doteraz sú neplatia za elektriku, treba to nejak riešiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Spory, spory okolo elektriky naozaj sú veľké. Ja už som to hovoril minule, naozaj myslím, že 

mi to aj potvrdia aj ostatní. Denne 7 telefonátov od pána Obšivala esemesiek do noci. Problémy 

riešime to, vadíme sa tu skoro každé ráno s nájomníkmi rómskeho pôvodu, aj keď teda časť 

finančných splácajú, ale je tam nejaký dlh, hovorím tuším o 200 EUR, áno, za nejaký 

nedoplatok, koľko? 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

500.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

500, pardon, 500. Takže naozaj je to extrémne problematická budova, či po stránke technickej 

alebo teda po stránke nájomníkov. Takisto pánovi Jozefovi Danielovi, ktorý je na vozíku, už 

sme ponúkali do zariadenia. Áno, myslím, že by bolo aj najlepšie. Takže ja to nechcem 

komentovať, lebo ja som si naozaj s tým užil za posledné mesiace veľmi veľa, takže išlo len o 

prezentáciu technického stavu tej budovy, ktorý ste tam neboli, alebo to nevideli preto tie 

fotografie aby ste boli v obraze, ale je na vás nejakým spôsobom teda, či budova zostáva. 

Investujeme do nej, lebo ju je tam treba veľmi vážnych problémov riešiť, technických alebo 

teda predaj formou takú, akú navrhol pán poslanec Šedivý, je to, páni poslanci, nech sa páči. 

Rozprávajte o tom. 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani Menšíková. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Ja by som teda chcela, keď je to teda v súvislosti s touto pani Černovou, požiadať, že ja som aj 

písala teda mail, že akým spôsobom, že či sa nejako, nejakým spôsobom postupuje, aby sme 

im pomohli, lebo jednoducho naozaj ten nedoplatok za tú elektriku je tam vysoký. Oni teda 

písali, vlastne aj nám ste poslali teda ten list a jednoducho sú tam teda obyvatelia aj dolného 

poschodia, aj horného, že či teda už je to nejako riešené, lebo proste treba než sa toto všetko 

porieši oni tam musia bývať, áno, že čím vieme nejako pomôcť, aspoň aby sa zlepšili. Ja som 

tam bola sa aj pozrieť u nich. Naozaj je to teda takýto katastrofálny stav. A teda bývať v takom 
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dome. Ja si teda neviem predstaviť, že či im vieme teda aspoň pomôcť alebo či teda už ste 

nejako riešili, že teda tí spodní nájomníci, ktorí tam sú, pán Daniel a ten druhý pán Daniel, 

myslím, že tak sa volá Rasťo a ten pán Jozef, že či teda to mesto pomáha riešiť týmto tej pani 

Černovej nejak ten nedoplatok. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Lebo tam nejde o nedoplatok pani Černovej. Áno, ale teda sporia sa, že kto áno, či teda 

nájomníci zdola alebo zhora, ale bohužiaľ, hodiny sú na, pokiaľ by som zle povedal opravte 

ma, na pána Obšívana. Takže vlastne nedoplatok chodil naňho. Áno, pokiaľ teda viem a čo je 

podpísané na papieri, pán Rastislav, Daniel mu dal 200 EUR, ale teraz spolu s Jozefom 

Danielom dávajú mesačne koľko? 80, 80 EUR alebo by mali dávať? Pán Obšivan potvrdil, že 

posledné, neviem, 4 mesiace, že áno, že tých 80 EUR dávajú, ale v podstate nastáva spor kvôli 

tomu nedoplatku, ale nie je to len otázka nedoplatku, tam tie spory sú denné doslova denné, sú 

tam problémy. Nechce sa mi to ani opakovať, lebo bolo to veľmi veľa, ale súhlasím, pani 

poslankyňa, s tým, že 1 vec je predaj tej budovy, ale je tu aj akýsi sociálny aspekt zo strany 

mesta, že musíme zvažovať s tým, keby sa to aj predalo verejnou súťažou, ako tým ľuďom 

pomôcť? A to je bod 2, ktorý je takisto veľmi dôležitý, takže musíme riešiť tento závažný 

problém. Videli ste teda fotografiách, že tá budova je doslova katastrofickom stave alebo životu 

nebezpečné? Poviem to otvorene a druhý aspekt je ten, ako si povedala, ten sociálny, že musíme 

im ponúknuť alebo pokúsiť sa zabezpečiť nejaké bývanie? Je pravda, že na tom dolnom 

poschodí ich pribúda, lebo pánovi Danielovi, keďže už mal stabilné bývanie, požiadal o 

ďalšieho syna z ústavu. Takže aj na tú kapacitu dvojizbového bytu, lebo 2,5 izbového bytu ich 

tam pribúda. Takže to riešení naozaj bude veľmi, veľmi ťažký, ale fakt je ten, že vychádzajme 

z toho, pokiaľ by sa tam stal akýkoľvek úraz, akýkoľvek problém. Strecha spadne, vidíte, tá 

strecha je extrémne nebezpečná, znovu ten problém padá na naše hlavy. 

 

 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Preto žiadam, aby sme teda naozaj sa snažili hľadať alebo teda zodpovední pracovníci hľadali 

nejaké to riešenie, ako teda tam zabezpečiť, aby oni teda bývali buď dôstojnejšie alebo teda im 

poskytnúť niečo, čo, v čom by bývali dôstojne a aby teda vlastne mohli žiť na úrovni. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Alebo ja som navrhol tú verziu, ale myslím niektorý z vás, neviem kto, boli ste proti, že za teda 

predaj tohoto domu. Akúkoľvek formou, áno, akoukoľvek formou, že by sme zakúpili ten dom 

v Zápotočnej ulici, ktorý, čo som sa ja získaval informácie, možno by bol adekvátne tej cene 

ako mestský dom, áno, ako mestský dom a presťahoval ich tam. To by bolo 1 riešenie alebo 

potom riešenie druhé mobilné domy. 
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Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ktorý dom na Zápotockej ulici. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Od križovatky asi piaty, je tam stále reklama reality. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa)  

To je druhý od križovatky a ten dom stojí okolo 100 000 a my tento predáme za 55. A pozor, 

tu bol návrh verejnú súťaž 50. Pani poslankyňa, 55 je znalecký posudok. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prosím pani Dalajková. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ak by sme to predali teda vrchným pani Černovej, máme vyriešenú otázku, že čo by sme potom 

urobili so spodnými nájomníkmi? Lebo my tam. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, nejako si stále nerozumieme, tu sa mňa pani poslankyňa Menšíková pýta, ako 

ich vyriešime? Toto bol len návrh, daj návrh, ty, ja som povedal návrh na základe toho, čo 

povedala pani poslankyňa Menšíková, hodíme tých ľudí na ulicu alebo bude snaha sa postarať, 

pokiaľ je naša snaha sa postarať. Nech sa páči, daj návrh, ja som predsa povedal, že môj návrh 

na zakúpenie domu, sme vtedy povedali, že nie, áno, dobre, v poriadku, tak dajte im návrh.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Napr. môžeme im ponúknuť sociálny byt, ak sa uvoľní na meste, aj to je jedna z možností. 

Investovať do ďalšej starej budovy a neviem, akože toto nemusíme dneska riešiť, ale aj to je 

asi jedna z možností. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, to je vážna vec. Ja som rád, toto považujem za dôležitejšie dnes riešiť ako kedykoľvek 

inokedy, pretože je to vážny problém a ja či prednosta, ja, pán Fiala sa s tým denne zaoberáme, 

je to tak, denne tam riešime problém, denne ešte aj mestská hliadka. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja vám verím, môžem sa ešte k tomuto vyjadriť? Dostali sme teda sťažnosť od pána Obšivana, 

čo tam bolo za tento nedoplatok elektriny a mne osobne prišiel mail, že pán prednosta čaká odo 

mňa toto, citujem, čakám od vás návrh na riešenie, potom ďalšia citácia. Je to na vás, ako ďalej, 

čo mne z predsedkyne komisie vyplýva, ja mám dávať návrh, ako riešiť tento problém? Tuto 

je.  
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pani poslankyňa, ja som ti ho teraz dal a nesúhlasila si. Tak ja už neviem, čo mňa chceš. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ale trebars, ja som povedala, keď sa zvolá sociálna a bytová komisia, zasadne môžme sa tou 

otázkou zaoberať. Nebol žiadny materiál, ani nič. Alebo ja som majiteľ budovy, aby som napr. 

ešte z možností môžem ešte. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ty rozprávaš tak ako keby si o probléme Černová, Obšívan a Daniel nepočula ja ťa nechápem. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja som povedala, že ak budú prichystané materiály a zvolaná komisia. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Aké materiály.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Na sociálnu komisiu, napr. uznesenie, tu sú problémy, tak sa riešia problémy na komisii. Áno, 

ja beriem, že nemôžu bývať, ale toto ja som nedostala. Jasom dostala podnet a otázku a je to na 

vás. Napr. jedno z riešení by možno bolo rozdeliť elektromer. Nech má každý svoj. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale dobre, ale keď tam dáme ďalšie hodiny, tak to sú ďalšie náklady, keď tam tí moment, 

moment. Je to 1 z riešení a že s pani poslankyňami s tebou som o tom rozprával. Môžeme 

požiadať západoslovenskú energetiku, my nedávame hodiny, elektrárne dávajú hodinu, ktorý, 

čo neni lacná položka. Takže ja potrebujem nejaký návrh pani poslankyne, keď poviete príklad, 

uvádzam, nepredá sa, investuje sa, dajú sa samostatné elektromery, naprosto súhlasím, ale 

upozorňujem, že je to investícia, to je celé. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja doplním pána primátora. Veď každý má svoj merák, 1 je hlavný druh, je podružný, každý 

vie, koľko majáku spotrebu a koľko má zaplatiť, ale prechádza to cez hlavný merák a to je pán 

Obšivan a potom je tam pán Daniel, tak nechytajme sa za slovíčka a potom je tam pán Rasťo. 

Ten vytvára spotrebu v elektrickej energii takmer za 80 EUR mesačne a pritom pán Obšivan 

len za 30. Cez to všetko pán Obšivan je povinný platiť elektriku aj za nich, lebo je hlavný a ak 

by on nezaplatil, dobre, no veď ale riešiť, však nech sa páči, nech sa to vyrieši, ale ja vám 

poviem, ako sa to má vyriešiť, na to treba revízáka. Revíziu na to nikto nespraví, na tú elektriku, 

na tú elektriku, ktorá tam je a na základe bez revízie platnej sa nedajú namontovať ďalšie 

hodiny. Takže sme to riešili poddružným merákom. Aj ten stál mesto 700 EUR. Ale je to len o 
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tom teda, aby povinný pán Daniel, Rasťo, my máme dohodu, však tu sa stretáme tak, ako pán 

primátor spomínal, niekoľko, niekoľkokrát, nechcem povedať do týždňa. Ja už mám okolo toho 

celý blok po rozpisoch. Odpisuje sa každý mesiac spotreba elektrickej energie a pán Daniel mi 

sľúbil, že vždy bude platiť v mesiaci, uvádzam príklad desiateho, ale nedodržuje svoje platby a 

všetko necháva na pána Obšivana. Pritom ten dlh, ktorý tam narastie, ak sa, ak bude po roku 

odpočet, tak znovu naskočí minimálne o 500 EUR, ak kto to vyrieši? Ako však dobre, dajte 

riešenie, že či zainvestovať do toho 15, 20 000 a potom, potom robme. Ale ja som tu tiež 

nezapočul žiadne, žiadny návrh. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Vlastne však majú snáď nejakú teda zmluvu s mestom, títo dolní nájomcovia majú tam teda 

nejaké. Nejaké podmienky. Majú, ale ja som nejaké práva, povinnosti, sú tam nejaké 

podmienky, že musí platiť, ak nie, no tak potom akože. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, ale problém je, rýchlo zopakujem, hodiny sú na pani Černovú, áno? Takže doplatky, 

nedoplatky chodia len na to meno, to je za prvé, za druhé, ja to som opomenul, tu ten dôležitý 

fakt, že v tomto stave, ako tá elektrika je, nám na to nikto ani revíziu nechce spraviť, takže 

nielen hodiny, keď dajú Západoslovenská energetika nové, aby sme ich odčlenili, áno, 

definitívne, ale treba rekonštruovať tú. Nehovoriac o skrini aj rozvodoch, lebo tie sú v 

katastrofickom stave, doslova nebezpečnom, mám pravdu. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

A nielen to. Tam zateká, tzn. Že žiadny revízák vám tomu nedá revíznu správu, takže to je 

nefunkčné, museli by ste aj strechu opraviť kompletne. 

 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja iba myslím, že pani Menšíková povedala a akože ak neplnia podmienky zmluvy, tak treba to 

riešiť a toto riešia zamestnanci. Ja ak dostanem podnet a materiál. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Toto my pani poslankyne nerozprávame to od vás nikto nechce, my nechceme od vás. My 

chceme len vedieť, či predať, investovať a následne, čo s tými ľuďmi? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dobre, poďme ďalej, lebo nedôjdeme dokonca návrh je od pána, aby sa to predalo verejnou 

obchodnou súťažou. Takže. No budeme hlasovať, pani predsedkyňa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Prepáčte, vy iba jednu vetu poviem. Rodina Černová tam býva koľko? 54 rokov. Ja viem, dobre, 

ja, ja sám tvrdím to isté, že peniaze sú peniaze, ktoré sú dôležité, ale mali by sme trošku hľadieť, 

aj páni poslanci poslankyne na to, že tí ľudia tam bývajú 53, 4 rokov. A keď to predáme 

verejnou súťažou, to je môj názor, čo skončia na ulici po 53 rokoch? Je to iný môj názor. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dám návrh, aby sme najprv hlasovali teda o tom, tak, ako to je dané v tom bode 23.  

Podľa toho, či to odsúhlasíme alebo neodsúhlasíme. Vrátime sa k tomu návrhu. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Nie, lebo najskôr musíme hlasovať o zmenu a ak, ak by eventuálne prešla zmena, tak tým 

pádom potom. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak už nemusíme hlasovať o tom druhom. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Budeme hlasovať za ten.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Buď jedno alebo druhé. Takže hlasujeme najprv o návrhu pána Šedivého. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Takže páni poslanci, poprosím vás, oboznámením sa návrhu, Marek, poprosím o prednesenie 

daného návrhu. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Tak Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážoch návrh uznesenia v bode čísla 23, návrh na zámer 

prevodu mestského majetku pozemkov parcele číslo C-KN 418/1, 418/2, 419, 420/1, 420/2, 

420/4 v k.ú. Šaštín a stavieb rodinný dom číslo 569 na pozemku parc. č. 418/2, garáž na 

pozemku parc. č. 419, hospodárska budova na pozemku parc. č. 420/2 v k.ú. Šaštín. Mestské 

zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážoch žiada primátora mesta Ing. Radovana Prsteka za A, aby 

mestský majetok pozem par pozemky, parcela číslo C-K N 418/1, 418/2, 419, 420/1, 420/2, 

420/4 v k.ú. Šaštín a stavieb rodinný dom číslo 569 na pozemku parc. č. 418/2, garáž na 

pozemku parc. č. 419 hospodárska budova na pozemku parc. č. 420/2 v k.ú. Šaštín bol predaný 

formou obchodnou verejnou súťažou. Bod B zahrnúť informácie o aktuálnych platobných 

platbách, nájomných zmluvách a povinnostiach vysporiadať sa s nájomníkmi do podmienok 

pre pripravené obchodnou verejnou súťažou. Všetko. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Majú k tomu niekto pripomienky k tomuto návrhu? Nemá? Pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Prednesený návrh bol od pána poslanca. Tak kľudne môže prebehnúť hlasovanie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dobre, takže hlasujeme. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom p. poslanca Mareka Šedivého na odpredaj 

rodinného domu s.č. 569 s priľahlými pozemkami, garážou a hospodárskou budovou obchodnou 

verejnou súťažou  prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 298/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Žiada 
primátora mesta, Ing. Radovana Prsteka,  

a/ aby mestský majetok – pozemok parc.č. . č. C-KN 418/1,     

418/2, 419, 420/1, 420/2, 420/4 v k.ú. Šaštín a stavby rodinný 

dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2, garáž na pozemku parc.č. 

419, hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2 v 

k.ú. Šaštín bol predávaný formou obchodnej verejnej súťaže 

b/zahrnúť informáciu o aktuálne platných nájomných 

zmluvách a povinnosti vysporiadania sa s nájomníkmi do 

podmienok pre pripravovanú obchodnú verejnú súťaž. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 5  Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel Žák,   p. Jana Dalajková 

Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý,  

 

Proti: 4 Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová, Mgr.  

Ľudmila Menšíková, Bc. Dušan Waldecker 

   

Zdržali sa: 1 p.Vladimír Sofka 

 

 

     Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

8, ja mám 9 ľudí a pán Waldecker, vy ste ako hlasovali? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Proti.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 
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Za 4, 4 proti, jeden sa zdržal . 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže prejdeme k pôvodnému návrhu. Pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máme byť predložený v elektronickej podobe, poprosím o oznámenie sa s 

predloženým návrhom uznesenia.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasujeme: 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na odpredaj rodinného domu s.č. 569 s priľahlými 

pozemkami, garážou a hospodárskou budovou nižšie menovaným  prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 299/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle § 9a ods. 15 písm. f/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  zámer odpredaja z dôvodov 

hodných osobitného zreteľa pozemkov: 

parc. č. C-KN 418/1  vo výmere 205m2, druh pozemku 

zastavaná plocha a nádvorie,  

parc.č. C-KN 418/2 vo výmere 123m2, druh pozemku 

zastavaná plocha a nádvorie  

parc.č. C-KN 419 vo výmere 32m2, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie 

parc.č. C-KN 420/1 vo výmere 88m2, druh pozemku záhrada 

parc.č. C-KN 420/2 vo výmere 40m2, druh pozemku zastavaná 

plocha a nádvorie,  

parc.č. C-KN 420/4 vo výmere 118m2, druh pozemku záhrada 

a stavieb:  

rodinný dom č. 569 na pozemku parc.č. 418/2,  

garáž na pozemku parc.č. 419,  

hospodárska budova na pozemku parc.č. 420/2. 

 

v k.ú. Šaštín vedených na LV 3894 pre obec Šaštín – Stráže, 

okres Senica, Lucii Černovej, bytom Šaštín – Stráže, Štúrova 

569 a František Obšívan, bytom Skalica, Mallého 18.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že sa 

jedná o nehnuteľnosť, ktorú mali právni predchodcovia 

žiadateľov  v dlhodobom nájme, v súčasnosti je nájomcom 

matka žiadateľky, žiadateľka s partnerom spolu s nájomcom 

v rodinnom dome bývajú.  Mesto nehnuteľnosť v súčasnosti 

nevyužíva, nie je predpoklad, že by ju v budúcnosti i využívalo 

pre vlastné potreby, nehnuteľnosť nie je v dobrom 

stavebnotechnickom stave, mesto nemá vyčlenené v rozpočte 

finančné prostriedky na údržbu objektu. Jedná sa o prevod, 

kedy uskutočnenie inej formy prevodu by bolo nehospodárne, 

podľa čl. 7 ods. 1 písm. c) Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom Mesta Šaštín – Stráže. 
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Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 6 Bc. Dušan Waldecker, Mgr. Ľudmila Menšíková,  p. René 

Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. Vladimír Hladík, p. Ivana 

Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa: 4 p. Vladimír Sofka, p. Marcel Žák, p. Jana 

Dalajková Suchá, Ing. Lucia Flajžíková 

 

 

     Uznesenie nebolo prijaté, je potrebná 3/5 väčšina 

poslancov. 

 

 

23/ Návrh na zriadenie vecného bremena: -právo uložiť, umiestniť, zriadiť, viesť a 

prevádzkovať Verejný vodovod, zaťažujúce časť pozemku parc.č. E-KN 2723/11, C-KN 

1730/89 v k.ú. Šaštín v rozsahu ako je zakreslené Geometrickým plánom č. 69/2022 -

právo užívania, údržby, opravy, kontroly, úpravy, odstránenia, rekonštrukcie, 

modernizácie Verejného vodovodu, zaťažujúce časť pozemku E-KN 2723/11, C-KN 

1730/89 v k.ú. Šaštín v rozsahu ako je zakreslené Geometrickým plánom č. 69/2022, ako 

aj -právo vstupu, prechodu a prejazdu peši, motorovými a nemotorovými dopravnými 

prostriedkami, strojmi a mechanizmami v rozsahu ako je zakreslené Geometrickým 

plánom č. 69/2022 na pozemku parc.č. E-KN 2723/11, C-KN 1730/89 v k.ú. Šaštín za 

účelom uloženia, prevádzkovania, využívania, kontroly, opravy, úpravy, odstránenia, 

rekonštrukcie, modernizácie, výmeny alebo údržby verejného vodovodu, v prospech 

Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a.s.. 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dobre, prejdeme k bodu 23. Asi nie. Budeme sa k nemu musieť vrátiť. Budeme sa k tomu 

musieť vrátiť na stavebnej komisii a prejednať to znovu nejaké stanovisko musí sa vyriešiť. 

Takže prechádzame na bod číslo 24, návrh na zriadenie vecného bremena, je to pre verejný 

vodovod zaťažujúce časti pozemku, právo užívania, údržby atď. Doma k tomu nejaké 

pripomienky. Pani Flajžíková? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe. Poprosím vás, aby ste sa s ním 

oboznámili.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Hlasujeme 

zo zápisnice  z IX.  zasadania Mestského zastupiteľstva Šaštín-Stráže, zo dňa 28. februára 2024. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zriadenie vecného bremena v prospech 

spoločnosti BVS a.s. Bratislava prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 300/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
zriadenie vecného bremena:  

právo uložiť, umiestniť, zriadiť, viesť a prevádzkovať Verejný 

vodovod  

právo užívania, údržby, opravy, kontroly, úpravy, odstránenia, 

rekonštrukcie, modernizácie verejného vodovodu 

právo vstupu, prechodu a prejazdu peši, motorovými a 

nemotorovými dopravnými prostriedkami, strojmi a 

mechanizmami za účelom uloženia, prevádzkovania, 

využívania, kontroly, opravy, úpravy, odstránenia, 

rekonštrukcie, modernizácie, výmeny alebo údržby verejného 

vodovodu, 

-na pozemku parc.č. E-KN 2723/11, v k.ú.  Šaštín druh 

pozemku: Zastavaná plocha a nádvorie, 

vo výmere 2050 m2, zapísaný na LV č. 2045 pre obec Šaštín – 

Stráže, okres Senica,   

-na pozemku parc.č. C-KN 1730/89 v k.ú. Šaštín, druh 

pozemku: Orná pôda, vo výmere 817 m2 , zapísaný na LV č. 

2045 pre obec Šaštín – Stráže, okres Senica v rozsahu podľa 

geometrického plánu č. 69/2022 vypracovaného Geometrák s.r-

.o., Bratislava, úradne overeného OÚ Senica, katastrálny odbor 

dňa 27.08.2023 pod č. G1-667/2023 v prospech spoločnosti 

Bratislavská vodárenská spoločnosť, a.s., so sídlom Bratislava, 

Prešovská 48. Vecné bremeno sa schvaľuje bezodplatne a na 

dobu neurčitú. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

 

24/ Návrh na uzatvorenie DODATOK Č. 3 K ZMLUVE O NÁJME POZEMKU zo dňa 

08.10.2010, pozemok parc. č. C-KN 1962/11 v k.ú. Šaštín vo výmere 690 m2. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Prechádzame k bodu 24.  Návrh na uzatvorenie dodatku číslo 3 k Zmluve o nájme pozemku zo 

dňa 8. 10. 2010. Pozemok parcelné číslo C-KN 1962/11 v katastrálnom území Šaštín vo výmere 

690 m². Má k tomu niekto pripomienky. Pani predsedkyňa? 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja by som sa len chcela spýtať, lebo v rámci podkladu my schvaľujeme nejaký dodatok k 

nejakej zmluve, ale samotnú zmluvu vlastne sme nemali podloženú v rámci alebo teda priloženú 

v rámci podkladov.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Gabi môžeš nám to vysvetliť. 

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca technického úseku) 

Je zverejnená, ale ak by ste ju potrebovali, kľudne skočím dole, dám vám ju, ale tak mohli ste, 

keby ste mi povedali skoršie, mohla som vám to poslať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

No o koho sa jedná. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ak to dobre chápem, tá. 

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca technického úseku)  

Tenisový klub mal v prenájme 2 pozemky, jestvujúci nový kurt + pozemok vedľa, ktorý si 

mysleli, že využijú na stavbu ešte ďalšieho kurtu, ale tam ten kurt realizovať nebudú, ide sa 

tam, realizuje sa tam vlastne to detské ihrisko, takže tým pádom sa to ošetrí, že vlastne tá 

nájomná zmluva bude iba na to, na ten tenisový kurt. Áno, presne tak, lebo je to zapísané aj v 

katastri ako vecné bremeno, tá nájomná zmluva, takže aby sa to dostalo z toho katastra vlastne 

von. Lebo vlastne neprešlo to ani komisiou stavebnou, ani finančnou. Tak len som si to nevedela 

nejako dobre. Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže. Pardon. Ideme hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na uzatvorenie Dodatku č. 3 k Zmluve o nájme 

pozemku pre nájomcu Tenisový klub Šaštín-Stráže  prijalo, 

 

 

Uznesenie MsZ č. 301/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 
v zmysle § 9aa ods. 2 písm. c/ zákona č. 138/1991 o majetku 

obcí v znení nesk. predpisov  uzatvorenie DODATKU Č. 3 K 

ZMLUVE O NÁJME POZEMKU zo dňa 08.10.2010  
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PREDMET DODATKU 

Prenajímateľ Mesto Šaštín – Stráže a Nájomca Tenisový klub 

Šaštín – Stráže uzavreli dňa 08.10.2010 zmluvu o nájme 

pozemku (ďalej len „Nájomná zmluva“), dňa 27.01.2012 bol 

uzavretý dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve a dňa 18.12.2013 bol 

uzavretý dodatok č. 2 k nájomnej zmluve.  

Na základe Nájomnej zmluvy v znení dodatkov Nájomca ku 

dňu uzavretia tohto dodatku užíva nehnuteľnosti, nachádzajúce 

sa v katastrálnom území Šaštín, obec Šaštín – Stráže, okres 

Senica, zapísané na liste vlastníctva č. 2045: 

- pozemok registra „C“ – parc. č. 1962/10, druh ostatná plocha, 

výmera 1332 m2, 

- pozemok registra „C“ – parc. č. 1962/11, druh ostatná plocha, 

výmera 690 m2.  

Dodatkom menia znenie Nájomnej zmluvy nasledovne: 

Prenajímateľ je v podiele 1/1 výlučným vlastníkom pozemku, 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Šaštín, obec Šaštín – 

Stráže, okres Senica, zapísaného na liste vlastníctva č. 2045: 

- pozemok registra „C“ – parc. č. 1962/11, druh ostatná plocha, 

výmera 690 m2.  

Prenajímateľ vyhlasuje, že je oprávnený prenechať predmet 

nájmu, uvedený v čl. I tejto zmluvy nájomcovi do nájmu.“ 

 
Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 8 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra,  Mgr. Vladimír Hladík, 

   

Proti: 0  

   

Zdržali sa: 2 p. Marek Šedivý, p. Ivana Prokopiusová 

25/  Návrh na schválenie projektového zámeru a predloženie žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok na obnovu mestského úradu v znení výzvy: Výzva na podporu 

energetickej efektívnosti a využívania OZE vo verejných budovách PSK-SIEA-002-2023-

DV-EFRR. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 26. Návrh na schválenie projektového zámeru o predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na obnovu MÚ v znení výzvy výzva na podporu energetickej efektívnosti a 

využívanie OZE vo verejných budovách. Má k tomu niekto nejaké pripomienka alebo dotazy? 

René Vávra (poslanec) 

Ja sa chcem spýtať, toto je v podstate iba zámer, aby sa na to využili financie a pripravil projekt. 

Áno, aby sme to pochopili. Takže zámer, takže je tam tá šanca do tej výzvy sa zapojiť. Stále to 

je živé. Takže.  
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Sú to peniaze nevratné, všetko proste platí štát. 

René Vávra (poslanec) 

Dobre, dobre, okej, ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe. Poprosím o oboznámenie s 

predloženým návrhom.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  

 
Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na predloženie žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok na obnovu budovy mestského úradu  prijalo, 

 
 

Uznesenie MsZ č. 302/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

     Schvaľuje 
projektový zámer a predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na obnovu budovy MsÚ, v znení výzvy: PSK-SIEA-

002-2023-DV-EFRR.   

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

 

26/ Návrh na schválenie projektového zámeru a predloženie žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok na obnovu kultúrneho domu (Šaštín) v znení výzvy: Výzva na 

podporu energetickej efektívnosti a využívania OZE vo verejných budovách PSK-SIEA-

002-2023-DV-EFRR. 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Bod 27. Návrh na schválenie projektového zámeru a predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na obnovu kultúrneho domu Šaštín v znení výzvy výzva na podporu energetickej 

efektívnosti a využívania OZE vo verejných budovách. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Má k tomu niekto nejaký dotaz? Pán Vávra? 

René Vávra (poslanec) 

Tu by som sa iba chcel spýtať, že či by sa potom nedalo riešiť s tým projektantom naozaj to 

dispozične riešenie vnútra, že či by tam nebolo možnosť potom o rozšírení tej kuchyne alebo 

ako sme sa bavili.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Počíta sa s tým.  

René Vávra (poslanec) 

Aby tam boli dajme tomu, že 2 varianty alebo. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Počíta sa s tým. 

René Vávra (poslanec) 

Dobre, iba to som sa chcel spýtať. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nejaké návrhy, aby sme dostali, veď to vidíte, páni poslanci, zámer. Jak to bude, hneď tu 

uvidíte, ale len z toho, čo tam boli, áno, je tu istý zámer, hovorím zámer, lebo celá tá, to 

zariadenie tej fotovoltiky pôjde do istých miestností len z toho prvého nástroju, čo tam 

projektanti boli, keď náhodou poviem zle, opravte ma. Zväčšenie jednoznačne kuchynky s tým, 

že by sme kamerový systém pani doktorku Lehotskú a všetkých využili priestor. Ale hovorím, 

to je len návrh, áno, aby sme si rozumeli. Zase presťahovali do bývalého župného strediska, 

tam sa nám uvoľnia veľké priestory a vlastne zväčšíme kuchynku, zväčšíme toalety a s tým, že 

nám tam nový veľký veľký priestor. Áno, ale jak bude prvý nástrel, samozrejme ho uvidíte. 

Toto viem len z prvej obhliadky projektantov. Takže v týchto priestoroch tu kapacitu vlastne 

navýšime. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 
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Ja som len ešte chcela doplniť, že v rámci aj finančnej komisie bol tento projekt alebo teda 

využitie tohto zámeru riešený. Vzhľadom k tomu, že máme 2 kultúrne domy, 1 kultúrny dom 

je v Šaštíne, dnes v Strážach, ale po zohľadnení dispozičného riešenia možnosti parkovania a 

lokalizácie v rámci celého mesta sme sa potom dohodli v rámci komisie, že teda teraz pôjde 

cez danú výzvu kultúrny dom Šaštín ale pri najbližšej možnej výzve možnosti sa budeme 

snažiť, aby boli teda aj financie čerpané do kultúrneho domu Stráže. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ja by som to doplnil, sme sa bavili o tom, že tam v tom Kultúrnom dome Strážach sa dosť aj 

ako robí telovýchova, takže by sa to robilo ako viacúčelová hala a keď to Ministerstvo športu 

vznikne a jak sľubujú, že budú dávať tie veľké dotácie? Tak sa budeme uchádzať o peniaze z 

ministerstva. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán zástupca ma predbehol, ale chcel som povedať vlastne, áno, to isté, čo ty. Hovoríme znovu 

o návrhu. V podstate kultúrny dom Stráže. Jednak musíme vyriešiť pozemkové vzťahy, to viete, 

že tretina je pod súkromnými pozemkami. Zlý technický stav, ale teraz čo najviac vychádzajú 

dobré výzvy na tieto športové účely, áno, športoviská, tak bol tu aj taký návrh, že by sme 

skutočne využili nejaké tie výzvy budúcnosti a spravili z kultúrneho domu v Strážach takú 

viacúčelovú telocvičňu, tak to nazvem, áno, lebo chýbajú priestory pre tanečné krúžky, teraz sú 

tam teda kvázi len pingpongisti, že by sa tam dali nejaká posilňovňa, že by to teda futbalisti v 

zimnej príprave využívali. Bol tu takýto návrh, lebo v podstate využívaní na kultúrne podujatia 

je veľmi málo, je kvázi to boli teraz len 2 plesy, takže Šaštínsky je využívaný v podstate viacej 

a myslím, že tento rok bude obzvlášť a už sme aj teda upozornil isté, isté dátumy, ktoré by tam 

vychádzali už koncom roka, že aby počítali ľudia s tým, ktorí tam majú objednané termíny, že 

možno ich nebudeme schopní dodržať pri rekonštrukcii, ale hovorím, to, len vám dávam na 

povedomie, že sme rozprávali s viceprimátorom o tom, že možno by nebolo zlé naozaj takú 

viac účelovú športovú halu spraviť v KD Stráži. To bolo len na doplnenie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe, poprosím o jej oboznámenie sa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na obnovu kultúrneho domu Šaštín prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 303/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

     Schvaľuje 
projektový zámer a predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok na obnovu kultúrneho domu Šaštín, v znení výzvy: 

PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR.   

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

 

27/Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 173/2023 zo dňa 20. septembra 2023  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

 Návrh na zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva číslo 173/2023 zo dňa 20. Septembra 

2023. Má k tomu niekto pripomienky? Ak nie, pani predsedkyňa, prosím. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložený v elektronickej podobe. Poprosím vás s oboznámením sa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať  

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na zrušenie Uznesenia MsZ č. 173/2023 zo dňa 

20.09. 2023 prijalo, 

 

Uznesenie MsZ č. 304/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

     Ruší 
Uznesenie MsZ č. 173/2023, zo dňa 20. septembra 2023, 

ktorým bolo schválené vyhlásenie verejného obstarávania na 

obstaranie špeciálneho nákladného vozidla – multifunkčného 

vozidla v predpokladanej hodnote do 113.000,- € s DPH, 

financovaného formou finančných  služieb /finančný 

lízing/úver-autokredit/. 

 

Hlasovanie:  
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Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

 

28/ Návrh na schválenie - obstaranie nového viacúčelového vozidla 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Návrh na schválenie obstarania nového viacúčelového vozidla. Má niekto k tomu nejaké 

doplnenie? Nech sa páči, pán Žák. 

Marcel Žák (poslanec) 

Ja by som vás poprosil doplniť v bode 3 Dôvodová správa. Aspoň nejaké minimálne technické 

požiadavky a výbava vozidla, čiže vozidlo s kabínou, hydraulickou prevodovkou a 

posilňovačom riadenia, pohon 4× 4 kompaktné rozmery do šírky maximálne 1500 mm, 

hydraulické vyklápanie corby s nosnosťou minimálne 500 kg, ťažné zariadenie s nosnosťou 

ťahaného prívesu minimálne 1000 kg. K vozidlu tiež požadujeme posypovú nástavbu s 

rozmetadlom, čelnú snehovú radlicu, čelnú kefu na zametanie. 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Lebo pán poslanec, ja som čítal, ten mail, čo si poslal, nie úplne som to pochopil, technické 

parametre, ja som myslel, že výkon motora, bla, bla, bla, také tieto veci. Dobre, hej? To sú 

samozrejme logické pripomienky, pán prednosta, nazývajme to stále nie značku, áno, 

viacúčelové vozidlo, tak sme sa dohodli. Ja si myslím, že tieto zariadenia tam sú. Kabína 

vyhrievaná, klopka, ťažné. Ale neviem, či tam si mal pripomienku kefy, kefy, to neviem. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Môžem doplniť, doplním to. Ja to teda doplním. Ja si myslím, že tam bolo všetko, ale však 

môžme potom sa pobaviť. Bolo tam, bola tam radlica a bolo tam, bol tam posypová nadstavba 

na 500 kíl, v podstate nie zametač, lebo ten zametač je tam, to je tuším 2.000 EUR. A neviem, 

či by sme sa do tej sumy tých 50 000 zmestili a potom ja za mňa by som nedával špecifikáciu 

presne, že šírka radlice, lebo ak tá šírka radlice je špecifikovaná na 1500 a bude 1520, tak potom 

sa netrafíme do špecifikácie. Neurčili sme typ vozidla, ktorý by to mal byť, ale tiež sa bavíme 
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k tomu, že je tam nejaký pohon, možno štvorvalcový, trojvalcový, možno benzín, možno diesel 

a potom prevodovka, či je hydrostatická alebo, alebo dg a do takýchto vecí, detailov ja by som 

absolútne nezachádza, lebo to nevysúťažíme, to, čo by sme chceli a možno bude iba taká 

ponuka, ktorá bude pasovať na, povedzme si nejakú štvorkolku do terénu a nebude nám pasovať 

do mesta. Asi toľko. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Každopádne bol som tu dneska ráno svedok na technických. Už aj to druhé Piaggio, že už je to 

veľký problém, dosť veľký problém to vôbec naštartovať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Aby sme si zbytočne nekomplikovali život. 

Marcel Žák (poslanec) 

No viete, ale presne toto. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Vieme, vieme všetci, o čo ide. 

Marcel Žák (poslanec) 

Presne tomuto som sa chcel vyhnúť, keď som komunikoval s pánom prednostom, aby teda tie 

špecifikácie dal on. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja som napísal, že to bude sklopka, to tam je, že to bude mať ťažné zariadenie, že to bude ťahať 

vozík bližšie nešpecifikovaný, aby ste uvádzali presné kilá 1000 kilo, tak potom tisícky vozík 

je brzdený, čím hydraulicky. 

Marcel Žák (poslanec) 

Ale to nie vozík to ťažné zariadenia malo, aby malo nosnosť tisícky, aby mohol ťahať vozík. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ale 1000 kíl je už nad 450. Podľa noriem vozíkov sú brzdené nad určitú hmotnosť a to je už 

brzdené a teraz neviem, či to má zadný každý také vozidlo, zadný vývod hydraulický, že či je 

to brzda, vzduch alebo či to je hydraulika, to je podmienka potom, že to tiež by sem tam tie 

kila, samozrejme, že budeme chcieť taký vozík, ale preto som aj uvádzal, že bližšie 

nešpecifikované, že nech nám dajú nejakú ponuku tie firmy, ktoré budú oslovené a potom si 

vyberieme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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V podstate, teraz som to videl náhodou som bol v Lakšárskej novej Vsi, presne tento model o 

ktorom rozprávame majú, majú Čáry, majú Borský Mikuláš, majú, majú ju to ešte, ešte tu 

niekde na, blízko tejto obce, aj v Čároch to majú, ale teraz som videl novú v Lakšároch. Takže 

možno by bolo treba, aby sme teda nepreferovali značku. Treba sa možno opýtať. Aj tam. 

Čaroch sme to videli, áno v Čároch sme sa boli na to pozrieť, takže je to, je to stavané presne 

aj tá radlica, aj posýpača by to bolo na chodníky, ale teda + by som bol aj ja za to, keby tam 

boli tie metle na čistenie tých chodníkov. To by pomohlo. 

Marcel Žák (poslanec) 

Ja som to tie takisto bral z toho, čo chceme, akože vieme, o čom sme sa bavili, tak som tie 

špecifikácie zobral z toho, ja som si necucal z prsta. Čiže práve aj o tomto som písal, že aby 

sme nedošli potom k niečomu, že teda niečo by tam, aspoň tie minimálne technické požiadavky 

by sme tam mali mať tak, jak sme to mali pri tom, čo sme teraz rušili tie multikáry, tam sme 

mali aj minimálne, tam sme mali, ja neviem, 2 strany tabuľky, ale tam bolo vyšpecifikované 

všetko. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, už si rozumieme. 

Marcel Žák (poslanec) 

Môžme to upraviť, akože ja nie som proti. Ale niečo, aspoň tú minimálnu špecifikáciu by sme 

si tam mali zobrať. Ja by som chcel doplniť, že naozaj to je zámer a ten zámer by mal obsahovať 

všetky veci, ktoré by to vozidlo alebo čo chcete kúpi, malo obsahovať podľa nejakého znenia, 

je to správna poznámka. A tisíckilový prívesný vozík, to jasné, že hydraulika tam nebude až do 

3,5, tony. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Len toto už schvaľujeme my samotné obstaranie nie zámer, čiže my už nebudeme špecifikovať 

ďalej. To musíme teraz.  

Marcel Žák (poslanec) 

A tých 1500, to nie je šírka ralice, ale šírka vozidla, lebo sme to chceli na chodníky tak, aby to 

bolo do tých 1500 a teda tam to je 1500, pokiaľ sme. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ale veď túto tému riešime minimálne od leta, lebo 20. Septembra na zastupiteľstve sme 

odsúhlasili alebo teda sme prijali uznesenie, ktoré sme teraz zrušili a to bolo k inému 

špecifikovanému vozidlu, tzn. Ak vieme požiadavky, nie úplne teda ich hrotiť, samozrejme, a 

prečo ich tam teda nedáme, keď vieme, čo naše technické služby požadujú, čo potrebujú? 
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

To je dôležité, čo, čo oni potrebujú. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Lebo predpokladám, že sme to s nimi riešili. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Najväčšie slovo by mal mať pán Fiala. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán Fiala ty si ten hlavný a mlčíš? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Chce byť nenápadný. Aby to nebolo naňho. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Ja len to, že vrátim sa k uzneseniu číslo 28 a Mestské zastupiteľstvo, to, čo sme zrušili, vlastne 

to uznesenie, tak tam bola tá multikára v sume odsúhlasenej 113 000, ale tam tiež bolo 

spomínané, lenže vyhlásenie verejného obstarávania na obstaranie špeciálneho nákladného 

vozidla, multifunkčného vozidla v predpokladanej hodnote, ale nebolo tam špecifikované, že 

konkrétne technické. Len teda ak sa nemáme brať, pardon, potom ak sa nemáme brať do 

konkrétneho vozidla, tak je na vás teda, však samozrejme, keď poviete, tak tam je. 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, ja neviem, o čom polemizujeme špecifikácia je jasná, požiadavky sme si na vozidlo dali. 

Áno, tak nechápem, o čom sa tu stále motáme. No však áno, však teda v prvom rade Vlado, 

vyjadri sa. Potrebujeme kefy, potrebujeme posýpač, potrebujeme radlicu, potrebujeme závesné 

zariadenie. 

Vladimír Fiala (vedúci technického úseku) 

Samozrejme, že potrebujeme, lebo toto Piaggio však dneska ráno, jak si to videl, tam odchádza 

elektronika, to je v jednom kuse pokazené. Rasťo Javorka nič nerobí, len behá s notebookom 

na technické do Senice, auto sa zatiahne tam, opraví sa, za 2 dni je tam problém s elektrikou, 

znovu teraz nám odchádza čerpadlo na vyklápanie, odišla, odišla nám tam váha vzduchu. V 

pondelok sme zatiahli auto na obedy do dopravy, je tam predpokladaná oprava dneska to 

čerpadlo, čerpadlo a nejaká robota a nejakých 800 EUR, takže my sme tam, ideme na núdzový 

režim. 
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Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa8 

Prepáčte a my už sme dávno to v septembri povedali, že už sa to má kúpiť, tak ja neviem, o 

čom stále točíme tak už.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ideme, ideme hlasovať, pani predsedníčka, prosím. Pani Flajžíková. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Čiže čo teraz? Lebo pán Žák mal nejakú požiadavku na doplnenie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Požiadavku na doplnenie špecifikácia aspoň tá základná. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ešte, ešte takto. Pánovi Fialovi sme ukázali tento návrh? Dobre, čiže teraz treba hlasovať za ten 

návrh pána Žáka. A potom vlastne samostatne treba odsúhlasiť ten daný, daný návrh, uznesenie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Jak tam navrhuješ teda to uznesenie, základná špecifikácia. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Nie teraz, teraz budeme hlasovať za doplnenie návrhu uznesenia k bodu číslo 28 v rámci tej 

dôvodovej správy. Iba táto časť sa doplní do toho. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ja ju nemám, nemám ju v ruke, takže. Áno, jasne. Hlasujeme o tom doplnení do dôvodovej 

správy. Pani predsedníčka. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia pána Žáka, teda doplnenie návrhu uznesenia k bodu číslo 28 o obstaraní 

nového viacúčelového vozidla máte priamo pred sebou. Poprosím o jeho oboznámenie, sa.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na p. poslanca Marcela Žáka na doplnenie 

Dôvodovej správy  prijalo, 
 

Uznesenie MsZ č. 305/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Doplňuje 
v bode : 3. Dôvodová správa 
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Minimálne technické požiadavky a výbava vozidla: vozidlo 

s kabínou, hydraulickou prevodovkou a posilňovačom 

riadenia, pohon 4x4, kompaktné rozmery do šírky max. 1500 

mm,  hydraulické vyklápanie korby s nosnosťou min. 500 kg, 

ťažné zariadenie s nosnosťou ťahaného prívesu min. 1000 kg. 

K vozidlu tiež požadujeme posypovú nadstavbu 

s rozmetadlom, čelnú snehovú radlicu, čelnú kefu na 

zametanie. 

 

Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

      

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

A teraz dávam návrh, bod 28, návrh na schválenie, obstaranie nového viacúčelového vozidla, 

kto je za, pardon. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Návrh uznesenia máte predložené, resp. máte predložený elektronicky s doplnením teda 

schváleného návrhu pána Žáka poprosím o oboznámenie.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Hlasovanie: 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na obstaranie nového viacúčelového vozidla, 

v predpokladanej hodnote 50 tis. eur prijalo, 

 

 

Uznesenie MsZ č. 306/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Schvaľuje 

obstaranie nového viacúčelového vozidla, v 

predpokladanej hodnote do 50.000,- €, s doplnením 

technických parametrov podľa návrhu p. Žáka. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 
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Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

 

29/ Doplnenie Rady školy pri Základnej škole, Štúrova ul. 1115, Šaštín-Stráže a Materskej 

škole, M. Nešpora 1365, Šaštín-Stráže. 

_________________________________________________________________________ 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Teraz pristúpime k bodu 30, a to sú Interpelácie, ktoré sme mali presunuté. Bod 30 interpelácie.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Predpokladám, že vzhľadom k tomu, že interpelácie a podnety sú smerované priamo na pána 

primátora, tak by bolo vhodné asi na pána primátora počkať. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Na chvíľu. Má súrny telefón. Ešte je tu niečo do rady školy, ktoré by sme mohli prejednať aj 

bez neho. Doplnenie rady školy.  

(ROZPRAVA MIMO MIKROFÓNU) 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Páni, páni poslanci, na sekundu vás preruším. Preto som vyšiel von, lebo som mal sms-ku, aj 

telefonát. Pán Tomáš Komorný znovu uzavrel cestu. Preto som vyšiel von. To je informácia. 

Samozrejme, ten proces tam bude, môžeme sa, môžeme sa k tomuto problému potom v rôznom 

vrátiť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ešte malý moment, malé strpenie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Hneď ideme na to, lebo teraz sme diskutovali s pánom kontrolórom, že či najprv v interpelácii, 

ale mám tu ešte jeden bod, ktorý by sme mohli vyriešiť teda naozaj rýchlo, a to je doplnenie do 

rady škôlky, tam potrebujú 2 len doplniť, lebo tam je rada školy funkčná, ide len o doplnenie, 
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takže začnime radou škôlky. Návrh je 1 poslanec, 1 zamestnanec mesta, pani poslankyňa 

Flajžíková, škôlka, rada škôlky, návrh Šaštín, ty si v škole. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ale ja som členkou, či teraz? Nepochopila som moju výzvu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

V škôlke o škôlke, ale to je návrh, vy povedzte, ja len sa pýtam. 

p. Marek Šedivý (poslanec) 

Do škôlky by chcela ísť pani Prokopiusová. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Áno, za zamestnanca, dobre? Za zamestnanca bude Diana Javorková Holická, dobre? Za 

zamestnanca a teda do škôlky pani Prokopiusová, dobre? Takže materská škôlka Prokopiusová. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

To sme už riešili raz. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

No a.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

To sme už riešili raz. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Škôlky, škôlky, tam len dvoch dopĺňame. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dopĺňajú sa dvaja: 1 zamestnanec, 1 poslanec, dobre, takže opakujem, za zamestnanca: 

Javorková Holická, za poslanca Prokopiusová. Áno. Dobre. Horšie to je rada školy. Rada školy, 

tá sa musí voliť komplet celá nová, lebo je nefunkčná, takže tam za mesto alebo štyroch, štyroch 

dávame, áno, návrh za mesto. Orgoňová, Kečkešová. Majú tam deti a daj teda návrh dvoch 

poslancov do rady školy. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak Šedivý, dohodnite sa. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja som tam už bola, ja by som rada zostala.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 
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Ja som tak isto členkou.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Škôlku už máme vyriešenú. Ja viem, že Marek je aj v škôlke. To je jedno, to je 1 škôlka. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže Marek Šedivý a pani Flajžíková. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Takže Základná škola. Dobre, takže tá škola. Opakujem, pozor, pozor, preto hovorím, že bol to 

problém, rada školy bola nefunkčná, zo zákona musí byť rada školy funkčná, takže tvoríme 

úplne novú radu. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Čo znamená nefunkčný? My sme sa raz stretli na tom stretnutí som bola rady školy, áno a keď 

som sa spýtala, ak na akej perióde bude dané, dané zasadnutie, tak mi pán riaditeľ povedal, že 

on zvoláva radu školy iba v nevyhnutných prípadoch. Čiže neviem, neviem teraz, z čoho vlastne 

vyplýva tá nefunkčnosť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Podľa slov, ktoré riaditeľ školy tu bol, aj pani Kubiňákovou sú to 2 dni, to je jedno 2 dni. A v 

podstate bola tam potom výnimka predĺženia z dôvodu covidu. Asi rok a pol, ale tak či tak. 

Funkčnosť rady školy je nefunkčná. Lebo sa lebo sa volí tak isto na funkčné obdobie, neni stála. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

 

Skončilo funkčné obdobie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

No však skončilo funkčné obdobie. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Lebo za normálnych okolností, keď skončí obdobie, tak sa znova volia.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Len mohli sme to riešiť aj trochu skorej, ako teraz na poslednú chvíľu, lebo viete, že sa 

pripravuje výberové konanie na riaditeľa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani Flajžíková pani Dalajková základná škola.  
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tu je žiadosť riaditeľa školy. Len mi teda povedzte, nech ukončíme tento bod a 

nepolemizujeme. P. Šedivý je škôlka, takže pani Prokopiusová je škôlka, škôlku máme 

vyriešenú? 

A Základná škola pani bola pani Flajžíková pani Dalajková 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To sú zamestnanci, to sú zamestnanci mestského úradu a tam je Kečkešová, Orgoňová.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže prechádzame k bodu 30 interpelácie. Interpelácie, takže dobre, ideme hlasovať za tých, 

za tých členov do rady. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Čiže návrh je, ja to teda, ak môžem, sumarizujem. Členovia do rady z radu poslancov do rady. 

Materskej školy, Základnej školy, teda materskej školy. 

Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Ak môžem poprosiť, tak Mestské zastupiteľstvo volí zástupcov za zriaďovateľa a teraz do 

Materskej školy, priznám, že nevieme adresu do Materskej školy a teda volíte za A. prvú osobu, 

za B. druhú osobu ospravedlňujem sa pani Prokopiusovú a druhý bol p. Šedivý. Nie, teraz sa 

bavíme o tých dvoch nových, lebo teraz je tam pani Trvalcová a pán Šedivý a potrebujú dvoch 

nových, takže + pani Prokopiusovú, tzn. Teraz. A pani Javorková, takže v tom prípade by malo 

znieť uznesenie. Mestské zastupiteľstvo volí zástupcov zriaďovateľa do rady školy, materské 

školy. Za A pani Prokopiusovú, teda celým menom a Javorkovú ospravedlňujem sa, takto by 

to malo byť. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Čiže prvý návrh. Mestské zastupiteľstvo volí do rady Materskej školy, kde sa doplní adresa 

pani Prokopiusovú a pani Javorkovú. Môže byť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dáme hlasovať. Za A materská škôlka, kto je za pani Prokopiusovú. Áno, za pani 

Prokopiusovú, tak je napísané v uznesení, aby som to neopakoval a pani Javorkovú.  

 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na delegovanie členov do Rady školy pri 

Materskej škole v Šaštíne-Strážach  prijalo, 
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Uznesenie MsZ č. 307/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Deleguje 

do Rady školy pri Materskej škole na ul. M. Nešpora 1365 

v Šaštíne-Strážach p. Ivanu Prokopiusovú a Ing. Dianu 

Javorkovú. 

 
Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

 

A teraz Základná škola.  

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Moment, ja to tu len ešte potrebujem.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže pristúpime k hlasovaniu o Základnej škole, tam sú navrhnutí pani Orgoňová, pani 

Keťkešová, pani Flajžíková, pani Dalájková, pani predsedkyňa. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Dobre, čiže Mestské zastupiteľstvo volí do rady školy, kde sa doplní adresa, pani Dalajková 

Suchá, pani Flajžíková, pani Orgoňová a pani Kečkešová. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dávam hlasovať. 

Mestské zastupiteľstvo po oboznámení sa s návrhom na delegovanie členov do Rady školy pri 

Základnej škole v Šaštíne-Strážach  prijalo, 
 

 

Uznesenie MsZ č. 308/2024 
Mestské zastupiteľstvo v Šaštíne-Strážach 

Deleguje 

do Rady školy pri Základnej škole, Štúrova 1115, 

v Šaštíne-Strážach p. Janu Dalajkovú Suchá, Ing. Luciu 

Flajžíkovú, p. Luciu Orgoňovú, p. Veroniku Kečkešovú. 
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Hlasovanie:  

Prítomní: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. 

Marcel Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. 

Jana Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová  

 

Za: 10 Bc. Dušan Waldecker, Ing. Lucia Flajžíková, p. Marcel 

Žák, p. Vladimír Sofka, Mgr. Ľudmila Menšíková, p. Jana 

Dalajková Suchá, p. René Vávra, p. Marek Šedivý, Mgr. 

Vladimír Hladík, p. Ivana Prokopiusová   

 

Proti: 0    

 

Zdržali sa:0  

 

 

30/ Interpelácie a podnety. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tak konečne pristúpime teda k tomu bodu 30 interpelácie. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ak môžem, tak by som si zobrala na úvod ja slovo. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Nech sa páči, pani Flajžíková. 

 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

 

Ja by som poprosila teda pána primátora, aby nám celé, všetkých poslancov uviedli teda v 

zmysle v zmysle aj rokovacieho poriadku informácie k nasledovným bodom a to je po prvé, sú 

to interpelácie a podnety z Mestského zastupiteľstva 13. 12. Teda, lebo k dnešnému dňu som 

nedostala informáciu k daným bodom a to boli, to bola téma stanovisko BVS, ktoré ste obdržali 

po decembrovom rokovaní medzi BVS a vami, pán primátor, kde ste boli na danom stretnutí, 

tak isto dátumy zverejnenia nájomných zmlúv, v rámci teda záznamu bolo predpokladaných 

nejakých 6 zmlúv s obyvateľmi ulice Školská. Zaslanie nového návrhu zmlúv pre obyvateľov 

ulice Školská na poslancov, aby mali možnosť sa s ním oboznámiť a tak isto vyhodnotenie, 

resp. bilancie zberného dvoru, kde pán Vávra teda požadoval tony prijatého odpadu, 

jednotlivých druhov odpadu bez ohľadu na to, čo máme uvedené vo VZN-ku resp. Čo nám 

všetko ľudia priviezli. A k tomu pridružené financie z hľadiska príjmov a z hľadiska výdavkov. 

Tieto jednotlivé body. Som teda z daného záznamu z daného zastupiteľstva priamo teda 

skopírovala, ale vzhľadom k tomu, že nám nebola teda ani v zmysle rokovacieho poriadku a to 
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je do 30 dní od konania sa zastupiteľstva doručená odpoveď, tak vás poprosím teda vyjadriť sa 

k daným bodom, takisto poprosím vyjadriť sa k verejnému WC, vzhľadom k tomu, že dňa 

21. 12. 2023 zaslal poslanec pán Vavra mail k téme WC, táto téma bola riešená v rámci 

Mestského zastupiteľstva 13. 12. 2023. Pán prednosta teda odkomunikoval, že zamestnanec 

čerpá dovolenku do konca roka 2023 a momentálne vzhľadom k tomu, že sú teda momentálne 

WC otvorené opäť, tak by som vás chcela poprosiť o informáciu, aký máme plán fungovania 

verejného WC s doplnením ročného vyhodnotenia výnosov a nákladov za rok 2023, 

vychádzajúc z reálnych podkladov, ktoré by nám boli v prípade záujmu prístupné tieto veci 

vlastne od toho verejného WC, ktoré budem ďalej spomínať, som uvádzala v maile zo dňa, 

nemám to tu síce poznačené, ale bol to januárový dátum a takisto sme k nemu nedostali žiadnu 

odpoveď, ani k jednému bodu. Tretím bodom je strecha budovy na ulici M. Nešpora. A to na 

porade. Dňa 16. 10. 2023 sme dostali informáciu k cenovej ponuke k oprave strechy danej 

budove, poprosím teda o následovné informácie, aké ďalšie cenové ponuky sme ešte obdržali, 

v akej výške, ak neboli oslovené ešte aj iné firmy, tak z akého dôvodu? Takisto poprosím rozpad 

jednotlivých položiek v daných cenových ponukách a v akom štádiu riešenia je daná téma? 

Tzn. Rekonštrukcie, resp. Využitie danej budovy. Poprosili sme aj vo viacerokrát v rámci 

našich porád, ale teda aj spomínanom maile bola spomínaná organizačná štruktúra 

zamestnancov mesta. Na porade poslancov sme spomínali organizačnú štruktúru 

zamestnancov, nielen teda zamestnancov mestského úradu a poprosíme teda o jej zaslanie. 

Ďalšou témou, a to piatou, sú lesy štátny podnik. Poprosím teda o informáciu, v akom štádiu 

riešenia je táto problematika, pretože poslednú informáciu, ktorú sme mali a ktorou 

disponujeme bola, že lesy štátny podnik. Si mali pripraviť alebo zabezpečiť znalecký posudok. 

Poslednou témou, ktorú riešim v rámci týchto interpelácií mojich, sú športoviská časť Stráže. 

Kde by som poprosila o informáciu, ako bude riešené športovisko, resp. Detské ihrisko na ulici 

domky, časti mesta stráže, ktorého realizácia bola plánovaná, žiadaná, žiadaná aj samotných 

obyvateľov mesta z danej ulice a mne teda z neznámych dôvodov nastali zmeny a projekt sa 

vraj teda už nebude realizovať. Potom by som poprosila o informáciu, akým spôsobom bude 

dané ihrisko riešené, resp. Aké sú plány mesta vo vyriešení danej požiadavky obyvateľov? 

Zároveň v rámci danej témy by som poprosila o informáciu, čo sa týka ulice Čistonka, kde 

takisto je teda pomerne rozsiahla výstavba nových domov s mladými rodinami, deťmi a takisto 

aj títo obyvatelia žiadali zriadenie nejakej takej oddychovej zóny, nejakého ihriska pre svoje 

deti a takisto pre seba, aby vlastne mohli voľný čas tento tráviť na tom čerstvom vzduchu. 

Poprosím tieto interpelácie poslať teda aj na ostatných kolegov poslancov, a to v zmysle 

rokovacieho poriadku, tzn. ak je to možné, tak do tých 30 dní. Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ďakujem, pani poslankyňa, áno, tvoje otázky som obdržal formou mailu. Ďakujem, len by som 

vás poprosil, páni poslanci, o jednu vec. Stalo sa mi to u viacerých teda, ale u teba, pani 

poslankyňa, že píšeš v mene poslancov, výkon mandátu poslanca, je sám za seba, pokiaľ nemáte 
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poslanecký klub, ste mi to za seba, prosím vás, áno, nie v mene poslancov, to je len upozornenie, 

pokiaľ to píšete za seba, samozrejme, ale na tieto otázky a väčšinu týchto otázok som niektorých 

v tom momente ešte nevidel, tak odpoveď, aj keby som mu teda ti odpovedal, preto som ťa aj 

pozval na radu, kde som ti chcel niektoré otázky zodpovedať, ale si sa ospravedlnila. Pardon. 

Takže samozrejme zoberieme to, keď dovolíš, pani poslankyňa, od konca. To sú tie detské 

ihriská. Mám tu petíciu už druhýkrát, na detské ihrisko, na Čistonku, začnime odtiaľ, je, je to 

petícia rozsiahla, je tam podpísaných asi 25 ľudí. Viete dobre, že už sme o tom rozprávali, o 

Čistonku, lebo je tam, poviem to tak jednoducho, že opozícia seniorov, ale na druhej strane je 

tam veľa detí, je tam priestor, je tam ten park, takže istým spôsobom by sa mali vyjadriť názor, 

keďže mám 2, áno, 2 strany, jednu seniorskú, nazvem to tak, jednu juniorskú. Viete dobre, že 

moja snaha je robiť detské ihriská, detské športoviská, máme deti, treba, aby sa hrali. Takže tu 

sa na tom iste všetci zhodneme a len by som bol rád, čo sa týka toho Čistonku, aby ste aj vy mi 

pomohli rozhodnúť tento problém toho detského ihriska, lebo park tam je, neviem, či všetci 

viete, ako ten park vyzerá? Naozaj rodina Dostálová. Park udržovali, kosili, je to tam pekné. Aj 

vy ste im pomáhali, mnohí iní. Ale myslím si, že je tam ešte dostatočný. Pardon, dostatočný 

priestor na vybudovanie ihriska, ale vidím tu iniciátora pána Packu, takže verím tomu, že nám 

k tomu povie aj nejaký taký komentár technický v diskusii. Ja určite som za to, aby sme ihriská 

budovali. Ihrisko v Domkoch, tzn. to je to, jak býva pán Fiala, áno, o tom rozprávame. V 

podstate viete dobre, že nám tam bola schválená schválený projektík na ihriská, kde bolo 

povedané, že ihrisko bude stáť 9000, no a keď sa mýlim, 10 a spoluúčasť mesta bude 

2.000 EUR. Nakoniec to bolo úplne inak, bolo to ako. 10 a 9, takže to sa mi zdalo trošku 

extrémne, tak som to, priznám sa, považoval za trošku taký malý, že podvod, ale teraz ideme 

znovu využívať malé projektíky na detské ihriská. Podali sme vždy podávať niekoľko variant, 

podávame na rekonštrukciu sedadiel v amfiteátri. Viete dobre, kto tam chodíte, že tie predné sú 

úplne rozbité, ale máme tam aj detské ihrisko, v podstate sme rozprávali o ihrisku, ktoré je 

Spartak Stráže, áno, areál štadióna, ktoré je tam, nie je vhodné umiestnenie. Sám predseda 

prišiel za mnou, aby sme ihrisko odsťahovali, ale to viete všetci, že ihrisko musí sťahovať firma, 

ktorá má na to oprávnenie, nemôžeme to sťahovať. My máme už takú firmu, dohodutú, ktorá 

má na to oprávnenie, ktorá ihrisko rozmontuje, presťahuje a zároveň nám zagarantuje ročnú, 

lebo viete dobre, že kontroly detských ihrísk sú povinné a zagarantuje nám aj kontrolu teda 

bezpečnosti týchto ihrísk, takže k tomu pristúpime rýchlo. Len teda sa vrátim k tomu Čistonku. 

Ja by som bol veľmi rád, keby ste sa naozaj k tomu vyjadrili, aby nedošlo k zbytočným 

susedským sporom tam na tej ulici, lebo naozaj je tam veľa malých detí a to ihrisko potrebujú. 

I keď bol 1 návrh taký, jak sa hovorí, že na 2 chyby. V podstate, keď to zoberiete od Domku z 

druhej strany Čistonek, v podstate ak sa vychádza hore tou odbočkou Vŕšky, áno, hore tou 

odbočkou, Vŕšky tam máme taký parčík pekný. Viete čo, myslím. Mám aj taký návrh, že či by 

sme to naozaj neurobili, ako sa hovorí, na 2 chyby a dali to detské ihrisko tam. Nech teda 

nemáme spory ani na jednej strane a druhej, lebo u pána Fialu je trošku ešte aj technický 
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problém, čo sme vtedy nevedeli. Tam idú nejaké siete. Na jeho dom, to sme vtedy nevedeli, 

takže skúste sa nad tým zamyslieť, ako ihrisko máme, áno, len teraz teda vymyslieť, či ho dáme 

pod tie gaštany alebo ho dáme pánovi Fialovi alebo ho dáme do toho Čištonku alebo teda pokiaľ 

nám vyjde nejaký ten projektík, dať aj tam, aj tam. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Pardon, myslíme tam, kde by sme mali tie lavičky, čo nám ukradli? Ako? No tak áno, áno, však 

no len ten terén, neviem, akože neni dosť svahovitý na detské ihrisko.Je to svahovité, ale tam 

sa dosť ako decká hrajú malé. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Akože áno že, to treba premyslieť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tam by to bolo celkom vhodné, keby sa to trošku upravil ten terén na tom mieste, je to síce pri 

ceste. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak či tak či tak, to detské ihrisko by malo byť oplotené kvôli bezpečnosti aj tak, aj tak oplotené. 

To by potrebovalo oplotenie, určite aby sa to zabezpečilo nejak, aby to nebolo nebezpečné. 

Ja veľmi rád vyhoviem tým rodinám, aj tým deťom, ale teda musíme naozaj rozumie, vymyslieť 

to miesto.  

Hlavne teda, no, pani poslankyňa, tí Stražania. Je to vhodné miesto alebo dáme teda priestor aj 

diskutujúcim. Určite chceme, áno, zhodneme sa. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže tam ten priestor je dosť veľký, takže tam by sa to dalo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Určite sa zhodneme všetci na tom, že áno a samozrejme, samozrejme, vytvoriť taký priestor, 

aby sme to mohli dopĺňať. Áno, lebo stále tie výzvičky vychádzajú, stále sú tie mini projektíky, 

takže a viete dobre, že to sú, dneska je veľmi drahé a náročné veci, taký priestor, aby sme 

naozaj. 

Mohli dopĺňať tie prvky do toho ihriska. Dobre. Myslím, že ďalšia otázka pôjde. Štátne lesy 

Slovenskej republiky. Nastal tam problém v jednej jedinej veci. Neviem, či to sledujete, alebo 

nesledujete. Bola tu rýchla výmena riaditeľa Štátnych lesov u nás. Hneď kvázi za pár dní začalo 

rokovanie, tak sme sa vrátili k problematike zámeny, ako sme rozprávali, aj uznesenie, 

uznesenie, je tam aj žiadosť, tam je v podstate dohoda, platí, všetko platí, ale takisto myslím, 

že ešte pred desiatimi dňami nebol menovaný Generálny riaditeľ v Banskej Bystrici už je 
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menovaný, dovtedy bol len poverený, takže nič sa nedalo riešiť. Takže podľa posledného 

rokovania riaditeľov Štátnych lesov Ing. Nečasom dohoda platí a ideme ďalej, ale zmluvu 

podpisuje Generálny riaditeľ. Preto to zdržanie, áno, len čiste profesná záležitosť, to je 

technická. Zhodli sme sa s riaditeľom na tom 10 dní, to je 14. Ešte vtedy nebol teda menovaný 

Generálny riaditeľ už je, takže dohoda platí. Takže v tomto smere pokračujeme. V bratislavskej 

vodárenskej. To isté vtedy, vtedy mi volal riaditeľ, pán riaditeľ investičný Havel, že aby sme 

mali strpenie 2-3 týždne, no tak bolo to viac ako 3 týždne, tak ja som ho spätne kontaktoval, že 

teda čakáme. A samozrejme nejde len o problém nášho mesta, ale je to problém Borského 

Mikuláša a Lakšárskej novej Vsi, kde takisto starostovia čakajú na toto stretnutie. Takže zle 

sem vám to povedal. Je to štrnásteho o pol štvrtej, ale teda prizvaní budú aj starosta obce Borský 

Mikuláš, aj starostka Lakšárskej novej Vsi, lebo je to, áno, áno, ja som zle povedal šestnásteho, 

takže opravujem. Keby náhodou bola nejaká zmena, áno, časová alebo dátumová, rýchlo vás 

informujeme, lebo toto je veľmi dôležitá vec. Pán riaditeľ takisto im povedal, že aby sem 

poprosil a že nás prosí tak o strpenie, lebo mala zasadnúť nejaká komisia. Dobre, ja len 

opakujem jeho presné slová, tak verme k tomu, že k tomuto sa toho štrnásteho, k niečomu 

dopracujeme, lebo opakujem, aj tieto 2 obce urgentne čakajú na riešenie, ktoré nám navrhne 

bratislavská, bratislavská vodárenská. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ďakujem. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Strecha budovy Nešpora. Áno, tam sme mali, pani poslankyňa, len tú jednu ponuku. Od pána 

Hrebenára, myslím, že od pána Hrebenára. Otázka je, samozrejme, môžeme dať spraviť 2-3 

ponuky, ale ja si nepamätám, že by sme sa zhodli na tom, že to teda máme v rozpočte, ideme 

opravovať, dohodli sme sa tak, ako neni problém ponuky, zajtra dáme, zajtra oslovíme firmy, 

ktoré sa zaoberajú takými, takýmito opravami striech. Pripomeň mi to, pani poslankyňa. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Išlo len teda o to, že aby sme zistili, že koľko by nás to stálo, že treba vyžiadať 3 ponuky od 

troch dodávateľov, prieskum a potom vlastne sa rozhodneme, že čo.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Treba sa pozrieť na tie obrázky ako to vyzerá.  

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja mám tú istú interpeláciu trošičku a mám tam, že či sa mesto vlastne zaoberalo otázkou 

obnovy budovy z dotácií alebo nenávratných finančných zdrojov, ak áno, aké sú výsledky a či 

by mohli byť zaslané poslancom na mail. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Z dotácií. Čo myslíš, lebo hej, to teraz neni klasifikované ako verejná budova, neni to historická 

budova, takže momentálne nešli. Pokiaľ niekto z vás vie, ktorá výzva by sa dala využiť. Nech 

sa páči, ale zatiaľ to nevidím a nemyslím si, že by sme ani tento problém pani poslankyne 

dokončili, lebo naozaj sme o tom veľa rozprávali, ale zasa sme sa nikam nedopracovali, takže 

dobre, súhlasím, rýchlo spravme. Zajtra, pozajtra oslovíme 3,4,5 firiem, ktoré sa zaoberajú 

týmito vecami. Nech teda máme reálny rozpočet na opravu strechy, to je 1 vec, druhá vec je to, 

čo hovoríš ty pani poslankyňa, že treba sa zamyslieť nad tým, čo ďalej. Viete dobre, že 

vychádzali výzvy aj na domovy dôchodcov, ale väčšinou je to na výstavbu nových, väčšinou 

na výstavbu nových o nejakých stacionároch alebo takýchto zariadeniach. Ja teda zatiaľ 

neviem, pokiaľ viete, vy, povedzte mi, ale ja momentálne využitie nevidím tak rýchlo, ale určite 

súhlasím s tým, že strecha je tam, pokiaľ tú budovu si mienime nechať v našom majetku, tak 

treba zachrániť aspoň tú strechu. Takže môžeme sa dohodnúť na tom, že veľmi rýchlo spravíme 

teda prieskum trhu na opravu strechy, ale je možné, je možné, že sa ozve vo veľmi krátkej dobe, 

tak isto zdravotnícke zariadenie v malej miere, pokiaľ to bude, áno, tak ale strechu, súhlasím, 

musíme zachrániť. Ďalej k tomu bodu, k tomu bodu verejného WC, myslím, že tam došlo k 

veľmi veľa zbytočným nedorozumeniam, lebo viem, že vtedy ten diskutujúci, pán Cintula tam 

povedal, že koľko nás stoja verejné toalety. Naozaj to bola náhoda, že my sme, ja som kázal 

prednostovi, to bol rozkaz hľadať zdroje, áno, hľadať finančné zdroje, kde nám unikajú peniaze, 

takže tam to bolo nejakým spôsobom vyčíslené v rámci elektriny a celkových tých nákladov aj 

v rámci mzdy to bolo 17 800 a príjem bol 600, 480. 480 bol príjem za verejné toalety a náklad 

celkový, celkový náklad bol 17 800. Ale, ale. Odo mňa ste nikdy nepočuli, že verejné veci 

zatvárame. My sme nechceli poukázať na nákladovosť, nikto nepovedali, že WC zatvárame, 

takže zbytočná tu bola okolo toho polemika, vedená kovbojka aj na námestí. Pani si musela 

vyčerpáť dovolenku. Mali sme tam nejaké problémy s tou ešte elektriku, vyriešili sme to, pán 

Osuský, lebo stále nám tam sa hodiny točili, potom to ustávalo, ale už je to teda v poriadku, 

preto pani vyčerpala dovolenku. Chvíľu bola na technických, ale verejné toalety sú naspäť 

otvorené. Otázka je tu tá ďalšia, ako ďalej. Tu pán poslanec Hladík povedal vtedy, že jasne, 

služba verejnosti. Samozrejme, služba verejnosti, ale musíme zvážiť do budúcnosti, či je naozaj 

tak drahá služba verejnosti takýmto spôsobom alebo nejaké návrhy, nápady. Nech sa páči. 

Takže aby to bolo verejný toaletám, naprosto jasné všetkým. Pán poslanec. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som sa chcel vyjadriť na tieto verejné WC, bolo tu odprezentované táto čiastka, neviem 

stále, že kde sa na to presne berú tie čísla, ale keď som si pozeral na mestskej stránke vlastne 

výdaje, čo tam boli faktúry platené, tak mi to také čiastky nevykazuje, v podstate ťažko sa mi 

to potom aj mne predkladá alebo naozaj ďalšie faktúre som nenašiel, takže vyšlo mi to na 

nejakých do 4.000 EUR, ročná spotreba, elektrika. A dokonca bolo, aj som počul, že tá pani, že 

tam varí, aj takéto reči sa niesli, takže absolútne to bola lož, ona tam absolútne nič nevarila. Je 
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to úplne blud, ale trápilo ma jediné to, že ja som naozaj napísal v decembri na mestské, pánovi 

prednostovi som napísal mail, že teda je zatvorené WC, z akého dôvodu? Bol som aj na meste, 

bolo mi povedané, že čerpá pani dovolenku, v poriadku, nech sa potom príde pozrieť, aké sú 

tam výkaly a v okolí a toto všetko. Potom sa nakoniec v januári neotvorilo, čo bolo povedané, 

že do konca roku v podstate bude pani čerpať dovolenku, tak nakoniec sa otvorilo až vo februári 

verejné WC a ešte predbehnem takú situáciu, že ja som naozaj nalepil tabuľu na dvere verejného 

WC a dal som tam prednostove telefónne číslo. Ja si to priznám, nech ti volajú, lebo naozaj tí 

ľudia k nám chodili a prečo nie je WC a toto? A hento, proste a viem dobre, že ti aj volali, lebo 

mám tam kamery, takže vidím, kto tam použil. Toto som si takto spravil, verejne to hovorím, 

rozprávam, ale nečakal som to, že o pár dní tam prišla hliadka a zavesila tam nejaký proste 

oznam, náhodne som sa na to pozrel a bolo tam moje telefónne číslo, takže ako z môjho 

pohľadu, aby niekto dal moje telefónne číslo, že som poslanec, tak že ja mám, zodpoviem za to 

WC, tak potom sa pýtam, prečo moje číslo? Však predsa ty si zodpovedný, riešite tu veci. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nie, pán poslanec, toto sa mi zdá sa také detinské, aby ste si nalepovali telefónne čísla, ale tak. 

René Vávra (poslanec) 

Ja som, ja som to spravil z toho dôvodu, že sa tí ľudia tam naozaj pýtali a stále sa dožadovali 

toho WC a naozaj. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak ale dobre, neviem, no či sa mám smiať nad tým, ale to strašne to bolo detinské.  

 

René Vávra (poslanec) 

Ale bol december, ľudia chodili nakúpiť december, chápete? A v decembri sa to zatvorilo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Jasne povedal pán poslanec, nechce sa mi tu naozaj o tomto čase zaoberať takýmito vecami. 

Jasne sme povedali, nezatvárame, fungujeme ďalej, tak isto sme si vypočuli a veľa klebiet, preto 

som povedal, jak ste povedal, áno, že tam pani varí a toto robí a hento robí a čierne odbery, na 

to sme to preskúmali, na toto chlapi sledovali a za tých 2 mesiace, čo to bolo zatvorené, iste 

žiadna katastrofa nevznikla. Ja sa pýtam inú vec. A nie, kto si komu vylepovala telefónne čísla, 

čo ďalej a náklady, samozrejme, náklady, aj keď sa rozchádza tvoj názor alebo fakty fakt tam 

a ktoré predložil prednosta, no však samozrejme si sadneme účtovníčka má, spočítame, 

uvidíme, kto má pravdu. 

René Vávra (poslanec) 
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Ja iba doplním, že keby to číslo tam nebolo moje, ja by som sa na to, ani by som to vôbec teraz 

nespomenul, naozaj by som to nechal tak preto, lebo sú to veci, ktoré sú to malichernosti, ale 

mňa to dožralo to telefónne. Čiže preto som to teraz povedal a čo sa týka nákladov a toto riešenia 

toho WC, tak z môjho pohľadu by tam mohla byť nejaká proste mincovka, mohlo by sa s tou 

pani doriešiť, že by tam urobila iba poriadky doobeda, poobede na hodinku. Aj tým by sa dali 

tie náklady eliminovať.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Jasné, pán poslanec. Sa dávali s tým, že by sme to celé zjednodušili. Môžeme tam dvere na 

mincovník, čokoľvek, keď samozrejme také dvere nie sú lacné , ale nech sa páči, ja som 

povedal, dajte návrhy, ale naozaj už sa tu nehrajme s takýmito žabomyšími vojnami, keď to je 

len o jednoduchej komunikácii. Nikto, aspoň z mojej strany, teda ste odo mňa nepočuli, že by 

som ja povedali, že zatvoríme verejné WC. 

René Vávra (poslanec) 

To je všetko z mojej strany .  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

To sme sa bavili, že by sme tam dali ako dvere na mincu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Však to hovorí pán poslanec, že to sme. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

To sme sa bavili už aj na rade sme sa o tom bavili a myslím, že aj na predchádzajúcom 

zastupiteľstve.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Fakt je ten, že upratovať sa toalety musia. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Tá je v Rakúsku, to je tak, sú tam automatické dvere. Hodíš mincu a tá ti otvorí a keď nemáš 

mincu, musíš pustiť do gatí. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, takže k verejným veciam je to jasné všetkým, ale hovorím, musíme počítať s tým, že 

musí pani ráno a musí do istej doby, dokedy budú otvorené, samozrejme, dať toalety do 

poriadku. Dobre, takže nebudeme, nebudeme už o verejných toaletách diskutovať. Dobre. A už 

hlavne nenalepovať si čísla na dvere. No a ešte teda, keď môžem, lebo teda furt mi ten telefón 

cinká. Páni poslanci, stiahli ste ten bod 22. Tomáš Komorný verzus pán Havlíček, pán 
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prednosta, dáš mi tú fotografiu pána Komorného? Môžete mi povedať ako dôvod? Nie, nie, nie, 

nie.  

Vladimír Sofka (poslanec) 

Že tam bolo povedané na začiatku, ja som tu hovoril, že ten bod sťahujem nateraz, pretože nie 

sú tam stanovené ceny, nič tam nie je, to je proste spravený, spravené uznesenie bez náležitosti, 

ktoré štandardne dávame do uznesení, keď sa robí zámer, tzn. že nie je tam stanovená cena, je 

tam, je tam napísané, že sa bude vlastne tvoriť, bude sa robiť znalecký posudok atď. Ja som na, 

nakoniec som povedal, že jednoducho do budúceho zastupiteľstva to dáme, ale treba, aby to 

bolo ucelené alebo teda dáme, dohodneme sa.  

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca stavebného úseku) 

Tam musí byť zrejme geometrický plán, koľko metrov? My si nemôžme dať spraviť znalecký 

posudok, keď nevieme, koľko metrov, koľko sa mu bude, no tak ale no dobre, ale musíme mať 

geometrický plán potom znalecký, no takže mohli sme sa vyjadriť teda dobre, zámer, nechajte 

to 3 m, dobre? Objednajte geometrický plán, dá sa spraviť znalecký posudok. Dobre, ale teraz 

nemáme nič. Takže zase to v ďalšom zastupiteľstve nebude. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ešte jednu vec spomeniem, lebo teda na stavebnej komisii, ja som teda sám bol prekvapený z 

toho, keď som to tu dostal, ten materiál, lebo na stavebnej komisii úplne niečo iné bolo 

hovorené, že to bude rozdelené 7, 7 m. Takže ja som ostal prekvapený, že to ostalo takto, to na 

rovinu poviem. Takže preto jednoducho ja si myslím, že treba to normálne dopracovať a 

dohodnúť sa, lebo vždy sa dohodneme niečo, proste sa dohodne z jednej strany alebo povie sa 

a potom je to úplne inak. 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre, dobre veď musíme si vyjasniť stále to isté. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Na mestskej rade ja som nebol, lebo tam nikto o tom nevedel s poslancov. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

O čom rozprávame už, ja neviem, mesiace a mesiace. Ja to možno celé zle chápem. Zámer je 

to, že áno, máme snahu, ale doplníme faktické body. Aký je geometrák, znalecký posudok a 

neviem, čo k tomu je všetko potrebné. Tak, jak to hovoríš ty správne, ale jak hovorí pani Ing. 

Baďurová na druhej strane sa nám stane prípad, ako už sa nám tu, myslím, že aj stalo, myslím, 

že aj s pánom Komorným, áno, nepamätám si to presne, keď teda ma opravte, že dal vyrobiť 

znalecký posudok, takisto prípad, kto ideme k nemá Sušil áno, že teda snažili sa z ečkových 
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céčkových, ale ja asi sám nechápem to slovo zámer. Schvaľujeme dvojkolovo zámer, kde 

schválime, že áno, zaoberajme sa, vôbec týmto neschválime zámer, tým pádom to celé končí, 

ale pokiaľ schválime zámer, tak tým žiadateľom dáme priestor na to, aby urobili geometák, aby 

ečkové prehodili do céčkových, aby sa vytvorili presné výmery, tak to chápem ja mám pravdu 

Gabi alebo nemám. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Zámer, môžem povedať, že zámer, vždy zámer sme schvaľovali tak, že tam už boli naozaj 

presné definované veci, tzn. 

Ing. Gabriela Baďurová (vedúca stavebného úseku) 

No a potom sa nám stalo to, že vieš. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ale vždy sme zámer, však všetky, nedohodli sme sa, práveže nie je tam stále tá dohoda, ako by 

to malo byť, tzn. že spravilo sa niečo teda dobre, ale ak sa dohodneme, že to bude takto, tak 

verím tomu, že kľudne môžme ísť do toho a jednoducho bude ale tá dohoda nie je žiadna.  

Vladimír Sofka (poslanec) 

Treba to odpratať normálne v rámci zákona dať preč, pretože to nemôže zatvoriť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Takto ide, áno. Toto je priestor, ktorý ide využíval pán Havlíček, vidíte, v akom to je stave, 

takže samozrejme, pán Havlíček musí mať manipulačný priestor okolo domu, to je samozrejme, 

áno, či ma pôvodný, súhlasí, ale pozrite sa na toto. Pozrite sa na toto a to dneska musím povedať, 

že ja som tam niekoľkokrát aj dneska ráno a ľudia sa sťažujú tam potkany, atď. Je toto. Takže 

ja naozaj nevidím pán poslanec, až taký problém toto zameniť pánovi pôvodnému, ktorý je pre 

nás v tejto tváre partner, lebo nám niečo ponúka a zároveň doplatí , či zostane to radšej takto. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ešte poviem jednu vec, že naposledy, teda ja, čo si pamätám, zo stavebnej komisii, bol, 

posledná vec, čo bola dohodnutá, tak bolo povedané, že sa to rozdelí na 7 a 7 m a dá sa to na, 

dá sa to vlastne na predaj. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Máš pravdu. Áno, to bola posledná. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Takto to bolo posledné a zrazu nám bolo vlastne úplne iné uznesenie, o ktorom naozaj sme, ako 

naozaj sme neboli na tomto dohodnutí. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja si to pamätám, že pôvodne bola dohoda 7, 7 ale potom neviem, prečo medzi nimi k tej dohode 

neprišlo, zostalo to tak, došla fáza, teda uzavretie komunikácie, samozrejme, že je na to postup, 

áno, ale ja vám poviem pravdu, ja sa radšej vyhýbam takýmto extrémnym postupom ako sú 

panely na ceste, lebo príde otázka času, keď bude celý Šaštín zaprataný panelmi.  

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ale zase on to nemôže, však treba, aby to mesto vyriešilo, odpratalo vlastne v zmysle zákona, 

nie tie panely, treba ich odpratať, tie panely, však to nemôže zatarasiť cestu. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Je to komunikácia. Je to na verejnom mieste, takže dokonca na jeho náklady. Podľa stavebného 

zákona. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dámy a páni, otvorenie. No ja to robiť nepôjdem, choďte tam vy. Pri tom Vlado je to 

jednoduché. Tento prípad je jednoduchý, ja nevidím tam žiaden problém. Manipulačný priestor 

pánovi Havlíčkovi. Súhlasím, samozrejme, ale pozri sa na to, jak to vyzerá. A ja nehovorím 

teraz o len prípade komorných. Kúsok cesty. Vieš dobre, že nás to očakáva veľmi veľa. A keď 

spustíme, jak si ty povedal, jednu vetu, vyhovieme jednému, tak sa spustí lavína. Súhlasím, ale 

dá nám panely jeden a dajú všetci. 

 

 

 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ale práve preto nám na to má mesto reagovať, aby to odpratalo. Jednoducho, keď to, keď sa 

spraví jeden precedens, tak to bude. Čo môže.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak jednoduché to neni, tak jednoduché to neni. Ja viem o čom rozprávaš. Ja som si ten zákon 

čítal, ale ja tu vyhlasujem, že ja osobne ani fyzicky sa nebudem bojovať na uliciach s ľuďmi a 

trhať si s nimi košele a neviem, čo za tieto boje. To ja robiť v žiadnom prípade nebudem. Stále 

akceptujem, že vlastník je vlastník. Ja u pána Komorného to vidím, naozaj nie je až tak veľký 

problém. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán hlavný kontrolór. Ja by som prosil, keby ste vysvetlili nejak ten zmysel toho slova zámer. 

Aby, aby nám bolo všetkým jasno, čo pod tým si predstavovať. Aby sme sa tu nedohadovali. 
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Mgr. Ing. Vladimír Sloboda (hlavný kontrolór) 

Zámer je v prvom rade informácia dopredu, že niečo idete robiť, tzn. že nie, že to hneď urobíte 

a je to obzvlášť divné, keď napr. neviem, priznám, že či to bolo v tomto materiáli, keď je 

súčasťou zámeru rovno už aj predajná cena. Hej? Lebo vlastne zámer je o tom, že niečo idete 

urobiť, ale tak ešte neviete, čo z toho bude, ale tak by tam taká cena.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Je to dovolenie, aby sme v niečom jednali, chceme od poslancov nejaký súhlas k tomu, aby sme 

niečo začali jednať, nejaké veci. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

No ale musia tam ich samozrejme nejaké podmienky, s ktorými potom poslanci súhlasia, takže 

to je tiež dôležité. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec ja to vidím stále možno s vlastnými očami, ale byť, pokiaľ nielen prípad Sušila, 

nie len prípad Komorný mám tam ešte Zohora mám tam už asi 3,4,5 ďalších. Áno, to je stále to 

isté, to je ten istý kolotoč, ale my dajme tým, že schválite zámer, aspoň priestor na to riešenie 

toho problému. Ja to možno vidím zle, ja viem ty si tvrdíš svoje, ja si tvrdím svoje. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ja nehovorím, že ten priestor nechceme dať, však ja som povedal, dohodnime sa a naozaj 

stanovme čo, lebo my sme nestanovili nič, bolo 5 návrhov, ako to bude a naraz pristál nejaký 

návrh, ktorý v podstate prišiel z mesta. 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prepáčte, že ti skočím do reči, ale Vlado mi potvrdí, že sa to prejednávalo na stavebnej komisii 

a dokonca sme to prejednávali aj v rade že sa to rozdelí. 

René Vávra  (poslanec) 

Ale na Mestskej rade, tam nie je skoro žiadny poslanec tam bol iba pán (???) 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre. Ja som si svoj názor na to povedal, vidím, že zasa sa s tým nezhodneme, možno hovorím 

ja to zlé, čo nevidím, ale. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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To máš presne ten prípad teraz týchto posledných pár minút, pán Komorný pochopil, že ani 

teda zámer, ani stiahlo sa tento bod programu, no tak jednoducho to urobil, sa naštval, to je celé 

sa naštval a naštartoval traktor. 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ale ja som povedal, že dáme to do ďalšieho zastupiteľstva s tým, že sa dohodneme presne, ako 

to bude, lebo naozaj bolo tých návrhov veľa a proste ako podľa mňa to bolo absolútne 

nekoordinované. No však ale práve preto sa treba dohodnúť, aby sme sa dohodli a potom. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Sme sa aj dohodli, že vždycky to. 

 

MIMO MIKROFÓNU 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

No dobre. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Vôbec pokutu a to ani jednaní, tam boli už 3 dohody štyria, raz to demetoval jeden a druhý a 

my sme potom zas najhorší. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Len ide o to, ide o to Vlado, že prečo im, dávať teda im dvom priestor, aby sa oni dohadovali, 

keď sa evidentne nedokázali dohodnúť a rozhodíme to, jak rozhodnite to ako poslanci, takto to 

bude buď 3,7, alebo 7,7 rozhodnite to. Nikam sa nedostame. Mne volal právny zástupca pána 

Slobodného. 

 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Sme sa dohodli že bude 7, 7 a dá sa to verejnou súťažou, takto bolo naposledy. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To musíme rozhodnúť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pretože mne volal právny zástupca pána Komorného, doktor Trilč, ktorý takisto sám navrhuje, 

áno, cestou teda zmieru a dohody a zámeny. Ja som ho ubezpečil, že ja ešte nebudem ten, ktorý 

by to k tomu bránil, ja som skôr podporám toho, aby sme tento problém vyriešili, ale 

jednoducho nedávajme teda možnosť, aby sa oni dvaja dohadovali, rozhodnite to a hotovo.  
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Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

Buď to berú alebo to neberú. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Takto. Skončíme na súde, kedy bude trvať 2 roky a pokiaľ splnia všetci to, čo mi tam sľubujú 

v tých návrhoch. No tak ja si postavím stan pred Okresný súd v Senici a tam budem stanovovať 

celý rok, lebo podľa toho každý 1 list o zámene mi dôjde tým, že končí stretneme sa na súde, 

ale my musíme aspoň ročne, je to len môj názor, ročne troch, štyroch, 5 ľudí vyriešiť alebo aj 

tí za nimi, čo sú v poradí, aby videli, že naozaj to chceme riešiť. No Vlado takto nikam neprídeš. 

Ja si to myslím. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Tak odkúpme tú cestu dajme návrh na odkúpenie tej cesty.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale niekam sa pohnime. 

Vladimír Sofka (poslanec)  

Ale však hovorím o tom, že jednoducho sadnime si a naozaj spravme 1,1 výsledok, ktorý bude 

a na základe čoho pôjdeme? Toto bol výsledok, ktorý naozaj možno, možno Vlado Hladík o 

tom vedel, ale my sme o tom nevedeli, my sme dostali materiál, o ktorom ja som na to pozeral 

prvý raz. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Stále to isté, stále sa bavíme o zámere vymieňať, ešte viete, preboha, stále sa bavíme o zámere, 

nič ešte. 

 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Ale už sa nám definuje rozdelenie v tom zámery. V tom zámere, pardon. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Zbytočne o tom diskutujeme a strácame čas 

Vladimír Sofka (poslanec) 

Lebo sadneme si. 

Možno keby boli poriadny poslanci, tak sa dohodneme a vieme o tom. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 
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Ja by som navrhla zvolať poradu poslancov, ktorú majú poslanci, podotýkam, neplatenú a mohli 

by sme diskutovať, ja viem, že to bolo, ale akože toto by bola veľká vlna, pardon, ale mohli by 

som to na tej porade poslancov rozdiskutovať a nie iba toto, ale aj veci, ktoré sme túto pol 

hodiny diskutovali. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Jani ja už som to hovoril minule. Načo sú teda tie komisie, načo sú tie komisie, však tá komisia 

doporučuje nedoporučuje. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Komisie dali odporúčanie. Aspoň teda ja som to pochopila takto. V takom zmysle mala byť tie 

jednané, ja teda neviem, inak. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Prišiel iný materiál, ako sme, ste boli dohodnutí teda. Dobre, ja som. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja som chcel jednu otázku, jednu odpoveď. No a už hodinu o tom diskutujem. Dobre, poďme 

ďalej. 

ROZPRAVA MIMO MIKROFÓNU 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Preto hovorím, už to rozhodnime, však dobre, ja ti nehovorím vtedy osobne. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Podklady chystá mesto však. 

 

ROZPRAVA MIMO MIKROFÓNU 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prosím, do mikrofónu všetci.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tento bod končíme. Súhlasím s tým, znovu si k tomu v kľude sadneme a od piky začneme 

znovu. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ešte nejaká interpelácia, prosím. Pani Menšíková. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 
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Ja by som sa chcela spýtať, že či už sa niečo. Riešilo ohľadom tej brány na cintoríne, ale aj 

ohľadom toho, čo sme na minulom zastupiteľstve hovorili, že teda vlastne rôzne zvieratká, teda 

chodia, srnky atď. ničia tam vlastne teda na pomníkoch to, tú výzdobu, kvety. A zatiaľ teda 

neviem, že či už ste v tom niečo podnikli, chcem sa spýtať. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Máš pravdu, pani poslankyňa. I keď sem dostal dvojitú informáciu. Posledné dni, že zver 

preskakuje alebo chodí pred tou bránou alebo chodí tou u starej márnice, áno, proste neviem to, 

lebo dostal sa rôzne informácie, fakt je ten, že srnčia zver to tam naozaj obžiera, akurát teda 

nechápem jednu vec, pretože vtedy, keď sme sa my dvaja o tom rozprávali, tak som objednal 

veľmi jednoducho, tam tá 1 časť je ukradnutá, asi si si všimla tam iba tá 1 Polka. Objednal sem 

jednoduchú bránu, áno, nie drahú u firmy od Strážok. Na konci, pomôžte mi, niekto. Jak je to 

nové záhradníctvo. No a ešte som povedal, nech si prídu. No pardon, zabudol som. Ešte sme 

spolu telefonovali. Bol si to pomerať, hovorím mu aby si prišli pre objednávku a urýchlene to 

tam spravte, no nič sa neudialo. Tak pokiaľ chceme teda naozaj tú bránu tam spraviť proti tej 

zveri, i keď teda posledné 2 dni som dostali informácie, že chodia aj tou prednou bránou, to 

neviem. Tú chvíľu treba len zatvárať. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Možno teda dať tam upozornenie, že treba zatvárať tú bránu obidve aj zozadu, aj spredu, ale aj 

teda tú, čo je od tej márnice starej. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Akurát teraz zaujíma. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Aj toto. Sa nejakým spôsobom možno upraviť ten terén za to, za tým plotom, aby nemohli 

preskakovať teda tie zvieratá, lebo naozaj veľa ľudí, to už je, hovorím, že od minulého roku sa 

to ťahá. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta)  

Mňa to mrzí. Na základe, na základe tvojho podnetu ja som bránu objednal a teda naozaj to 

takto dopadlo. Môžeme, môžeme upraviť, rozšíriť terén, aby tá zver nepreskakovala brány 

zatvárať, ale akurát teda nechápem, bolo my povedané včera, že obžierajú len biele chryzantéry, 

že ružové ne, tak, že len biele chryzantény obžierajú, že je ružové nie, ale určite zakončíme 

rýchlo. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ďalší. Ak nie, tak nech sa páči, pani Dalajková. 
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Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

MIMO MIKROFÓNU. Zoznam kultúrnych podujatí s termínmi pre rok 2024, na ktoré boli 

vyčlenené finančné prostriedky v rozpočte na rok 2024 a ktoré budú vlastne organizované 

mestom, že či by mohol byť tento plán alebo program zverejnený aj na webovej stránke mesta. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Áno, len myslím, že bolo to ešte dneska ráno, keď sme dolaďovali ten program, takže ešte nie 

je úplne aktualizovaný alebo aktuálny tak, aby sme ho zverejnili, ale 99 % už kultúrnych 

podujatí je. Je ich dostatok. Dnes sme ešte riešili 1 rokový koncert na Gazárke a riešili sme 

1. máj. Stavanie mája, lebo máme teda inú predstavu o tomto roku stavania mája. Takže ja si 

myslím, že do pondelka to bude naozaj už tak učesané, že vám tu teda všetkým, áno, všetci to 

chcete. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Stačí na stránke mesta. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak aha, občania, dobre, áno, však preto sme to ešte nedali, lebo ty vieš sama, ako to je, že ešte 

nejaké kapely, nejaké technické veci na informáciu. Riešili sme včera, to bolo predvčerom. Už 

3 dni unikajú s predsedom. TJ Slovan Šaštín storočnicu. Viete, že je storočné výročie, tak sme 

sa zhodli na mnohých veciach, ako to bude fungovať, takže naozaj vidím to na taký, pani 

poslankyňa, pondelok, utorok, keď tu všetko bude zverejnené. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

A ešte mám poslednú a v tej by som sa chcela spýtať, ja už som sa to pýtala pána prednostu, či 

bol zverejnený plán zabezpečenia zimnej údržby alebo plán zimnej údržby na túto zimnú zimu, 

na toto zimné obdobie, lebo vlastne ja si myslím, že aj z toho vychádza to, že či máme na 

technických službách autá, ktoré potrebujú a techniku a vybavenie. Ale teda, že či bol 

zverejnený, ak bol, tak kde? Lebo dneska som to znovu pozerala. Je tam vlastne iba zložka, 

ktorá je prázdna. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pán Fiala . Mohol by si sa k tomu vyjadriť. 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Nie je problém, plán zimnej údržby je, plán zimnej údržby je vypracovaný, takže nieje problém. 

Môžem vám ho. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Či je zverejnený na stránke mesta. 



  

143 
 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Na webovej stránke, to vám neviem povedať. Musíme preveriť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Toto ja sa som ťa len chcel upozorniť, že toto je otázka na pána Fialu, nie na pána prednostu, 

vieš. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dobre, dámy a páni. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Ešte môžem ja.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Nech sa páči, pán Šedivý. 

Marek Šedivý (poslanec) 

Dostal som informáciu od občanov, že mostík od pána Vávru smerom k Zápotockej je v zlom 

technickom stave, že či sa dá niečo s ním robiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To je ten úzky. A to je klasický betónový mostík išiel som tam, teraz tri dni naspäť som si to 

nevšimol ešte to. No ale tam asi. Pán Fiala, pokiaľ ide o premostenie potoka, keď spadá do, do 

povodia, tak musíme kontaktovať jednoznačne ich, lebo aj išlo o to zábradlie, ktoré je tam 

polámané, je také škaredé. Vlado, daj k tomu komentár. 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

To už oni to riešia, vodohospodársky podnik, zrovna včera tam vyrezovali nejaké stromy a bude 

sa prakticky ten svah, ten betón, všetko budú odstraňovať preč. Ale akurát sa s pani inžinierkou 

bavíme, či ten most cez tú malú rieku je v správe mesta alebo či to patrí pod slovenský 

vodohospodársky podnik, nevieme, preveríme, zistíme, aký je technický stav zajtra a čo sa bude 

dať s pracovníkmi technických služieb, budeme sa snažiť vyriešiť. Takže uvidíme, oslovíme 

pána Mihaloviča. On by snáď vedel on je zamestnanec vodohospodárskeho podniku, či to patrí 

pod správu ich alebo to je naše alebo toto vybudoval. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Keď prídu zároveň budeme riešiť tento problém. 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Jasné, ďakujem. 
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31/ Rôzne 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Nie ešte niekto na interpeláciu, pokiaľ nie, tak by som pristúpil k bodu rôzne nejaké návrhy, 

podnety od poslancov. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani Prokopiusová nech sa páči. 

Ivana Prokopiusová (poslankyňa) 

Ja sa budem asi opakovať, ale ja by som sa chcel ešte opýtať pána Fialu, prosím ťa. Tá ulica a 

na Hollého, ja viem, že sa opakujem, každé zastupiteľstvo, tá cesta je katastrofa, tam sú takéto 

balvany, kamene, teraz sú tam jamy, nemôžete tam poslať náves alebo spraviť. 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

My sme tam robili takú menšiu úpravu, urobila nám to firma, pán Maxián, ten materiál už je 

tak, tak zlý. 

Ivana Prokopiusová (poslanec) 

Že sú tam strašné balvany. Katastrofa. 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Ja viem, my sme to, my sme to trošku to zhrnuli, vysypalo sa to znovu, ale ten podklad, pokiaľ 

tam neni nejakých 10, 15 cm a nezapečie sa to. Nezasiahli, to je, to je naprší dážď, sneh, mráz, 

to je, je to tam katastrofálne stave a hlavne, keď naprší, lebo ma tam jedna pani, pani Jančeková 

má, mi volá, takže my sa tam vždycky stretneme, ja sa snažím, aj chalani naši, trošku to tam 

pozasýpame zase. Ale no a sme sa akurát bavili s pánom primátorom, mám dohodnuté s pánom 

Maxiánom nejaké, nejakých 50 ton, že by nám ušetrili takého frézovaného asfaltu, takže keď 

to bude dodané, lebo máme nejaké požiadavky zo Stráži ešte na nejaké zasypanie. Bohužiaľ, 

tam by to chcel vybudovať nejakú panelovú cestu alebo. 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre. Keď dovolíte, ja vstúpiť do toho, aby som nezabudol na základe toho, čo si povedala, 

pre príklad, tá fotografia železničiarskej ulice, poznáte ju, to je presne oproti východu zo 

železničnej stanice, takisto som dostal fotografie od obyvateľov tej ulice v období tých dažďov, 

áno, no tak. Teraz to tak nevyzerá, keď tá voda vsiakla, ale naozaj, keď tá voda tam bola, to 

bola jedna katastrofa. Takže dal by sa do pozornosti, že naozaj touto ulicou sa je treba zaoberať. 

To je jedna vec. Sám ešte technicky neviem to riešenie, lebo už jazdia vozidlá, aj, aj potom 
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chodníku, takže ten už sa prelamuje, aj ten chodník, nielen to a vidíte, tam by sme sa naozaj 

vlastne mali zamyslieť nad tou cestou, lebo je to hlavne.  

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Keď môžem doplniť vedľa, vedľa tá cesta, ako sa, je tá vedľajšia ulica, aj tam je to isté. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Táto je horšia, táto je horšia aj teda z hľadiska tej vody fakt to teda bola katastrofa. To je jedna 

vec, druhá vec je to neustále. Mám teda Matulová, Kormanovci, či pani Poláková okolo 

štadióna, ale táto časť vľavo, myslím, že sme sa ani s pani poslankyňou Menšíkovou, nie som 

si ale istý, rozprávali, že tam by bolo treba. Naozaj, viete dobre, že keď prší, sa ani nedá vstúpiť 

do toho štadióna. Hovorím o tejto ľavej strane, áno, po tejto ľavej fotografie niekde máme, ale 

kto tam chodil? To viete, že to bolo zaplavené neskutočne. Všetci dobre vieme, že aj v minulosti 

to boli len močiare, ale všetky tie odvodňovacie systémy už nefungujú, nefungujú priekopy. 

Našli sme kvázi na to technické riešenie, jak tú vodu z toho štadióna dostať a hlavne pre tých 

domov pani Matulovej a Kormanovcov, lebo to je, to je vlastne zaplavený celý vchod. To 

riešenie technické sme našli na to, jak to dostať na križovatku, ako sa odbočuje na Nešpora, 

lebo tam je funkčná šachta, ale musíme ísť tou vonkajšou stranou, lebo na pravej strane v tých 

ich predzahradkách alebo vstupe do domov sú sami samé siete. Takže ja by som od vás chcel, 

aby sme furt teda to o tom zámere nerozprávali, že by som dal spraviť aspoň rozpočet na 

odvodnenie tej, tej Nádražnej, tej Nádražnej ulice, lebo naozaj ja som tam bol fyzicky, ale aj 

teda fotografií ako obrovskej jazero. A keď odvodíme túto časť, určite pomôžeme aj štadiónu. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Inak, tak aby to ešte doplnil. Tak ak vidíte túto fotografiu, tak v podstate, keď som si obišiel, 

obišiel mesto po tých vedľajších uliciach. Tak 50 % je v takomto stave. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To všetko. Viete dobre, vy to počúvate.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta)  

Sme na tom horšie ako Petrová Ves. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Petrová ešte lepšie. Dobre to viete vy dobre, to viete vy, ja to viem najlepšie, ja sa s tým 

zaoberám denne. A to tam ešte myslím, že mali fotografiu na hlavnej ulici v Strážach. To je 

tam takisto katastrofa. Nutný je chodník od križovatky dole po Kopánku a nutný je chodník. 

Nazvem to pohoda. No viete čo, to myslím, však to mnohí to poznáte, mnohí ste to videli, tam 

tá fotografia je uznáte, že tam naozaj, keď pri finančných prostriedkoch a verím tomu, že sa 

kondícia finančná naša polepší, že naozaj to tam treba dorobiť, lebo to je tam katastrofa, to je 
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tam doslova katastrofa, ale dobre, k tomu sa ešte vrátime. To ja len dávam na pozornosť, lebo 

máme takých chodníkov viac, ulíc viac, ale toto vidím také tie najhoršie problémy. Štadión, 

ulica Nádražná, Železničiarska a tento chodník. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Prosím vás, aj Školskú, treba spomenúť. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

To je v rámci toho. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Na školská samozrejme. Ale pri vyčistení Kopánky, ktorá by sa ešte zišla vyčistiť, už je to teda 

omnoho lepšie, ako to bolo stále. Keby sme chceli rýchle riešenie, rýchle, áno, rýchle, aby tá 

voda nestála v tom centre tej križovatky, tak hovorím, riešenie rýchle keby sme zvládli cez 

firmu pána Maxiána. Možno by sme to do troch, štyroch dní, nehovorím o novom asfalte, lebo 

len odvodniť áno, ale vidíte, že križovatka je hlboko utopená na rohu, jak býva pani Ing. 

Baďurová a kvázi cesta ide do kopca, áno, cesta je do kopca. Povedali sme, je to odvodnenie, 

ktoré tam je zapustené pri tej takej výške vody, ktorá pri prudkých dažďoch naprší, vlastne má 

opačný efekt, áno, to sú spojené nádoby, takže malé technické riešenie na to mám, len teda. Je 

to naozaj, je to naozaj provizórium. Vidíte sami, je február, prší, slnko svieti, je 17 stupňov, 

počasie absolútne nevyspytateľné, takže nikto neviete ani vy, ani ja povedať, či nás čakajú 

horúčavy, sucha, lejaky, záplavy, ale treba sa na to pripraviť a určite teda Školská ulica a určite 

by dbal na čistenie Kopánky. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som chcel ešte doplniť pod Jednotu dôchodcov. Takú informáciu sa ma pýtali, keď som 

bol na stretnutí, požiadali ma, že či by som mohol predniesť čo sa týka tej Kalvárii, že je to také 

v dezolátnom stave, že či by sa, či by sa tam nedalo aj tá brána riešiť, proste aj áno, je to v 

takom stave, že aj keby bol nejaká zbierka. 

 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán poslanec, dobre hovoríš, dobre hovoríš, pred tromi dňami a dnes som rozprával s pani, pani 

Pešténiovou, dôchodcami alebo resp. dneska jej robili, dneska robili takých tých veľkonočných 

barančekov, ktorej pôjdu na predaj v rámci charity. V minulosti viem, že dneska sme sa o tom 

rozprávali dole, bolo tam veľa žien, ja sám som si tam objednal týchto barančekov, takže dobrá 

pripomienka, vysvetlím. Zhodli sme sa na tom, že teda predajom, áno, predajom, ani nie že 

predajom, ale takou tou charitou finančnou. Za týchto barančekov, neviem koľko kusov, ich 
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napiekli. Kristínkou, koľko ste napiekli? Barančekov odhadom. 200. Takže vám Kristínka 

potvrdí že dneska sme to riešili, využijeme všetko, áno, využijeme spoluprácu dobrovoľníkov, 

charity, predaj alebo teda finančný, finančný zisk z predaja týchto veľkonočných barančekov. 

Mesto prispeje technikou, ľuďmi. Takže určite áno, určite áno, lebo tá kalvária naozaj je v 

takom stave, že to určite a v spolupráci dáme dohromady. 

Rečník  

MIMO MIKROFÓNU 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Áno, áno, však treba to doplniť, že teraz sme sa bavili o novom oplotení, lebo je to zošliapané, 

je to škaredé a možno nejakých lavičkách, ale bolo mi povedané, že bol vypracovaný nejaký 

projekt na to , kvázi asi v sume 30.000 EUR. Dobre hovorím. A pardon, pardon, takže druhá 

strana. Dobre, dobre, tak či tak, ako ste povedali, jeden, druhý určite spolupracovať vo 

všemožnej miere budeme. Aby tá kalvária vyzerala, ako má kalvária vyzerať. 

René Vávra (poslanec) 

Ešte druhá, ešte druhá vec tam bola, že nejaké doplnenie lavičiek alebo nejaké zastrešenie na 

cintoríne, ale to už je trošku také náročnejšie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Áno, áno. Na tom sme sa dneska zhodli. Tam si naozaj ten pôvodný projekt, ktorý bol 2 roky. 

2 roky viac. Nevadí, poviem, nech mi ho nájdu, oprášime ho. Určite sa zameriame na okolie, je 

tam dostatok priestoru na cintoríne alebo resp. Okolo toho prístrešku celé je to skultúrniť. Ale 

hovorím, v tomto bode, jak sme sa dneska ráno aj zhodli, lebo aj pred pár dňami pustíme sa 

krok ako keby do kalvárie. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pani Menšíková. 

 

 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Prepáčte v súvislosti s tým parkom. My sme tam vtedy posadili vlastne rododendronky a tak 

pri tom domove, pri tom dome smútku a že či by sa nemohla kúpiť fľaša výživy na takéto kyslé 

rastliny a nejako to zabezpečiť, aby sa, aby boli vlastne prihnojené, aby to tam rástlo, lebo 

naozaj. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Máme hnojivo? Tak kúpime. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

To ma tak napadlo, lebo naozaj to boli rastliny, ktoré teda vidím, že už niektoré uhynuli, lebo 

jednoducho o to nebolo postarané. Tak ďakujem. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Ja by som mala, ak môžem, teda ešte jednu prosbu. Ako máme hlavný vstup na cintorín v 

Stražach, máme tam novú bránu a pomerne často je pokazená vlastne tá kľuka, že či by sa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Poznačiť. 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Už som ho kontaktoval, on o tom vie, má objednané nové zámky, akonáhle mu dôjdu, to 

vymenia a zrekonštruuje to všetko. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Vzhľadom k tomu, že sa to pomerne tak často, často kazí, že či nebolo efektívne namiesto 

zámky tam dať takú tú kľuku, iba čo sa tak zahákne a vlastne nepotrebujeme žiaden zámok. 

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Budeme sa vracať naspäť, lebo ono to už je spravené na taký trošku inakší štýl, kazí je to, kazí 

sa to, lebo tam oni, tam, neviem, či tie decká sa tam nejak na tej bráne, lebo ono tá brána bola 

celá utrhnutá, či sa na nej vozia, lebo, ale neviem, či sa budeme vracať tam nejakú kľuku potom 

a uvidíme, zrekonštruujeme a uvidíme, čo nám to donesie. Podľa toho budeme postupovať 

ďalej. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Pokiaľ nie sú ďalšie interpelácie, ja by pristúpil k poslednému bodu diskusií. Občanom. Každý, 

kto sa prihlási. 

 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ale však ešte rôzne. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Má 5 minút k dispozícii, musí sa predstaviť a hovoriť do mikrofónu. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 
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Ešte rôzne. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ešte pani poslankyňa. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ďakujem ja by som chcela zasa na podnet občanov alebo upozornenie napr. Bola mi položená 

taká otázka, ako je cesta na Smolinské to rázcestie a do čaro tam sú stále dve vianočné gule, že 

či tie vianočné gule, či z toho spravíme veľkonočné vajíčka, lebo za chvíľku je veľká noc a my 

tam máme stále vianočnú sezónu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ďakujem občanom za podnet. Vynikajúci nápad. Spravíme, vajíčka máme, chystáme 

veľkonočné, krásne. Takže pani poslankyňa daj na mňa, tam sa pozeraj on vyzdobí tie gule.  

Vladimír Fiala (technické služby mesta) 

Vybavíme tento týždeň. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

A ešte potom ešte by som chcela. Jak je tabuľa pred jednotou, tak napr. Tam je zábava, parte, 

ono to tam je niekedy aj týždeň po pohrebe, je to parte alebo. Takže či by to nemohlo byť 

aktualizované tak, jak má, akože, keď už to nie je aktuálne, či by to nemohlo byť zvesené. Tá 

tabuľa pred jednotu, proste tam sú staré informácie, tam niekto má týždeň po pohrebe a tam 

stále visí. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pán prednosta, poznač si to nestačí tam tabuľa pred Jednotou. Ako mám to pochopiť? Tak áno, 

že teda informácie, ktoré sú tu na hlavných tabuliach, by, boli aj na námestí. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Nie, aby keď už keď už je, nechcem to povedať, že po akcii, ale napr. áno, je tam poľovnícka 

zábava vyvesená, také veci, ale sú tam aj parte, že už naozaj niekto má 3 dni po pohrebe a tam 

stále visí to parte, že či sa to nemôže akože po tom pohrebe dávať tak jak na dome, pohrebnom 

obchode, tam dávajú dole po pohrebe hneď dole. A ešte moja posledná. A ešte sa chcem spýtať, 

pán primátor, ešte, ja viem, ale toto je. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Už čakajú na diskusiu. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 
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Ešte, ja mám ešte jednu, nebola, toto je pán primátor, na vás, bola mi doručená SMS niekedy v 

januári, že ahoj Jani dnes som bola za primátorom ohľadom, aby Červený kríž mohol opatrovať 

pani onkologickú pacientku, ale že to máš, riešiť ty. Toto neni na moje riešenie. Že toto mám 

riešiť ja. Len, že toto. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nehnevaj sa na mňa, pani poslankyňa, nebudem reagovať na takéto voloviny, jak tu minule. 

Poslal som pána Daniela za pani Menšíkovú, to bolo absurdné. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ale tak ja neviem, či to je volovina alebo nie je.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ježiš Maria. Nehnevajte sa na mňa ale ja toto riešim na mestskom zastupiteľstve, ja už, ja 

neviem, o čom rozprávaš, ja to nemôžem reagovať. 

 

31/ Diskusia 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže pani. Predstavte sa 

Brigita Schmidova (občianka) 

Vážení poslanci. Myslím, že som tu medzi vami má najstarší, skoro je tu ešte jeden pán a ja, ja 

chodievam na zastupiteľstvo od pána Hladíka, ale jak to pozorujem. Vy si v takej veci máte 

povedať na rade a nie tu sa dohadovať, návrhy dávať a potom to trvá neskutočne dlho, že 

zbytočne tu ste od pol piatej do pol jedenástej ešte nie je koniec. Ešte máme tu ďalších, čo budú 

mať diskusiu. No je to ostuda. Mali by ste sa vy dohodnúť a potom schvaľovať a také veci, ale 

nie tu nás zavádzať takými somarinami nad ktorými som sa musela aj smiať. Za druhé, vám 

poviem to, som sa tiež usmiala. Jak pán primátor povedal, aké sú tam cesty špatné? Naša cesta 

je špatná, odpoveď vašu poznám. Tiež, jak pršávalo sa, nedalo u nás v Aleji 578 chodiť 577, 

576. Tam je cesta katastrofálna. Ale nejdem sa k tomu vyjadrovať, lebo vašu odpoveď poznám, 

ale chcem sa vyjadriť teraz k zeleniam. Všade si robia zeleň, chránia si svoju zeleň, až ideme 

od mesta, od mesta sa nám zeleň ničí. Keď sa pozriete pred mestským úradom, už vám tam, 

tam autá ničia. Tu jak kde býva pán Ovečka, myslím, že je to 565. Tam už im stavia autá pod 

balkónama, kde máme my, máme tam jedine ihrisko také pre deti, tak keď je tá cesta taká 

katastrofálna, začali jazdiť autá po tom ihrisku, takže zničia nám ďalší zeleň, kde je to 

parkovisko hlavné, jak býva, jak bývajú pani Fielová, pán Ovečka a je to vidieť z cesty, že tam 

už tiež parkujú autá? Ja viem, že tie autá je strašný problém, ale aby sme si takto ničili zeleň, 

tak nás srdce bolí. Ďakujem. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

A ja ďakujem za váš príspevok. Viete dobre, že sme o tom neraz rozprávali, o týchto veciach, 

len znovu zopakujem, jeden príbeh spred rokov. A to bude platiť aj na tie autá v tej z zeleni. 

Keď mi pani Kuníková povedala, pán primátor, sperujte tie cigánky, lebo špatne zbierajú tie 

papierky, citujem, a ja hovorím, pani Kuníková a ja hovorím nezačneme od tých, čo tam tie 

papierky hádžu. Viete čo, tým chcem povedať? Prečo neapelujeme na ľudí, že nemusia, 

prepáčte mi, na ten výraz, sa o sebe použijú cigánky, Rómky alebo tí, čo sú na aktivačných 

službách? Prečo tie papieriky a toľko odpadu zbierajú? Lebo asi ich tam niekto hádže. Každý 

deň idem okolo vašich bytoviek. Tí ľudia nie sú schopní ani slušne zaparkovať, ani slušne 

zaparkovať, to už je tam chaos. Naposledy som tam videl dokonca nejakú odťahovú službu, 

lebo čo to bolo? Neviem, čo to bolo auto v tom trávniku. Začnime od ľudí, ako sa správajú, od 

ľudí. Nie Fiala, nie, proste niekto, ja tam mám ísť robiť poriadky s nimi alebo im vybíjať predné 

sklá. Tí ľudia nemajú chochmes pri ničom, ani pri parkovaní ani ochrane zelene, ani, ani čo sa 

tu rozprávala. Tam začneme. My môžeme vyriešiť len to technicky nejaké riešenie, aj keď teda 

rozprávame o tom 15 rokov, že pozemky nie sú mesta, sú aké súkromné. Hocijaké. Áno, tu 

vidíte, že sme začali s týmto tzv. ako by som to teraz nazval mobilným parkoviskom tu pri tejto 

bytovke a vidíte proste bolo obsadené. Môžeme v tom pokračovať ďalej, ale aj tak 

neuspokojíme to obrovské množstvo áut, ktoré už stoja v tej zeleni, povedzte mi riešenie nejaké 

prakticky, čo s tými autami. Na ulici, kde bývam pred 20 rokmi za deň prešlo 1 auto, dneska už 

tam neprejde je to plné áut. Dvory majú všetci prázdne, áno, na dvoroch majú bazény, húpačky, 

čo chcete, ale všetci parkujú na ulici. Mám pravdu, alebo nemám? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Riešenie by bolo, poviem, ako to chodilo, pretože som robil dlho na Morave, v Čechách. Na 

stavebnom úrade a na investíciách, tak nedostali stavebné povolenie na dom, pokiaľ tam nemali 

parkovné miesto, museli si ho zriadiť sami. Ináč nemali stavebné povolenie. Bodka. Pani 

Dalajková. 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Ja mám ešte 1 problém, čo sa týka ulice Alej na podnet občanov bytového domu 579, to je prvá 

bytovka tuto od mestského úradu. Majú taký problém, že vlastne veľa ľudí, ktorí aj nebývajú v 

Aleji ja viem, že to sa nedá dopátrať, ale tam vynášajú odpadky, hlavne to je vo večerných 

hodinách, lebo je to vlastne neosvetlené tam, kde majú oni tie kontajnery alebo tie popolnice? 

A taktiež by som sa chcela spýtať, myslím, že pri prvej bytovke od špeciálnej Základnej školy 

boli spevnené, ten podklad bol spevnený pod tými popolnicami, že či by to mohlo byť urobené 

aj túto, u tejto bytovky. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Áno, s tým súhlasím, lebo je to praktické a dobré, lebo práve včera ráno som to riešil poškodené 

tieto tisícky, sme to včera s pánom Fialom riešili, lebo keď to je na pevnom podklade, na 

kolečkách, samozrejme lepší manipulácia, len je to veľký problém s týmito odpadmi, riešili 

sme to na Gazárke, áno? Ľudia, ktorých ani nepoznáme, ani nie sú z nášho mesta, vodia, vozia 

odpady tým, ktorí si platia na Gazárke. Rozmýšľali sme aj v Bazilikóne boli tie problémy, či 

naozaj nedať zámky na kódy tej bytovke tiež, že oni vedia, kód a odomknú si, lebo ja som videl 

presný opak predvčerom, a nie prvý raz, že tam teda sociálne slabí naši spoluobčania hrabali a 

celé to vyhadzovali ešte aj von, tak som zastavil. Hovorím, hej, čo to robíte? Keď už sa v tej 

popolnici, tak to poviem hrabete, tak aspoň ten odpad vráťte naspäť, ale dobre, hento áno. 

Vlado, poznačiť a skúsme to teda riešiť aj na iných miestach kódovým, kódovým zámkom, lebo 

inak to nepôjde. Ale samozrejme, jak som sa, ja som sa vrátil, vrátim sa k tomu, rozšírenie tej 

mestskej hliadky, áno, dneska podpisujem, dneska podpisujem, podpisoval už som predtým 

zmluvu. Takže dobre, dáme im do portfólia aj to, aby takýchto ľudí, týchto, aj čo som ja teda 

zakročil, nevyhadzovali, nerobili odpadky, lebo je to ťažké, viete, odmonitorovať, pretože prídu 

to o polnoci, o jednej všelijako, no ale vyriešme to jednoducho, riešme to takto. 

Ing. Lucia Flajžíková (poslankyňa) 

Môžem sa spýtať, že akú zmluvu ste podpisovali. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Na dotáciu na rozšírenie pre mestské hliadky? 80? Koľko? 82 000? Je to trojročný projekt na 

vybavenosť a platy takže. Pán Packa čo mám robiť však vidím, že Janka ešte má 12 otázok 

nachystaných. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Ja by poprosil pána Prska mladšieho, aby odprezentoval to Námestie slobody. 

To je aj pre vás, pre všetkých. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

Sedíme tu 6 hodín, tuná sedím a minimálne 2 hodiny sa tam rozprávate o tom čo môžete riešiť 

kedykoľvek inokedy. Tak si zájdite za tým zamestnancom ktorý to má na starosti ale tu riešite 

blbiny. Minimálne 2 hodiny sme strávili s tým, že tu sa rozpráva o tom, čo môžete riešiť 

inokedy, inokedy sa tie veci dajú riešiť, však si to priznajte, že to je pravda, ale však dobre, 

dobre, ja mám dotaz, ja mám. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Fakticky, fakticky, sme v diskusii, áno, neviem, či pán Korman nebol pre tebou, ale dobre, 

mám, dobre, pán Packa, mám kľud, kľud, kľud. 

Dušan Packa (obyvateľ) 
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Máme, mám takúto otázku. Ten chodník, čo sa spravil pred školu až po nonstop, ten už je 

hotový alebo kto také veci stavebné, tu preberá, kto také stavebné veci tu na Mestskom úrade 

má na starosť, kto ide prebrať vykonané práce. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Už som ti to vysvetľoval. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

Nevysvetľoval, vôbec sme ešte nebavili. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak komu asi. Je to pán Jakubovič bol vtedy zamestnanec, nie, ale kázal som mu jasne, že nech 

nachystá aj preberací protokol, aj zápis, kde je napísané, že nie sú isté veci dokončené preto, a 

preto. Mal tu dneska aj byt. Lebo ja naozaj nedokážem vám na stovky a stovky otázok tu ja tu 

nie som z reality show, že aj múdry schybí jednoducho, keď chceš, nachystáme ti to. Kde bol 

nedopieskované z nejakého dôvodu, prečo nebol dokončený chodník, tam bol, ale som, ani, ja 

som nevedel, ale však, že tam bola nejaká dohoda s pánom Člunkom, že tam bude dávať nejakú 

fóliu. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

Fóliu, to ja neviem čo, ale tam, tam zostalo kameňa, bordelu, nedorezané, nedorezky sú tam 

nedokončené.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Znovu opakujem bol si tam.  

Dušan Packa (obyvateľ) 

Ja tam chodím každý deň okolo. No a kto tam z vás bol, pán prednosta, kedy ste sa po tom 

chodníku prešli? Trebárs vy. Po tom chodníku a vám sa ľúbi, ako to je spravené. 

Ing. Jozef Pavlík (prednosta MsÚ) 

Neviem, aké nedorezky myslíte, ale tam. Dobre, ale ten jeden pán si to želal, že nechce mať 

dorobené, lebo ide robiť fasádu. Je to pri jednom rodinnom dome číslo vám neviem teraz 

povedať. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

Tak to je druhá vec, ale dneska tam bol nejaký pán, ktorý tam,o tých špár medzi dlažbu, tam sa 

dáva piesok alebo niečo, áno, ale on tam má také kuse, tam mal takú šutolinu nejakú, krát tam 

nemá šancu vliezť a čo s tým spravil? To, čo mu zostalo, šuchel nabok. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Dobre lenže ja ti poviem jednu vec, tiež nemám chuť sa tu hodinu o tom baviť. Pán poslanec 

Šedivý mi napísal mail, že tam zostala šutolina, kľud, že treba ju odstrániť, no mal pravdu, no 

tak my sme ju odstránili, dneska sa pýtali, kde sme dali tú šutolinu, takže ani z voza ani na voz. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

Ale ja nehovorím . Ale ten chodník, však sa to musí nejak popriháňať, upraviť jamy, sú tam 

odrezky, z tých asfalt je tam čo rozoberali ten starý chodník, však to je, však prejdite sa tam, 

viete, takto vypadá, však to je tragédia, spravíme pekný chodník. Ostuda, hlavná ulica,  

priekopy, bordelu tam, ježiš však to.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To hanba to bolo to, čo bolo predtým, to bola ostuda. A celoslovenská. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

A nechceš, však ale nerozumíš, čo ti vypravám. Spravili sme pekný chodník a to ostatné tam 

zostane tak, jak je, však to je tragédia. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale neostane, čo by ostávalo. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

A kto to spraví, kedy, kedy to spraví kto. Však už sa vyhovárali, že je zima, už je po zime a nič 

sa nedeje. Prejdi sa tam, čo tam, čo tam teraz zas namietli toho bordelu, čo mali do tých špár, 

tam sú také špárečky milimetrové, akýsi tam doviezli kameň, kedy tam chcú dať, prejdi sa tam 

alebo niekto z vás. Alebo niekto z vás, keď máte niekto zajtra čas som ochotný, prejsť sa od 

začiatku až do konca, jak to vypadá tam okolo toho na zaplakaní, na zaplakanie. Ďakujem. A 

ešte by som sa chcel jednu opýtať. Keď je kanalizácia hotová už roky, jak bývali voľakedy 

Ratajovci, vieš, však bývalý. Tam je kanalizácia, tam okolo tej kanalizácie, tam je takáto jama, 

kto to má, kto by to mal opraviť? 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Jednoznačne BVS, my nemôžeme zasahovať. Už som to povedal minule pred 6 mesiacmi sme 

kontaktovali BVS za 6 mesiacov nedošli 

Dušan Packa (obyvateľ) 

Dobre? A to už tam je, to už tam je koľko rokov. To už tam je niekoľko rokov prepadnuté, to 

nie dneska roky to tam. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 



  

155 
 

Ja ti hovorím 6 mesiacov čakáme na ulicu. Aká to je Nešpora?  

Dušan Packa (obyvateľ) 

Alej. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Aj Nešpora prepadnutá aj tu. 

Dušan Packa (obyvateľ) 

To je roky, roky, to je.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja som bol ochotný to spraviť. Vlado, že to spravíme sami.  

Dušan Packa (obyvateľ) 

Ešte by som vás jednu vec povedať, že už by bolo načase ako aj pani Schmidtová povedala, že 

aby ste mesto a poslanci a poslanci a mesto začali konečne komunikovať, lebo tady viazne 

komunikácia.  Chodíme už niekoľko tých zasadaní, čo aj pani Schmidtová povedala, aj to doma 

kukáme, tu dôjde, ako aj dneska povedala tam pán Sofka, na niečom sa dohodneme, dôjdeme 

sem, je to ináč, potom to je, prepáčte, zas je to ináč. Však to je Kocúrkovo, to je Kocúrkovo. 

To je strašné, potom povieš ja som tam nebol , ja som tam bol.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dušan, musím ťa zastaviť, lebo už ti ubehol termín. Ďalší. 

Pavol Korman (občan) 

Dobrý večer vedenie mesta, dobrý večer páni poslanci, pani poslankyne. Dobre, dobre, pardon, 

nie, že je tak nervozita, tak skúsim takto stručne, chcem sa venovať bodu. Sušila, čo to? Máme 

tie pozemky na zámenu. Chceme sa iba opýtať podľa môjho uváženia, podľa môjho uváženia. 

My občania sme si volili vás a primátora, aby ste začali riešiť takéto veci a nevznikli to, čo 

vzniklo s pánom Komorným, že proste uzavrie cestu, my nechceme uzavrieť cestu, my chceme 

označiť teraz ten pozemok, nakoľko nemáme od vás žiadne vyjadrenia, nič nekomunikuje s 

nami, nikto, nič, vôbec nič, takže teraz po nejakom týždni sme dostali nejaký mail alebo niečo 

od nášho právneho zástupcu my žiadame zápisnicu už 3, už 3-krát. A už nedostali sme ju nič, 

takže ako, ako budeme postupovať? Chcem sa opýtať, lebo my sme odhodlaný, že teraz 

uzavriem neuzavrieme, ale označíme si, označíme si náš pozemok, tým pádom uzavrieme, 

uzavrieme príchod, ako sa to aj spravilo. Materská škôlka, čo tam má parkovisko, čo tam bude 

teraz je to uzavrieme, tak zasa vzniknú hádky, zase budú nadávať ako na poslancov, na nás, na 

primátora, prečo sa nesnažíme dohodnúť nejako normálne a že, že pustíme lavínu týchto 

veciach? Vy ste povinní to poriešiť podľa zákona cesty, riešia to v Skalici, riešia to v Hlohovci, 
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riešia to v Sekuliach, čo sme sa pýtali, všade to ide riešiť a sa všade oslovujú, oslovuje mesto, 

oslovuje, oslovuje týchto ľudí, aby to vykúpili a opravili. Nechceme od vás ani peniaze, my 

chceme zámenu a stále dookola to isté a za 7 mesiacov sme sa nikde nedopracovali, nikde, 

nikde sme sa nedopracovali. Tak to, kde to viazne alebo ako to viazne ako budeme pokračovať? 

Lebo my, keď to tam zavrieme, tak zasa bude hádka zasa a my nezatvárame cestu, iba označíme 

náš pozemok a nebudú mať, nebudú mať prístup, prístup tí ľudia do toho nebudú mať parkovať, 

nebudú parkovať, budú parkovať, budú parkovať na uliciach, čo sa stane? Budú, je tam zákaz 

parkovania, budú dostávať pokuty tí ľudia. A načo to je? Tak sa chcem iba opýtať, ako teraz 

budeme pokračovať? 

Jana Dalajková Suchá (poslankyňa) 

Môžem sa. 7 mesiacov? Ja som ti osobne povedala, že to chceme riešiť. My sme dneska obdržali 

znalecký posudok, my sme dneska obdržali materiály o pol desiatej, chápeš? Ja viem problém, 

váš materiál sme mali. 

Pavol Korman (občan) 

Jani ale keď sme tu boli s naším právnym zástupcom, to je v novembri, sme vám povedali 

vypracujte si kontrolný znalecký posudok, všetko. Vy ste neboli schopní za to, ja hovorím 

celkovo, ja nehovorím na mesto, čo hovorím, máme mesto, ja hovorím celkom, vy ste neboli, 

vy ste neboli za 4 mesiace kontrolný znalecký posudok, my pýtame zápisnicu, už čo chce náš 

právnik dávať na súd, keď pôjde na súd, keď pôjdeme na súd, čo sa stane? Bude, budú, budeme 

platiť, bude platiť mesto, zasa to bude peniaze stáť, zasa to bude, budeme platiť nájmy 3 roky 

naspäť, zasa to bude stáť mesto peniaze, všetko, tie peniaze sa, hovorí sa, že nie sú peniaze, 

budeme, budeme, tie peniaze sa môžu použiť napr. na štadión pre deti, pre všetko, však toto, 

toto nedá logiku. Komorný to zastavil, ja mu s tým súhlasím, lebo sa nedá dohodnúť, stačí sa 

dohodnúť, on je inakši prípad, my sme inakší prípad my máme na školu. Prečo sa nedá normálne 

dohodnúť, že iba zámer schváliť a ideme ďalej, budeme rokovať? Budeme dobre, neľúbi sa mi, 

neľúbi sa mi cena, neľúbi sa mi cena 70 dáme 40, budeme jednať, ale, ale my sa nikde 

nepohneme, nikde sme sa zatiaľ o 7 mesiacov a my sme sa nepohli, o centimetre sme sa nepohli 

a to je čistá pravda, to mi nikto nepovie. To je mŕtvy bod. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Nemáš úplnú pravdu, pán Korman? Ja trošku nie sú to moje slová, ale budem opakovať slová 

súdneho znalca, že teda 4 mesiace, áno, dlho trvalo, áno, ale prečo to nešlo? Lebo to bolo v 

éčkových parcelách, nikto to zbytočne, zámerne z našej strany nezdržoval, keď poviem zle, 

pani Ing., oprav ma, bolo to v éčkových parcelách pánovi Pollákovi, ja v dobrej viere som 

všetko vysvetľoval, aby to bolo čo najrýchlejšie, áno, čo najrýchlejšie. Tak isto žiaden súdny 

znalec nie je na špagátku, že mu niekto zavoláte a za 3 minúty to máte predsa hotové. Preboha, 

aj tí ľudia majú svoju prácu a majú tej veľmi veľa práce. Keď už bolo všetko vyriešené, čo sa 
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týkalo parciel, dobre vieš, že parcely, ktoré sú uvádzané v E a v C sú rozdielne, nepasujú 

výmery, to by si ty mal vedieť a ty to dobre vieš. Znalecký posudok, je pravda, že ho dostali 

poslanci včera alebo dneska. Ježiš, však som zľakol dnes ale jednoducho to nešlo urobiť. Však 

sa teda pýtajte odborníkov, jasne. Inžinier Kudláč je súdny znalec to nebolo možné v ečkových 

parcelách urobiť znalecký posudok. 

Pavol Korman (občan) 

Tu ide o zámer a o výmenu, o výmenu pozemku tu nejde nič, vieme dobre, že máme, že máme 

cesty tam, čo chceme, tenok, vieme dobre, že máme pole éčkové, tam sú, to je úplne to isté, 

zámena za zámenu, o to ide, aby sme sa nejak dohodli. Ja nehovorím o éčkových parcelách, ja 

teraz hovorím o tom, že 2× sme boli na komisie, 2× sme boli na porade poslancov, nepohli sme 

sa ani o centimeter, dostali sme na mŕtvom bode, čo máme robiť my, aby sme sa pohli? My 

môžeme iba zastaviť a zase kto bude pykať? Budú pykať ľudia, budú pykať tady ľudia? A 

prečo? Preto, lebo sme sa nikde nepohli, či poslanci, či vy, či toto? Veď nikto, každý hádže, 

každý hádže chybu na jedného, druhého, na ktorú. Mne už prestala trpezlivosť.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja ty si nepočúval, jasne sem tu povedal, že chcem, aby pani poslanci schválili zámer jedného, 

druhého nepočúval teraz vysvetľujem prečo to doteraz nešlo, éčkové parcely, nepasovali 

výmery, teraz už to máte vy v poriadku, my to máme v poriadku, geometráky sú. Duplicitu sme 

si vyriešili, takže ja ten problém nevidím. Takže nepozeraj sa na mňa. Ja som bol za to, že by 

som schválil zámer Komorný, schválil zámer Sušila a do budúceho zastupiteľstva sa doriešili 

tieto veci, ktoré tu hovoril pán Sofka. 

Pavol Korman (občan) 

Jasne, ale dneska je tam, dneska je tady zasa nič, že zdržali sa všetci a na druhé zastupiteľstvo 

ideme zasa, zase sa zdržíme, zasa 4 mesiace prejdú, veď ale do bude pykať, budú pykať ľudia 

stále o to sa jedná, že tak sa dohodneme teraz pred kamerou alebo čo, že ako budeme 

postupovať. Nech nerobíme ani my problémy, ani my problémy ani vy problémy. 

 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Musím ťa prerušiť, lebo ti uplynul čas. Pani Menšíková. 

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Vlastne akonáhle sme dostali, teda, ja som, keď som sa dostala k tomu vášmu teda listu mailu, 

v ktorom ste teda žiadali vlastne, aby sme v tom konali. Tak ja už som 2. Februára som písala 

mail na mesto, áno a prosila, žiadala som teda, že aby sa tieto veci pripravili k tomuto 

zastupiteľstvu. No ale my sme to dostali až dnes. Áno, že neni o to, že aj keď ste boli u nás, ja 
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som jasne povedala, že jednoducho chceme to riešiť. Áno, čiže aj keď sme to dneska dostali, 

fakt ja som to videla prvýkrát, keď som prišla sem, lebo som prišla z roboty a nemala čas, čiže 

ja som nemala čas. Skutočne máme záujem, aby sme to do budúceho zastupiteľstva, ale naozaj. 

Pavol Korman (občan) 

Počúvame stále to počúvame. Stále.  

Mgr. Ľudmila Menšíková (poslankyňa) 

Tu som, tu som naozaj teda žiadala, že aby mesto teda urobilo, pripravilo potrebné podklady a 

materiál pre hľadanie riešenia, lebo sme ochotní rokovať a pomôcť k riešeniu tejto danej 

problematiky. Áno, ktorú máme, ktorú ste vy dali, ktorú potrebujeme teda poriešiť, všetci máme 

o to záujem, naozaj to môžem teda ja, aspoň teda, čo my sme sa rozprávali, chceme to poriešiť, 

preto naozaj až dneska sme dostali teda tento, toto ten posudok znalecký. 

Pavol Korman (občan) 

V poriadku, takže, takže teraz takúto dohodu, že na druhé zastupiteľstvo, príklad, to budeme 

jednať, áno, alebo niečo, je to, je to verejný sľub, áno. 

Mgr. Vladimír Hladík (poslanec) 

Môžem k tomu niečo povedať ešte? Áno, kedy ste mali zapísané na LV tie parcely? Dneska 

som sa na to pozeral, znaleckých posudok, ak sa mýlim. Myslím, že 22.1.24. Nechal som ťa 

vyprávať, nechaj ty mňa a potom mi to vyvráť. Tento rok ste to mali mesiac späť vklad do 

katastra, po prvé, po druhé, nemali ste špecifikované výmery, po tretie, keď si tu bol s 

právnikom, aj s tým vašim, hovoril, že máte znalecký posudok na 80 EUR za meter štvorcový 

pod plochu cesty, dobre, zatlačili sme na mesto, aj na mesto, aj na komisii sme dali, aby sme si 

dali vyhotoviť nový znalecký posudok, nezávislý. Tam máme úplne inakší cenu, tam je 20. Vy 

ste navrhovali 80, niektoré, niektoré sú 20, niektoré 30 EUR za meter, vy ste hovorili o 80 a ty 

chceš ale nás osočuješ, že my sme za pol roka nevedeli nič dohodnúť, dneska sme to len dostali, 

dneska tam bude napísané, kedy boli na katastre. Vy ste vlastníkmi boli zatiaľ možno na základe 

nejakých zmlúv, ktoré nikto nevidel a dneska som ten znalecký posudok dostal o jedenástej 

alebo o pol dvanástej, neni podstatné, tam ste menili vklady do katastra, myslím, že 23. Január, 

ale mám ho tu niekde možno, takže až odvtedy ste boli vlastníkmi. Tak čo si chcel? A ďalší 

vec, keď ideme zameniť parcele, my ideme meniť  majetok mesta, nie že moju parcelu, alebo 

jeho, my zas hájime aj záujmy mesta a vieš sám, že sme ťa zavolali. Možno na 2, na 3 komisie, 

takisto aj Komorného Tomáša nech ma opravíte 4 dohody 5 krát inak. Takže neosočujte len 

poslancov. Ešte povedz kedy boli zapísané do katastra. To sú veci, ja som vám povedal, vydržte, 

aj keď ste nás oslovuje, vydržte, to sú veci na dlhé trate. Dneska nevybavíš pozemok v tomto 

štáte za mesiac ani za 2 a takýto, ja keď ti zamením pozemok. Mne je to jedno, neni mi to je 

jedni. Zamenení ti to za pozemok v smere na Školskú zas mi budú druhí ľudia napr. nadávať, 
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čo to ste to spravili, keď za to zdvihnem hlavu, tak musím byť stopercentne presvedčený a 

každý jeden z vás si to nezoberie na triko, tak si potom vyprosujem za to, že pol roka sme nič 

nerobili, len sme odkladali. Povedz mi kedy ste to mali na katastri. 

Pavol Korman (občan) 

Však však chcem ti to povedať, keď dostal, keď dostal papiere, podnety, prvýkrát však Vlady, 

keď, keď sme dali, keď sme dali tie podnety, všetko, bol tam Ivan Gvozďák, to je náš spoločník, 

chceli sme to uľahčiť, aby to bolo v jednej napísané, Ivan, keď, keď si to čítal, tak asi si nečítal 

potom podklady, lebo Ivan Gvozdiak, to bolo napísané Ivana Gvozdiaka a na Jozefa Sušilu. 

Áno, to je náš spoločník, takže, takže tým pádom to bol Ivan Gvozdiak, to je všetko, jeden 

majiteľ, čo sme to vedľa, Ivan Gvozdiak ti da ponuku? Tak sme to uľahčili, iba sme to uľahčili, 

tak ten Gvozdiak, ja som ho sem mohol zavolať, aby vám to vysvetlil aj on, však to je, to je 

všetko to isté. Tak pozor, ten zápis bol, ten zápis bol a tam ma to vysvetľovali, ten zápis bol už 

od novembra, ten zápis bol od novembra. Ja neútočím ani na vás, ja chcem iba vysvetliť, že ako 

sa budeme, ako sa budeme ponáhľať, ako ďalej. A, a znalecký posudok, ako povedal si 20, 

30 EUR, my máme spravený, hento, my máme spravený ja tam zavolám, kľudne, dáme to a 

pôjde, dáme tretí znalecký posudok vypracovať alebo sa dohodneme. Tak ide o ten zámer, iba 

aby sme sa nejako dohodli, tak nejde teraz o cenu, o tú cenu, aby sme dali to toľko, toľko, toľko, 

tam ide o to, iba sme sa dohodli zámer zo strany zámer  schváliť. A potom sa dozvedel, chceli 

ste geometrické plány vybavili sme, chceli sme to, vybavili sme dali sme znalecký posudok, 

všetko sme povybavovali, tak nejde o to, že aby sme sa hádali alebo nejaké veci. A nehádžem 

ani na primátora, ani na vás, na nikoho celé, iba proste vyúsťuje to do takej situácie, že iba, iba 

proste budú hádky zbytočne medzi ľuďmi, medzi ľuďmi, keď tam zatarasíme, všetko, budú 

zase ako Komorný a zbytočne, úplne zbytočne, úplne zbytočne. Tak ja som rád teda, že ste mi 

povedali, že ste mi povedali, že na druhé zastupiteľstvo sa to bude jednať, tak teraz neviem 

dohodnem sa so spoločníkmi či to tam, či to tam proste uzavriem alebo ako, alebo ako to bude? 

Lebo ja nechceme robiť problémy, nechcem, my sa chceme, my sa chceme, my sa chceme, my 

nejdeme uzavrieť, a to, pardon, my ideme označiť, označiť, označiť, iba označiť. Pozemok. 

Áno, áno, Vlady, Vlady, Vlady. Vladinku, pozor poviem a všade to riešia, všade to riešia, všade 

to riešia. Ukážem, či Skalica, či Hlohovec, či Sekule. Vlady ale všade to riešia všade, všade, 

všade, všade, všade riešia. Áno, presne tak, presne tak, ale čo a čo bude lepšie, keď budeme, 

keď budeme dávať na súdy a budeme platiť, budeme. Ale ja neútočím. Ale bolo to tak, že za 

pol roka nedostali žiadne informácie, áno ale my sme nedostali, my sme sa žiadne informácie, 

nič, my sme nič nedostali. Dobre, ďakujem.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Posunieme to ďalej pretože čas beží. Prosím, predstavte sa. 

Ján Chovaňák (občan) 
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Ján Chovaňák, ja by som sa iba chcel spýtať alebo teda povedať, keď ste, my sme nemohli 

vstupovať, tak len na margo takého faktu, keď sa tu vlastne otvárala tá otázka počtu tých 

zastupiteľstiev, hej, že minimálne 4 alebo koľko, tak 2022 ich bolo 7, 2021 8 a 2020 6 ich bolo 

tak, aby ste vedeli, podľa 2020 je zapísaných 6 zastupiteľstiev, hej? 2020 - 6 zastupiteľstiev, 

2021 - 8 a 2022 - 7. Máte to na internete podľa počtu zápisníc. Takže sme tu sedeli a akože skrz 

tú vec, ktorá sa nás dotýkala. Som tu začal takto chodiť a tak. Ale ako povedali aj túto páni, že 

je to dosť také únavné, však pre vás asi viacej, no tak my na to pozeráme, môžeme sa prejsť 

atď. Vy tu dávate emócie, ale asi ide o to, že naozaj sa nejako dohodnúť, hej? Lebo pán Prstek, 

viete, že keď sa to odhlasuje, aj poslanci, aj bez vás si môžu robiť zastupiteľstvo, hej? To vy 

nespravíte, takže sa tu môžete naťahovať, môžu sa oni naťahovať, ale tie zastupiteľstvá budú, 

keď si to oni odhlasujú. Čiže keď, keď sa tie porady alebo čo sa teraz pozrušovalo, ono to 

nepomôže, hej? A potom, keď tu aj ľudia niečo chcú, tak musia vydržať, 5-6 hodín, hej? A to 

je aj pre jedných, aj pre druhých, hej? Takže to, s tým sa nepohnete, ale ja som sa chcel ešte 

spýtať jednu vec, lenže keď sa tu hovorilo o tej BVS ke, ja som tak čakal, lebo ja som si ešte 

pozeral, čo ste povedal na predošlom zastupiteľstve, že v januári nám dáte odpoveď, ale teda 

tá, tá, tá odpoveď bude až v marci, hej? Lebo na predošlom zastupiteľstve ste hovoril, že v 

januári bude odpoveď. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Naozaj teda nehnevajte sa, za to ja nemôžem. 

Ján Chovaňák (občan) 

Nie? No ja iba hovorím, že takže sa to, vidíte, ale preto je napr. lepšie, že tie zastupiteľstvá sú 

častejšie, lebo takto by sme zase možno koľko to vychádza 3 mesiace čakali by sa aj, zabudlo 

by, dá sa povedať, aj opadli emócie. A potom ešte, keď sa hovorilo o tom, o tom článku, hej, 

tak je to také bojové, ale viete, že tu by mohli byť aj iné články, tu by mohli byť aj reportáže a 

veľmi pekné a sú aj v iných mestách reportáže, kde sa vyťahujú seriózne veci a tu by sa dali aj 

zdokladovať. Tak viete, že z poslancov nikto nešiel do novín. A to nevyzeralo ten článok, ako 

ste hovorili, že to bola diskusia, to bola one man show odpovede, že tie otázky redaktora tam 

neboli, tak povedzte, redaktorovi nabudúce dá aj otázky. 

 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Kontaktujte Záhorák, aby vám to potvrdila ona, ja tu nebudem odpovedať na reality show, mňa 

to unavuje a nebaví. Kontaktujte Záhorák šéfredaktorku nech vám odpovie, že to boli to, čo si 

našla a moje odpovede. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ona sledovala zastupiteľstvo v Šaštíne a chcela s vami rozhovor alebo pozerá úradnú tabuľu. 
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Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

3 krát som odmietol aj tlačovej agentúre Slovensko aj Záhorákovi. Lebo som im nemal čo k 

tomu povedať. 

Ján Chovaňák (občan) 

Dobre, dobre, a teraz tretie z vášho Facebooku, tam ešte vlastne v tej predvolebnej kampani, 

keď ste dávali plány atď. Tu vám aj to povedali ľudia, keď teraz toho Jožka, tuším na vozíku 

sa rieši, že kam sa dá a tak. Tam bola 1 vec, že už bude mať bezbariérový prístup alebo tak. Ale 

ja sa chcem spýtať, keď sa hovorí o tej BVS-ke a ten projekt Trikota, vlastne to nákupné 

centrum atď. Tam ste spomínali, že vlastne však aj teraz v tom letáčiku boli, že budú pozemky, 

že budú byty, že bude pripojenie z kanalizácie a tak. Tam ste spomínali, že stará Trikota mala 

vlastnú čističku, že pamätníci si to pamätajú a to, akú čističku mala alebo tak, ja som sa to pýtal 

aj pre pamätníkov a tak, že oni si to nepamätajú. Tak.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Neviem, prečo si to nepamätajú, keď ja až to pamätám tu presne v týchto kríkoch neni viditeľné 

teraz, keď sa pýtate, sa pozrie za svetlá z tohto obloka. Presne v tých kríkoch je čistička. Keď 

skončíme, dúfajme, že niekedy dnes skončíme. Hneď som ochotný vám tú dokumentáciu 

ukázať. 

Ján Chovaňák (občan) 

A ona by sa dala použiť, akože ona sa dá použiť. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Samozrejme. 

Ján Chovaňák (občan) 

A toto už môže vlastne BVS ka použiť alebo sa to rieši alebo. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Je to 2 dni, keď sme presne riešili problém tejto čističky, ktorá je tu. Ja vám to ukážem. V 

podstate idú o 2 veci, súhlas Povodia, keď už sme teda v detailoch, áno, súhlas Povodia a súhlas 

Bratislavskej vodárenskej, ale tam je vlastne, je len formálny, dôležitý je, keby sa pristúpil k 

rekonštrukcii tejto čističky, myslím, že už je tam aj stanovená cena nejakých 160-180 000. 

Zvládla by 500 ekvivalentov, takže naozaj hovorím, keď dnes ešte vôbec skončíme pôjdete so 

mnou do kancelárie a ja vám to ukážem. 

Ján Chovaňák (občan) 

To je super, keď je to tak. 



  

162 
 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Takže ja nie som až tak úplne starý, ale ja si ju pamätám, lebo som sa ja sám ako dieťa z okna 

na ňu pozeral. Tu je v tých kríkoch. 

Ján Chovaňák (občan) 

A dá sa použiť, hej, dá sa použiť a môže to byť, neni to len planý sľub alebo dá sa. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Je to riešiteľné. 

Ján Chovaňák (občan) 

Dobre, no tak super. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Milan, jak si ju ty chceš pamätať? Však ty si v tom období ani tu nebol, ty si bol stále v zahraničí. 

Ja som býval na tejto bytovke, takže ja si tu tiež pamätám a ukážem vám fotky, tam ich mám v 

kancelárii. Prosím vás, páni, nediskutujme o ten, kto si pamätá alebo nepamätá. Zajtra ráno sa 

tam choďte podívať. 

Ján Chovaňák (občan) 

A ešte možno taká posledná, ja neviem, že či to tu tá nová bytovka vlastne, čo sa stavia a čo sa 

riešia vlastne tie parkovania atď. že tí ľudia na tej novej bytovke, kde budú parkovať, lebo oni 

asi nemajú podzemné parkovania, nie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Samozrejme, že pozemné parkovanie tam nie je, ani tam z geologického hľadiska nie je možné, 

lebo tam bol veľký problém so spodnou vodou. To je jedna  vec, druhá vec je to, že myslím, že 

to ešte predchádzajúce zastupiteľstvo schvaľovalo parkovacie plochy, keď tam bol zámer. Kto 

si to pamätá? Z bývalých poslancov? Ľudmilko. Vlado, ty si to pamätáš? To malo byť. Najprv 

to mal byť byty nejaké, potom tam mi byť domov dôchodcov. Teraz to je takto. V podstate je 

to riešení súkromných osôb. Ja viem z dneška, z dneška informáciu, že investor, ktorý stavia tú 

bytovku, rokuje s rodinou Čermákov s tým, že by ešte teda odkúpil od nich časť pozemku od 

tejto rodiny, aby sa rozšírili parkovacie miesta. Ale ja si myslím, že koeficient parkovania je 

tam prepočítaný. 

Ján Chovaňák (občan) 

Že sa tam zmestia, hej, že nebude zapchatá cesta ešte viacej je teraz, lebo keď vlastne sa ide od 

domova dôchodcov, tak sa nedá prejsť.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 
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Preto sme rýchlo po dohode s pani riaditeľkou Zajíčkovou vymysleli tam takéto rýchle mobilné 

parkovanie zboku. 

Ján Chovaňák (občan) 

Áno, to sa hovorilo na predošlom. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ja len chcem upozorniť na to, aj si myslím, že na to sme reagovali s niektorými poslancami, že 

financuje to, čo sme my poskytli, áno, jak technickej služby sme poskytli pomoc, sme pomohli, 

ale bolo tam časť nákladov, ktoré jej treba zafinancovať zo strany materskej škôlky, pani 

riaditeľka na to financie má, aj to zafinancuje. Ale hovorím, bavme sa o tých parkoviskách k 

tej bytovke. Takže skôr by k tomu, povedala snáď pani inžinierka k parkoviskám, ale ku každej 

stavby musí byť koeficient prepočítaný na počet parkovísk. 

Ján Chovaňák (občan) 

No však dúfajme, že keď, aby to, aby to bolo, lebo potom zase len zeleň, zase len zeleň tam je 

zatiaľ. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale musí to tak byť. Lebo však zatiaľ to je, musia ísť cez mestský pozemok, na svoju bytovku, 

nie? Čiže potom. Dokonca malo byť takto prepočítané, aby to bolo teda parkovisko aj pre 

škôlku, aj pre nájomníkov. 

Ján Chovaňák (občan) 

Ďakujem. 

Milan Packa (občan) 

Milan Packa. Nechcem nejak dlho vyprávať ale páni poslanci mali by ste sa konečne spamätať, 

aby ste na zastupiteľstvách nemlátili prázdnu slamu. Pustite si, prosím vás, toto zastupiteľstvo, 

ktoré to bolo a spomeňte si, koľko ste kto zbytočného navyprávali, ktoré ste mali riešiť mimo 

zastupiteľstva? A nie, že sa to riešilo tu, áno, pustite si to, potom si môžeme o ten projekt, ja sa 

tu pustím tiež a každého vás ohodnotím, koľko ste zbytočne zbytočných vecí tu narozprávali. 

Ja sa len chcem vyjadriť takým mojim, nieže srdcovkám, ale je to financie, ktoré sa dávali na 

šport, ja som za to, aby sa dávali nielen na šport, ale aj na ostatné odvetvia, či už je to, ja neviem, 

aj tí dôchodci, aj takýto, ale to rozdelenie tých peňazí, keď tí peniaze nie sú medzi Šašín a 

Stráže, sú trošku, trošku, ale moc nespravodlivé, pretože stráže majú jedno mužstvo a Šaštín 

má 6, alebo 7, keď počítam aj tých malých prnďov. Takže to je tam, že ten rozpočet, kedy si to 

odsúhlasili. Mne sa osobne nezdá, áno, druhá vec, aj keď sa mne to nejak bytostne netýka, lebo 

ja už mám nejaký vek. Tak je to detské ihrisko na tom Čistonku. Ja si myslím, že tu bolo riešení, 

to ste dávali, že buď postaviť dve ihriská, jedno v Domkoch druhé v Čistonku alebo jedno veľké 
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na parku, tam ja si myslím, že toto tí ihriská sú lepší, dve malé jak jedno veľké, lebo keď tie 

malé decká sú, nebudú pri nejakých horolezeckých stenách alebo podobných veciach, že oni 

potrebujú sa hrať a na hraní nepotrebujú takéto veci. Takže bolo by dobré, keby ste to poslanci 

zvážili tú situáciu, ktorá je a snažili sa vyhovieť dajme tomu a jednej časti tým Domkom, aj 

tomu Čistonku. A čo sa týka tých dôchodcu, tam, že to ako majú, sú proti tomu, aby to ihrisko 

sa tam spravilo. Tam nie je problém, je tam pľacu dosť. Oni si tí dôchodci môžu spraviť, hrávajú 

petang, môžu si tam spraviť ihrisko na petang, môžu si tam zavolať kamarátov, môžu sa tam, 

ja neviem zabaviť, ale je treba to riešiť túto situáciu tam s tým detským ihriskom, lebo tam je 

ozaj kopec deciek a keď už začína Jaro, keď sa tam dôjdete, tak kuknúť na večer ty decká sa 

tam na tej asfaltke hrajú. Ja myslím, že to nie je také trošku pritiahnuté za vlasy, aby sme ich 

museli tam nechať hrať, aj keď mňa sa to netýka bytostne, že ja to nepotrebujem to detské 

ihrisko, ale myslím si, že to je velice potrebné tam v tej časti. Takže to by bolo také odo mňa, 

z mojej strany, dá sa povedať, všetko, čo chcem, aby ste nejak urobili, ale páni poslanci, skúste 

komunikovať s primátorom, skúste nájsť nejakú zmierlivú cestu, vysvetliť si to mimo tu 

nejakých hádok, aby ste sa nejak dohodli, aby sme išli dopredu, lebo keď si podíváte. Už som 

to povedal, že kto bol najďalej u Hoška alebo na Bobogdánoch, lebo keby ste proste sa prešli 

po okolitých dedinách, jak tam to ide dopredu a my ideme furt len dozadu, len cúvame, cúvame, 

cúvame, ale za chvíľku už nebudeme kam cúvnuť, urobte niečo pre to, aby sme išli dopredu? 

Skúste sa dohodnúť, skúste nejak riešiť. Skúste toto, tento problém riešiť a riešte také veci, 

ktoré sú vidieť, aby to, daj to trošku vypadol v ten Šaštín a v tých Strážach a nieže my 

nechávame všetko napospas, nám sa pomaličky búra všetko pod nohami a potom neni divu, že 

nemáme cesty, nemáme chodníky, nemáme nič, všade to ide dopredu, len v Šaštíne to cúva. 

Skúste nájsť riešenie, jak to urobiť, aby sme išli dopredu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ďakujem ti, ďakujem ti za ten, či nechceš rozprávať a ešte? 

Milan Packa (občan) 

Keď môžem trošku, mrzí ma to. Jak chodia za primátorom, ľudia, ja mám tam jamu, ja mám 

tam jamu, ja mám to, ja mám hento. Toto, ja si myslím. Pamätám si, keď boli za takéto ešte. 

No ale otec keď bol tajomník. Áno, vtedy boli poslanci, myslím, že neviem, či to aj teraz tak 

ide a každý poslanec mal nejakú ulicu. Nebolo to tak, že vy všetci ste aj za Stráže aj za Šaštín 

svojím spôsobom. Áno, ale ja, koho mám, ja poslanca na Čistonku. Koho? Ja mám napísaného 

poslanca na Čistonku, meno? Za kým? Keď budem mať nejaký problém za kým mám ísť. Kto 

má Čistonek? Nebavme sa o obvode, lebo v Stráže sú veľké, áno, sú tam štyria poslanci a 1 

obvod. Ale. Dobre, štyroch poslancov, ale proste to neni rozdelené, že vy máte časť Čistonek 

vy máte časť Domky. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 
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Milan, musím ťa prerušiť. Čas ti uplynul, ale môžem ti povedať, že ktorýmkoľvek poslancom 

pôjdeš, ktorého poznáš a povieš mu to takto tu prednese. 

Milan Packa (občan) 

Dobre? 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Kedykoľvek.  

Milan Packa (občan) 

Som zvedavý, ďakujem. 

Pavol Korman (občan) 

To iba, iba, iba 10 sek. Videl som tady, že sa má rekonštruovať na Mirka Nešporu ulica nejaká. 

Túto cenovú ponuku, iba cenovú ponuku, keď, nakoľko máme stavebnú firmu, robím tam 

zamestnanca, tak veľmi rád vám tú cenovú ponuku poskytneme aj my, kebyže potom jedna by 

musela byť nejaká cudzia firma, lebo takéto niečo môžeme, môžeme, môžeme dať aj my na 

túto firmu, my robíme všetko, máme aj strekár, keby náhodou iba, iba to takto. Ďakujem.  

Brigita Schmidtova (občianka) 

Či ste ma dobre pochopili, vy ste mi vyprávali o tem parkovaní, ja sem nemala záujem o 

parkovanie, ale ja som mala záujem o to detské hrište, to je tam pri tej kotolni a tade prechádzajú 

tie autá, nakoľko je tá cesta samá jama a nechcú si pokaziť auto a tam je krásna zeleň a je to 

zbytočné, aby nám to tí autá zničili. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Za kotolňu z tej vnútornej. 

Brigita Schmidtova (občianka) 

Áno, ten detský oný to ihrisko zelené. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To bývalo kedysi to ihrisko také slušné. 

Brigita Schmidtova (občianka) 

Áno, to tam je furt slušne a teraz nám to začali ničiť, lebo sú tam veľké jamy.  

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Dobre to som nepochopil. 

Brigita Schmidtova (občianka) 
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A furt keď pršalo, tak radšej jazdia po tem trávniku, o to mi išlo a ja som to zle pochopila, ja 

jak ste mi odpovedali, ja som to brala, akože súhlasíte nech tade jazdia. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tento zelenéme predku, tak sme si nerozumeli. 

Brigita Schmidtova (občianka) 

No práve to. Ďakujem.  

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Prosím ďalší. Prosím meno. 

Anna Kubinová (občianka) 

Dobrý večer, Kubinová. Ja som sa len chcela spýtať ohľadne za Školské byty, teda o stupeň od 

školských bytov, či dostanem aj nejaký splátkový kalendár, že kedy, ako to bude vlastne 

splatené od mesta nám. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ale áno, však tu už to len bolo povedané. 

Anna Kubinová (občianka) 

Nebolo, lebo napr. Pani Javorková Havlíčková, splátkový kalendár ešte stále nemáme. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Pardon. Takže to sme hovorili o vtedy Havlíčkovej Javorkovej. Áno, aha, dobre, dobre, v 

poriadku. Tak jak tu bolo to nedorozumenie o tej výpovedi, ešte raz teda, lebo ja som si to išlo 

overiť ven, len áno, tá výpoveď tu alebo teda ukončenie nájmu tu bolo, jak som povedal, ale 

teraz, ktorá to bola? 

Anna Kubinová (občianka) 

Paťka už ukončili v podstate aj my, ale my sme ešte neodstúpili stále. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Hovorili sme iba o jednej teda ukončenej zmluve lebo ja som si to bol pozrieť. 

Anna Kubinová (občianka) 

Hej, ja toto potrebujem vedieť, aby sme mohli odstúpiť aj my. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Ten istý systém platí, čo pro pani rodinu Javorkovej aj pre vás. 

Anna Kubinová (občianka) 
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Ale oni ho ešte nemajú, ten splátkový kalendár. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Tak potom pokiaľ poslanci súhlasia, tak to isté Ľudmilko, áno, to isté, čo Javorková. To isté je, 

čo rodina Javorková, áno, splátkový systém. Však ja poviem, tak sme si to povedali, však áno, 

však tak sme si to povedali. Dobre, to isté, to isté, aby sme si roz rozumeli.  

Anna Kubinová (občianka) 

Však v poriadku, len či dostanem písomne nejaké také rozloženie. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

To isté ako Javorková, Havlíčková. 

Anna Kubinová (občianka) 

Ďakujem. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Dobre, má ešte niekto. 

René Vávra (poslanec) 

Ja by som chcel doplniť k tejto informácii o tých vyplatených, tej školskej a tieto veci, naozaj 

je taká situácia, že tie peniaze, aj keď pán Packa, ste vy rozprávali k tomuto, že aby sme my, 

poslanci tieto veci riešili, no ťažko sa rieši, keď tie financie všade viaznu, to je prvý, prvý 

problém, takže s týmto vstupovať na trh, na kožu, tak akože to je dneskajší problém a dneska 

som sa dopočul aj z médií, že naozaj tento rok sa znova znižuje dofinancovaní verejných, 

verejných obecných úradov zo správy, takže bude to veľmi ťažké tento rok riešiť, lebo ak to 

majú týmto rokom, tak ďakujem, ďakujem pekne. Akože to je, to bude celé zle. 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

A ešte sme nespomínali, že máme riešiť smetisko,  700 000. 

René Vávra (poslanec) 

No takže to je ďalší takýto tŕň do nohy. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Je naozaj, keď dovolíte, k tomuto, máš pravdu, áno, to sa nazýva, že kalkulačka podielových 

daní, aj keď teraz to nevyzerá až tak zle. Áno, na tento rok, lebo minulý rok to bolo ako doslova 

katastrofický šok. Hlavne máj, jún, áno, tam sme dostali polovicu, miesto 256 sme dostali 130. 

To bola katastrofa. Teraz je tá prognóza trošku lepšia, ale nie dobrá, nie dobrá, ale vidíte sami, 

že neustále aj v tej vláde je veľmi ťažké sa spoľahnúť na nejaké vyjadrenie toho ministra, 
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pretože za 2 dni je iné, za týždeň je iné, za mesiac je iné. Jediné šťastie sme doteraz mali. Jediné 

ministerstvo, ktoré ja doteraz chválim, je Ministerstvo životného prostredia, pretože viete 

dobré, čo nás čaká skládkou? A tam teda minister Taraba hľadá cesty pre takýchto, jak sme boli 

my, aby sme, teda naozaj nemusí brať úver tak obrovský a štát hľadá cestu, ako by to 

zafinancovalo cez nejaký ten projekt, ale zas to je len v štádiu riešenia. Fakt je ten, že nemôžeme 

sa spoliehať na niečo za prvé, čo nevieme a dobré teda, jak ty hovoríš, iste nič nebude, ale vy 

si uvedomte jednu vec. Tak jak keď som sa ja minule trošku stratil nervy a rozzúril sa, v akej 

kondícii to mesto sme prebrali? To si uvedom. My nemôžeme uviesť furt príklad Borského 

Mikuláša, koľko oni majú financií na rezervnom fonde a koľko sme mali my? Takže my 

musíme, ako si to dobre povedali, ja s to bol súhlasím. Bojovať, bojovať, bojovať a spoliehať 

sa na prognózy, ktoré my máme a dostávame. Na 100 %, na 90, na 80, takže ja s tým súhlasím, 

čo si povedal, buď si istý , že ja to denne sledujem túto situáciu, rozprávam sa ľuďmi so štátnymi 

tajomníkmi na hospodárstve, na financiách základ je, aby ja mal informácie. Dobre, ale už fakt 

stačí, ešte potom je rada. Som unavený. 

32/Záver 

Bc. Dušan Waldecker (viceprimátor mesta) 

Takže ďakujem všetkým prítomným a ukončujem to  trápenie tu. 

Ing. Radovan Prstek (primátor mesta) 

Vážené dámy a páni, naozaj to trvalo dlho, ale sme sa niekam posunuli. 

IX. zasadanie mestského zastupiteľstva bolo ukončené o 23,12 hod.. 
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